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با  پیامی  در  رئیس جمهور  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
گرامیداشت روز دانشجو تاکید کرد: امروز بیش از هر زمان دیگری نقش 

دانش و علم در رفع چالش ها و همچنین توسعه پایدار آشکار شده است.
به گزارش از مرکز ارتباطات و اطلاع رسانی معاونت علمی، فناوری و اقتصاد 
دانش بنیان ریاست جمهوری، حسین افشین در این پیام افزود: این ظرفیت 
شگرف، اگر به درستی شناسایی و هدایت شود، نه تنها به حل مسائل اساسی 
کمک خواهد کرد بلکه نسلی امیدوار، خلاق و تحول گرا پرورش خواهد داد.

وی اظهار کرد: دانشجو نماد امید، آگاهی و تحول است؛ قشری که از دیرباز 
در صف مقدم پیشرفت و عدالت خواهی جامعه ایرانی ایستاده است و بدون 
را  جامعه  اجتماعی  و  فرهنگی  علمی،  بالندگی  در  بی بدیل  سهمی  شک 
نه  تنها  تاریخ معاصر، دانشگاه و دانشجو  بزنگاه های مهم  برعهده دارد؛ در 

کانون دانش اندوزی، بلکه سنگر تحول و پیشگامی بوده اند.
این  داد:  ادامه  رئیس جمهور  دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
حقیقت گواه آن است که »دانشجو« مفهومی عمیق تر از جویای دانش بودن 
دارد. دانشجو در بستر امن و پویای دانشگاه به دور از هیاهو و جنجال های 
سطحی به کاوش در عمق مسائل می پردازد، موشکافی می کند و راه و روش 
سنجشگرانه اندیشی را فرا می گیرد. او هنر تحلیل و ارزشگذاری اندیشه را 
و  موضوعات  به عمق  بیندیشد،  دقیق  و  واضح  بتواند درست،  تا  می آموزد 
مسائل  تحلیل  به  بی طرف  و  واقع گرایانه  بینشی  با  و  کند  پیدا  راه  مسائل 

بپردازد.
افشین خاطر نشان کرد: امروز بیش از هر زمان دیگری، نقش دانش و علم 
در رفع چالش ها و همچنین توسعه پایدار آشکار شده است؛ این ظرفیت 
مسائل  حل  به  تنها  نه  شود،  هدایت  و  شناسایی  درستی  به   اگر  شگرف، 
پرورش  تحول گرا  و  امیدوار، خلاق  نسلی  بلکه  کرد  خواهد  کمک  اساسی 
خواهد داد. در این میان، دانشجو نه  تنها یک فراگیرنده، بلکه مهره کلیدی 
این فرآیند است. نیرویی پرشور که مرزهای دانش را می شکند، ناشناخته ها 

را کشف می کند و آینده را روشن تر می سازد.
وی در پیام خود تصریح کرد: ۱۶ آذر، روز دانشجو یادمانی از ایستادگی و 
آزاداندیشی این قشر پیشرو است. گرامیداشت این روز، یادآور نقش بی بدیل 
دانشجویان در مسیر اعتلای ایران است. دانشجو متضمن آینده کشور است 
و این وظیفه ماست که صحنه را برای این نقش آفرینی در ترسیم فردا مهیا 
کنیم تا با در هم آمیختن شور جوانی و عطش دانستن و کشف ناشناخته ها، 

شاهد پیشرفت و تعالی کشور با حرکت در مرزهای علم و دانش باشیم.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

پزشکیان: از نظر سلامت اداری 
کارنامه قابل قبولی نداریم

وزیر علوم: نیازمند ۷۵ هزار واحد 

خوابگاه متأهلی در کشور هستیم
ــد  ــزار واح ــه ۷۵ ه ــت: ب ــاوری گف ــات و فن ــوم، تحقیق ــر عل وزی
خوابــگاه متأهلــی در کشــور نیــاز داریــم کــه بــر اســاس امضــای 
تفاهم نامــه بیــن وزارت علــوم و ســتاد اجرایــی فرمــان امــام )ره( 
ــوی  ــی از س ــگاه  متأهل ــد خواب ــزار واح ــل ه ــای تکمی هزینه ه

ــا اعتبــاری  ...... ســتاد ب
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همتی: به دنبال سامان دادن 

حوزه رمزارز هستیم
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 وزیر نفت:  گاز مشترکان
 بد مصرف قطع می شود
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ریشه آسیب پذیری 
دانش آموزان ناآشنایی با 
مهارت های اجتماعی است

عراقچی: بسیج کشورهای منطقه برای 
توقف تجاوز اسراییل به سوریه ضروری 

است

2

وزیر ارتباطات: با هم افزایی میان 
دستگاه های اجرایی، دولت الکترونیکی 

محقق می شود
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نکولعل آزاد: ورزش 

ناشنوایان اتفاق بزرگی رقم زد 
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استان ها 5

برنامه آموزش تولید محتوا بر مبنای

 هوش مصنوعی به زودی ابلاغ می شود
وزیــر آمــوزش و پــرورش گفــت: برنامــه آمــوزش تولیــد محتــوا 
بــر مبنــای هــوش مصنوعــی بــرای دانــش آمــوزان و معلمــان 

مــا در دســت اقــدام اســت و بــزودی ابــلاغ خواهــد شــد.
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پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر   
را  نفر  هزار   ۵۰ حدود  سالانه  ایران  گفت: 
به دلیل آلودگی هوا از دست می دهد و این 

هزینه انسانی آلودگی هوا است.
 محمدرضا ظفرقندی در همایش حکمرانی 
چهلمین  مناسبت  به  که  علم  و  فرهنگ 
سالگرد تشکیل شورای عالی انقلاب فرهنگی 
و با حضور رئیس جمهور برگزار شد، افزود: 
بودجه ای که  نباشد، کل  قابل تصور  شاید 
سال  در  نفت  درآمد  و  تولید  برای  اکنون 
میلیارد   ۱۱ دادند،  قرار  بودجه  در   ۱۴۰۴
آلودگی هوا حداقل  دلار است. هزینه مالی 
تا  برخی محاسبات  است،  میلیارد دلار   ۱۲

۲۰ میلیارد دلار هم نوشتند.
هوا  آلودگی  به  راجع  من  داد:  ادامه  وی 
انسانی  نیروی  ما  که  دیدم  و  کردم  بررسی 
چقدر  دهیم،  می  دست  از  که  را  معمولی 
هزینه مالی دارد. گزارش آن را هم به دولت 

دادم.
علل مهاجرت در حوزه سلامت باید بررسی 

شود
سلامت  حوزه  در  ما  گفت:  بهداشت  وزیر 
مسائلی داریم که امیدواریم با همکاری خوب 
آقای دکتر  و  فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای 
خسروپناه این مسائل را هم شناسایی و هم 
رفع موانع کنیم. رفع موانع تولید که گفته 
شد، یکی هم همینجاست در حوزه علم و 
فرهنگ و دانشگاه است. ما مشکل عمده ای 
داریم به نام مهاجرت که معضل است که اگر 
به آن بی توجه باشیم مانند موریانه ای است 
که پایه را می خورد و آدم دیر متوجه می 
سلامت  حوزه  در  جدی  مساله  این  و  شود 
است. بدون تعصب و فرافکنی علل مهاجرت 
در حوزه سلامت باید شناسایی شود و این 
سرمایه های بزرگ انسانی حفظ شوند. واقعا 

برای اینها قیمتی نمی شود گذاشت.
ظفرقندی افزود: در حوزه بهداشت و درمان، 
مهاجرت پرستار، پزشک و دانشجو داریم که 
ریشه  خواهم  نمی  است.  مساله  کلان  یک 
های آن را اینجا بررسی کنم، فضای آن یک 
فضای فنی، کارشناسی و حرفه ای باید باشد. 
از سوی شورای انقلاب فرهنگی هم روی آن 
کار شده است. مهاجرت در حوزه سلامت از 
بزرگی است که روی آن کار شده  کارهای 
بتوانیم این سیر  تا  باید به نتیجه برسد  اما 

را معکوس کنیم.
کیفیت در حوزه پزشکی خط قرمز ما است

کیفیت،  بحث  اینکه  بیان  با  بهداشت  وزیر 
بحث بسیار مهمی در همه علوم و مضاعف 
را  ای  افزود: جمله  است،  پزشکی  در حوزه 
دارم  رهبری  معظم  مقام  هایی  صحبت  از 
که روخوانی می کنم، ایشان در مورد شورای 
انقلاب فرهنگی می فرمایند »توسعه دانشگاه 
ها و پژوهشگاه ها و دیگر مراکز آموزش و 
نیاز  آن  به  طبیعی  پاسخ  که  عالی  آموزش 
است و افزایش چشمگیر کمیت دانشجویی 

عهده  بر  را  ای  تازه  تکالیف  خود  نوبه  به 
مسئولان امور فرهنگی کشور می گذارد که 
برتر از همه آنها اولا کیفیت بخشیدن به مایه 
های علم و تحقیق در این مراکز و ثانیا به 
و  فکر  هدایت  و  دانشجویان  معنوی  تربیت 

عمل آنان است.«
مقوله  این  روی  باید  کرد:  تاکید  ظفرقندی 
متمرکز شویم. ما مخصوصا در حوزه پزشکی 
یک  اگر  یعنی  است  کیفیت  قرمزمان  خط 
پیوست  مصوبه  این  که  داشتیم  ای  مصوبه 
هایی داشت ولو به هردلیلی انجام نشد اصلا 
آن  امکان  و  پول  مملکت  که  دلیل  این  به 
را نداشت، مثلا مصوبه داشتیم که ظرفیت 
افزایش پیدا کند چون نیاز داریم اما بدون 
کیفیت بود، این نتیجه اش قطعا نارضایتی 

می شود.
سال   ۷ تا   ۶ که  دانشجویی  داد:  ادامه  وی 
در  وقتی  باشد،  خوابگاه  در  خواهد  می 
خوابگاه در شرایط بد باشد نارضایتی ایجاد 
می شود. همین دانشجو اگر بخواهد رشته 
دندانپزشکی برود نیاز به کیت دندانپزشکی 
توانند  نمی  که  دانشجو  تا  پنج  وگرنه  دارد 
بگیرند.  یاد  استادشان  از  کیت  یک  روی 
همین دانشجوی پزشکی اگر بیمارستان برود 
نیاز دارد به تعداد کافی بیمار ببیند تا اینکه 
یاد بگیرد و از سوی دیگر اینکه بیمارستانش، 
کلاسش، خوابگاهش و وسایلش فراهم شود 
و  و خاموش  مزمن  نارضایتی  نشود  اگر  که 
واقعیتی  این  داشت.  خواهیم  کیفیت  افت 
وقتی  هم  ما  گویم  می  همیشه  که  است 
موفق هستیم که دانشجو از محیط آموزشی 

و درس خواندن خود لذت ببرد.
مادران از محیط های زایمان رضایت ندارند

به  خود  سخنان  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
اشاره کرد و گفت:  موضوع جوانی جمعیت 
دوره  مخصوصا  و  بارداری  دوره  از  مادران 
زایمان در محیط های بیمارستانی، لذت نمی 
برند و سختی برای آنها حاصل می شود. این 
تجربه بد نمی گذارد این روند ادامه پیدا کند 
بنابراین تجربه های بد جلوی ادامه مسیر را 

می گیرند.
ظفرقندی تاکید کرد: ما برای اینکه مصوبات 
برسانیم  ثمر  به  را  فرهنگی  انقلاب  شورای 
با بدنه اجرایی کشور و صاحبان  لازم است 
فرایند از دانشجو تا استاد گرفته یک تعامل 
در  باشیم  داشته  عملیاتی  و  پیگیر  مستمر 
غیر اینصورت مصوبات به نتیجه دلخواه نائل 

نخواهد شد.
انقلاب  عالی  شورای  درباره  بهداشت  وزیر 
فرهنگی گفت: شرایط فرهنگی در دانشگاه 
متفاوت  انقلاب  از  بعد  و  انقلاب  از  قبل  ها 
بود. قبل از انقلاب، دانشگاه داشت به مسیری 
می رفت عمدتا با گروه ها و فرقه هایی که 
می  اثرگذاری  نبودند  انقلاب  با  جهت  هم 
کل  در  سیاسی  های  تنش  در  و  کردند 
در  است  یادم  کردند.  می  اثرگذاری  کشور 

دانشگاه تهران در جلوی دانشکده داروسازی 
ما چادری زده بودند و روی آن نوشته بود 
محل جمع آوری کمک برای حزب کومله در 
کردستان یعنی کار به جایی رسیده بود که 
چنین فعالیت هایی در دانشگاه انجام می شد 
طبیعی بود که برخورد ما به عنوان دانشجوی 
مسلمان با این گروه ها برخورد سخت بود اما 
نتیجه آن خوب بود فکر می کنم دانشجویان 
آن نسل از آن شرایط سربلند بیرون آمدند و 

نهایتا مسیر درستی انتخاب شد.
ظفرقندی افزود: آن چیزی که امروز در این 
ایام دیدیم آرزوی امام و پیشنهاد مکرر رهبر 
معظم انقلاب بود که دانشگاه از یک گفتمان 
کند.  رشد  و  باشد  برخوردار  سالم  سیاسی 
یادم است در آن موقع در یکی از انتخابات 
مجلس گروهی آمدند و گفتند دانشجویان 
در این انتخابات مداخله نکنند تا دانشجویان 
در عرصه سیاسی وارد نشوند و امام موضع 
و  است  توطئه  این  گفتند  و  گرفتند  تندی 
آنهایی که می گویند دانشجویان و دانشگاه 
ها در امرو سیاسی دخالت نکنند خطرشان از 
آنهایی که می گفتند روحانیت دخالت نکند 
بیشتر است و آن موقع این موضع امام بود 

که بالاخره در مملکت جاری شد.
مختلف  شرایط  در  هم  بعدها  افزود:  وی 
مواجه شدیم با اینکه مقام معظم رهبری هم 
کرسی های آزاداندیشی گفت و گو و گفتمان 
سیاسی را در دانشگاه ها تبلیغ کردند و من 
واقعا خوشحالم که در این مسیر در شرایطی 
قرار گرفتیم که در همین ایامی که روزهای 
دانشجو و ۱۶ آذر را پشت سر گذاشتیم تا 
حدود زیادی محقق شد یعنی واقعیت این 
است که در جلسات و دانشگاه های مختلف، 
این بحث جاری شد و حرف ها زده شد، من 
فکر می کنم حضور دانشجویان، خودش یک 
نمره به ارزش افزوده بالایی دارد. همین که 
حضور پیدا کردند، این حضور فارغ از هرگونه 
سلیقه و گفت و گو، معنای سرمایه اجتماعی 

دارد که خیلی ارزشمند است.
ظفرقندی در ادامه با اشاره به اینکه درباره 
شد،  بحث  دولت  در  دیروز  سوریه  مسائل 
افتاد،  اتفاق  که  تغییری  این  اساس  گفت: 

کردند  پیشرفت  یعنی  نشد.  واقع  جنگ 
است.  حضور  عدم  آن  علت  و  گرفتند  و 
یعنی سرمایه اجتماعی که مردم در صحنه 
است  آن  مثل  نباشد  وقتی  حضور  بیایند، 
و  ریخته  را  حکومتی  یک  پایه  موریانه  که 
ناگهان فرو ریخت در عرض یک هفته و ۱۰ 
روز؛ من فکر میکنم آنچه که باید دنبالش 
از  ای  با هر سلیقه  و  پررنگ  باشیم حضور 
دانشجویان است. حضور همه سلیقه و اینکه 
همه بیایند حرف خود را بزنند، هیچ اتفاقی 
نمی افتد. شنیده شدن هم خیلی مهم است.

وی گفت: صالحی وزیر فرهنگ گفت که از 
دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بازدید کردم 
و بعد رفتم خوابگاه ناراحت شدم که مثلا در 
نفر جا می  تا چهار  اتاقی که حداکثر یک 
شده  گذاشته  بیشتری  خیلی  تعداد  شوند، 
اند. این نکته ای است که باید در مورد آن 
نگران شویم یعنی نارضایتی و این مسائلی 
است که باعث نارضایتی خاموش می شود، 
این  و  نشود  ایجاد  هم  صدایی  ولواینکه 

نارضایتی ها باید شناسایی شود.
وزیر بهداشت خاطرنشان کرد: واقعیت این 
احساس  که  چیزی  روزها  این  که  است 
عنوان  به  شریف  دانشگاه  در  آنچه  کردم، 
باشکوهی  های  صحنه  دیدم،  دانشجو  روز 
بود. حدود ۵۰ سال است که دارم ۱۶ آذر 
انقلاب، حرکت  از  قبل  کنم.  می  تجربه  را 
۱۶ آذر، یک حرکت شاید یک ساعته بود، 
دانشجویان تظاهرات می کردند، شیشه ها 
و در  تعطیل می شد  شکسته و کلاس ها 
اطلاع  دانشگاه  گارد  عرض یک ساعت هم 
و  زد  ریختند،  می  دانشگاه  در  دادند  می 
خورد و بگیر و ببند و تمام می شد این کل 
حرکت قبل از انقلاب بود. بعد از انقلاب هم 
فرود و فرازهایی داشت. من مقاله ای نوشتم 
و گفتم ۱۶ آذر یک میزان الحراره و دماسنج 
فعالیت های دانشگاه است که چطور برگزار 
معیارهایی  با  که  فکر می کنم  و  می شود 
آموزه هایی که  با  و  که خودم می شناسم 
یعنی  بود  خوب  آذر   ۱۶ این  دارم،  امام  از 
انشالله  و  داشت  قبولی  قابل  حیاتی  علائم 

زنده می ماند.

وزیر بهداشت: سالانه ۵۰ هزار نفر را به دلیل آلودگی هوا از دست می دهیم معاون علمی رئیس جمهور: امروز نقش دانش و 
علم در رفع چالش ها آشکار شده است

جهانی  سالروز  هشتادمین  مناسبت  به  پیامی  در  و شهرسازی  راه  وزیر   
اقتصادی،  این صنعت در توسعه  به اهمیت  اشاره  با  هواپیمایی کشوری، 
اجتماعی و فرهنگی جوامع، ضمن تبریک به فعالان این صنعت، بر تقویت 

ایمنی و نوآوری تأکید کرد.
سالروز  پیامی  در  »فرزانه صادق«  و شهرسازی،  راه  وزارت  از  گزارش  به 
امضای کنوانسیون بین المللی هواپیمایی و روز جهانی هواپیمایی کشوری 

را به همه فعالان صنعت حمل و نقل هوایی تبریک گفت.
راستای  ای است در  نقل هوایی شبکه  و  آمده است: حمل  پیام  این  در 
و  اجتماعی  اقتصادی،  توسعه  برای  است  محرکی  و  بشریت  به  خدمت 
منظور  به  همچنین  و  موضوع  این  اهمیت  در  بنابراین  جوامع.  فرهنگی 
مدیریت خطوط هوایی و انسجام در یکپارچگی صنعت هوانوردی جهان، 
برقراری  در  اعضا  به  کمک  و  مقررات  و  استانداردها  تدوین  همچنین 
به  در هفتم دسامبر سال ۱۹۴۴  پیمان شیکاگو  ایمن،  و  امن  پروازهای 
امضا رسید و متعاقب آن سازمان بین المللی هوانوردی غیرنظامی )ایکائو( 

پایه گذاری شد.
صادق در ادامه پیام خود تصریح کرد: اکنون عصر جدیدی در توسعه حمل 
و نقل هوایی جهان آغاز شده است و در ایران نیز ضمن تقویت ۲ اصل 
کشوری،  هواپیمایی  سازمان  توسط  هوانوردی  امنیت  و  ایمنی  اساسی 
این  در  پایدار  رشد  به  یابی  دست  منظور  به  عملیاتی  و  نوآور  آینده ای 

صنعت ترسیم شده است.
صنعت  بازیگران  و  فعالان  از  حمایت  با  است  نظر  در  کرد:  تاکید  وی 
و  قوانین  اصلاح  موجود،  اجرایی  موانع  رفع  و  مستمر  تعامل  هوانوردی، 
متناسب سازی آن با شرایط تولیدکنندگان و خدمات دهندگان، سرمایه 
گذاران برای ورود به این عرصه ترغیب و با بسیج عمومی در حوزه بومی 
وضعیت  داخلی،  صنعتگران  از  حمایت  و  هواپیما  موتور  قطعات،  سازی 

ناوگان حمل و نقل هوایی بیش از پیش بهبود یابد.
با نگاهی قدرشناسانه از همه فعالان و متخصصان  وزیر راه و شهرسازی 
صنعت هوانوردی ایران که همواره در سایه تحریم های ظالمانه با همت و 
حمیت چراغ این صنعت را روشن نگه داشته و پیشرفت های چشمگیری 
اند، سالروز جهانی هواپیمایی کشوری را  ارمغان آورده  این عرصه به  در 
ونقل هوایی کشور،  برای صنعت حمل  از خدواند متعال  و  تبریک گفته 

آینده ای روشن و موفقیت روز افزون مسالت کرد.

تاکید وزیر راه و شهرسازی بر تقویت ایمنی، 
امنیت و نوآوری در هوانوردی



سیاسی
خبر

متاسفانه  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
های  سازمان  بالای  تعداد  برغم 
نظارتی، از نظر سلامت اداری کارنامه 
سازمان  نداریم،گفت:  قبولی  قابل 
کانونی  کشور  استخدامی  و  اداری 
باید  و  است  کشور  مدیریت  اصلی 
اینجا  در  را  متخصصین  توانمندترین 
گرد هم بیاورید، چرا که اگر سازمان 
شود،  توانمند  استخدامی  و  اداری 
نظام مدیریت و اداره کشور نیز سامان 

خواهد یافت.
از  دیداری  در  پزشکیان«  »مسعود 
رئیس،  جمع  به  نشده  اعلام  پیش 
اداری  سازمان  کارکنان  و  معاونین 
ضمن  و  رفت  کشور  استخدامی  و 
 ۲ عملکرد  گزارش  به  سپردن  گوش 
رفیع زاده«  »علاءالدین  فعالیت  ماهه 
نکات  سازمان،  این  رئیس  عنوان  به 
در  سازمان  این  از  خود  مطالبات  و 
کشور  اداری  ساختار  اصلاح  راستای 

را مطرح کرد.
از  قدردانی  ضمن  جمهور  رئیس 
اظهار  انجام شده  اقدامات  و  تلاش ها 
داشت: کارهایی که انجام شده خوب 
است، اما نتیجه ای که ما از آن انتظار 

داریم را تامین نمی کند.
از  مثال هایی  ارائه  با  پزشکیان 
خدماتی  و  اداری  مختلف  عرصه های 
کاری یک  هر  به طور طبیعی  افزود: 
انتظار  ما  آنچه  دارد،  باری  و  حجم 
داریم این است که مشخص شود این 
توسط چه کسانی  کار چگونه،  حجم 
و چند نفر، در کجا، چه فضای کاری 
و در چه بازه زمانی و با چه هزینه ای 
طبق  کار  این  اگر  شود؛  انجام  باید 
هزینه  شد،  انجام  چارچوب  همین 
باید  آن  برای  شده  گرفته  نظر  در 
پرداخت شود، اما اگر هر بخش کار با 
الگو و چارچوب مشخص شده تطبیق 
هزینه  آن  برای  باید  چرا  نداشت، 

پرداخت شود!
انتظار  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس 
هر  حجم  که  است  این  شما  از  من 
آن  انجام  چگونگی  و  خدمت  کار، 
که  بخش هایی  و  سطوح  همه  در  را 
قرار است به جامعه ارائه شود، به این 
فرمول  و  قاعده  یک  اساس  بر  شیوه، 
تا هزینه آن  و معین کنید،  مشخص 
بر اساس انجام شدن یا نشدن کار و 
اگر  شود،  پرداخت  آن  انجام  کیفیت 
بر  پرداخت  مدل  بخواهید  اینکه  نه 
خود  کنید،  اجرا  را  عملکرد  اساس 
این کار بعدا به یک سازمان نیاز پیدا 
می کند و دوباره گرفتار چرخه  تشکیل 
سازمان هایی می شویم که ناکارآمدی 

آنها به تجربه ثابت شده است.
اهمیت  بر  همچنین  جمهور  رئیس 
موفق  تجربیات  و  سوابق  جمع آوری 
آن  ارائه  و  دانش  مدیریت  قالب  در 
تاکید و خاطرنشان کرد:  به کارکنان 
تجربیات  از  گرفتن  کمک  با  وقتی 
مختلف  زمینه های  در  جهانی  موفق 
ارائه  و  کار  هر  انجام  روند  بهترین 
خواهیم  کردیم،  اجرا  را  خدمتی  هر 
و  اداری  فضای  هزینه،  در  توانست 
بهترین  به  انسانی  نیروی  همچنین 
از  بهینه  استفاده  و  بازدهی  سطح 

نیروی انسانی و منابع برسیم.
پزشکیان اجرای این مدل ها در قالب 
سامانه ها و اتصال و یکپارچه سازی این 
سامانه ها را باعث حذف زمینه و بستر 
اظهار داشت:  و  رانت دانست  و  فساد 
امروز ما تعداد زیادی سازمان نظارتی 
به  اداری  لحاظ سلامت  از  اما  داریم، 
نداریم  قبول  قابل  کارنامه  وجه  هیچ 
و  صحیح  اجرای  با  مشکل  این  که 

دقیق دولت هوشمند قابل حل است.
ضرورت  بر  دوباره  تاکید  با  وی 
بهره گیری از تجربیات موفق جهانی و 
نیز کمک گرفتن از تخصص و دانش 
زمینه  در  بین المللی  سازمان های 
افزود:  اداری  نظام  به  دادن  سامان 
که  شماست  مسئولیت  و  وظیفه  این 
صاحبان  با  هم اندیشی  و  همکاری  با 
خارجی،  و  داخلی  موفق  تجربیات 
ساختار  و  سازمان  الگوی  و  مدل 
تهیه  را  کشورمان  با  متناسب  اداری 
این  زمینه  این  در  مهم  نکته  کنید. 
است که ما هم برای تهیه این الگوها 
و هم برای اجرای آنها به افرادی نیاز 
داریم که هم بدانند، هم بتوانند و هم 
انگیزه برای اجرا و عمل داشته باشند؛ 
انتخاب  در  که  است  مهم  بسیار  لذا 
شاخص ها  این  به  مجریان  و  مدیران 

توجه کنید.
از  پزشکیان همچنین بر بهره گرفتن 
زمینه  این  در  کشور  دانشگاهی  توان 
تاکید و تصریح کرد: باید زاویه نگاه تان 
را به مسئله اصلاح کنید وگرنه زاویه 
سازمان  این  بر  که  رویکردی  و  نگاه 
ساختار  بود  قرار  اگر  است،  حاکم 
اداری را در راستای ارتقای کارآمدی 
تا به  افزایش بهره وری اصلاح کند،  و 
حاکم  رویه  بود.  کرده  اصلاح  حال 
برای  ساختار  در  ما  که  است  اینگونه 
افراد پست تعریف می کنیم، در حالی 
که باید بر مبنای بهترین مدل انجام 
پست  و  ساختار  خدمت،  ارائه  یا  کار 
تعریف و سپس افراد مناسب برای آنها 

انتخاب شوند.
مسئله  اهمیت  به  جمهور  رئیس 
با  متناسب  انسانی  نیروی  آموزش 
ماموریت ها و کار سازمان اشاره کرد و 
گفت: نیروی انسانی باید با روحیه کار 
تیمی، حل مسئله و تلاش برای رفع 
مشکلات و نه فرار از مقابل آنها تربیت 
شده و مهارت های او به شکل مستمر 

بر اساس اقتضائات روز، ارتقا یابد.
نیروی  وقتی  کرد:  خاطرنشان  وی 
کارکنان  چه  و  مدیر  چه  انسانی، 
مهارت  و  توانمندی  اساس  بر  دیگر 
خود  مناسب  جای  در  تخصص  و 
شکل  به  کار  هم  باشند،  نگرفته  قرار 
و  مردم  هم  نمی شود،  انجام  صحیح 
ارباب رجوع ناراضی خواهند شد و هم 
خود این نیروی انسانی در طول زمان 
نسبت به عدم ارتقای شغلی و حقوق 

کافی ناراضی خواهد شد.
سازمان  مسئولان  از  جمهور  رئیس 
خواست  کشور  استخدامی  و  اداری 
برنامه های عملیاتی خود  تا طرح ها و 
استفاده  با  و  کرده  نهایی  سریع تر  را 
ماه  عنوان  به  رمضان  ماه  فرصت  از 
آزمایشی  شکل  به  را  آن  خودسازی، 
اداری  یا  جغرافیایی  واحد  یک  در 
اجرا کنند و اظهار داشت: خودسازی 
خلق  به  خدمت  واقعی  عبادت  و 
در  رمضان  ماه  در  بیایید  خداست، 
کنیم  تلاش  مناسک،  و  عبادات  کنار 
اصلاح  الگوهای  و  طرح ها  اساس  بر 
ساختار و سازمان اداره کشور، کارکنان 
بهتری برای نظام اداری کشور باشیم؛ 
ناکارآمد  ساختار  این  اصلاح  برای  ما 

نیاز به یک بسیج عمومی داریم.
اهمیت  بر  همچنین  پزشکیان 
برنامه  از  دستگاه ها  برخورداری 
ماموریت های  با  متناسب  راهبردی 
جرأت  به  گفت:  و  کرد  تاکید  کاری 
بخش  امروز  که  کنم  ادعا  می توانم 
می دانند  مدیران  از  کوچکی  بسیار 
راهبردی  برنامه  و  چشم انداز  که 
اجرای  برای  و  چیست  سازمان شان 

می دانستند  اگر  کنند!  چه  باید  آن 
قبل  دهه  چند  استاندارد  با  را  کارها 
وضعیت  این  با  ما  نمی دادند؛  انجام 
منطقه  اول  جایگاه  به  نمی توانیم 

برسیم.
رئیس جمهور در پاسخ به درخواست 
استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس 
جلسات  در  حضور  برای  کشور 
و  تدوین  برای  اداری  شورای عالی 
اصلاح  طرح  و  برنامه  کردن  نهایی 
کرد:  تصریح  کشور  اداری  ساختار 
رئیس  عنوان  به  بنده  وظیفه  اساسا 
به بخش  جمهور همین سامان دادن 
بودجه و اداری کشور است و با جدیت 
در حال پیشبرد آن هستیم. سازمان 
کانونی  کشور  استخدامی  و  اداری 
باید  و  است  کشور  مدیریت  اصلی 
اینجا  در  را  متخصصین  توانمندترین 
گرد هم بیاورید، چرا که اگر سازمان 
شود،  توانمند  استخدامی  و  اداری 
نظام مدیریت و اداره کشور نیز سامان 

خواهد یافت.
از  بخشی  در  همچنین  پزشکیان 
سخنانش با بیان اینکه اگر ما بتوانیم 
شکل  به  را  پستی  کد  و  ملی  کد 
آنها  سامانه های  و  اجرا  فراگیر  کاملا 
مفاسد  از  بسیاری  کنیم،  یکپارچه  را 
شد،  خواهند  رفع  فعلی  مشکلات  و 
خاطرنشان کرد: وقتی هویت هر فرد 
در  پستی  کد  و  ملی  کد  اساس  بر 
سازمانی  و  اداری  مختلف  عرصه های 
او  فعالیت های  همه  و  شود  تعریف 
و  اقتصادی  عرصه  در  خصوص  به 
باز  آیا  وقت  آن  شود،  یکپارچه  مالی 
تخلفات  یا  مالیاتی  فرار  امکان  هم 
به همین سادگی  تجاری  و  اقتصادی 
که امروز هست، وجود خواهد داشت!

ابتدای  در  نیز  رفیع زاده  علاءالدین 
 ۶۰ عملکرد  از  گزارشی  جلسه  این 
به  خود  انتصاب  از  شده  سپری  روز 
این مسئولیت و تدوین ۵ کلان پروژه 
در زمینه اصلاح ساختار اداری کشور 

ارائه کرد.
استخدامی  و  اداری  سازمان  رئیس 
کشور با بیان اینکه اجرای برنامه های 
دنیا  همه  در  اداری  ساختار  اصلاح 
سخت است، گفت: در همه کشورهای 
دنیا چنین اصلاحاتی نیاز به حمایت 
دولت  کلیت  و  جمهور  رئیس  قاطع 
دارد. متاسفانه با درخواست ها و اعمال 
مختلف  بخش های  ناحیه  از  فشار 
تعداد زیادی سازمان اداری غیرقانونی 
باید هر چه  ایجاد شده که  در کشور 

سریع تر ساماندهی شوند.
اجرای  دولت  اصلی  تمرکز  پزشکیان: 
به  ایران  رساندن  و  چشم انداز  سند 

جایگاه نخست منطقه است
امروز  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس   
اجرای  دولت  اصلی  تمرکز  و  اولویت 
ایران  رساندن  و  چشم انداز  سند 
به جایگاه نخست منطقه در  اسلامی 
اقتصاد، علم و فناوری است، افزود: در 
این راستا تقویت زیرساخت های کشور 
که از مطالبات نمایندگانن یز هست، 
امری حیاتی و دولت در این زمینه با 
جدیت در حال تلاش و فعالیت است.

اعضای  دیدار  در  پزشکیان  مسعود   
مجلس  خانواده  و  زنان  فراکسیون 
شورای اسلامی،  ضمن تشریح اقدامات 
قریب  در  کشور  در  گرفته  صورت 
موانع  همچنین  و  گذشته  روز   ۱۰۰
در  دولت  پیش روی  چالش های  و 
باور  به  افزود:  کشور  اجرایی  مدیریت 
دوران  از  چه  اگر  امروز  شرایط  بنده 
جنگ نیز به مراتب دشوارتر و سطح 
بسیار  دولت  از  توقعات  و  انتظارات 

بالاست، اما متعقدیم با ایجاد همدلی و 
آرامش بخشی به جامعه و همراه کردن 
مردم می توانیم بسیاری از مشکلات را 

حل کنیم.
بیان  اینکه  بر  تاکید  با  رئیس جمهور 
در  موجود  چالش های  و  مشکلات 
کشور نه به معنای ایجاد ناامیدی بلکه 
در راستای صداقت و شفافیت با مردم 
و سهیم کردن آنها در اصلاح رویه های 
غلط است، تصریح کرد: ما اگر در عمل 
و رفتار خود الگوی خوبی برای مردم 
مترقی  اهداف  تحقق  برای  و  باشیم 
سند چشم انداز صادقانه تلاش کنیم، 
خواهند  همراهی  با  حتما  نیز  مردم 
تحقق  در  این  از  پیش  تا  اگر  و  کرد 
این سند موفق نبوده ایم، دلیل آن را 
رفتارهای خودمان  و  باید در عملکرد 

جستجو کنیم.
ناترازی های  بروز  ادامه  در  پزشکیان 
از  ناشی  را  انرژی  بخش  در  عمده 
مصرف  و  توزیع  در  سوءمدیریت 
لزوم  بر  تاکید  با  و  دانست  بی رویه 
فرهنگ سازی در زمینه رعایت الگوی 
مصرف گفت : در این زمینه توصیه ها 
و  وزارتخانه ها  به  لازم  دستورات  و 
به  شده،  داده  اجرایی  دستگاه های 
هیچ عنوان نباید به بهانه کمبود انرژی 
تولیدکنندگان با مشکل مواجه شوند 
و در این راستا بنده تاکید کرده ام که 
حاضرم حتی برق یا گاز مجموعه نهاد 
ریاست جمهوری و محل سکونتم قطع 
تامین  برای  تولیدکنندگان  اما  شود، 

انرژی خود به مشکل برنخورند.
دیگری  بخش  در  جمهور  رئیس 
اعضای  دیدار  در  خود  سخنان  از 
مجلس،  خانواده  و  زنان  فراکسیون 
ظرفیت  از  استفاده  و  بهره گیری 
کشور  اجرایی  امور  در  توانمند  بانوان 
دولت  اصلی  رویکردهای  جمله  از  را 
دولت  افزود:  و  کرد  عنوان  چهاردهم 
ظرفیت  از  استفاده  برای  همچنین 
مجلس  خانواده  و  زنان  فراکسیون 
مطالبات  تحقق  راستای  در  به ویژه 
در  زنان  دیپلماسی  و  کشور  بانوان 
تعاملات بین المللی آمادگی کامل دارد.

قوانین  وضع  همچنین  پزشکیان 
متناسب با مقتضیات زمانی و شرایط 
لوازم  به  توجه  همچنین  و  کشور 
اجرای آن را از جمله انتظارات دولت 
اسلامی  نمایندگان مجلس شورای  از 
ما  توقع  و  انتظار  و گفت :  عنوان کرد 
از نمایندگان کمک به دولت برای رفع 
مشکلات کشور با ریل گذاری مناسب 
است و نباید با برخی تصمیمات بدون 
در نظر گرفتن شرایط کشور، جامعه را 

دچار تنش کنیم.
امروز  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
اجرای  دولت  اصلی  تمرکز  و  اولویت 
ایران  رساندن  و  چشم انداز  سند 
در  منطقه  نخست  به جایگاه  اسلامی 
افزود:  است،  فناوری  و  علم  اقتصاد، 
ساخت های  زیر  تقویت  راستا  این  در 
نیز  نمایندگان  مطالبات  از  که  کشور 
هست، امری حیاتی بوده و دولت در 
این زمینه با جدیت در حال تلاش و 

فعالیت است.
پیش از سخنان رئیس جمهور، اعضای 
فراکسیون زنان و خانواده مجلس شورای 
دغدغه های  و  نظرات  بیان  به  اسلامی 
در  مردم  مطالبات  همچنین  و  خود 
تامین آب  از جمله  انتخابیه  حوزه های 
پایدار و تقویت زیرساخت های آموزشی 
کم برخوردار  مناطق  در  بهداشتی  و 
کشور، استفاده از نیروهای بومی توانمند 
کشور،  آزاد  مناطق  در  متخصص  و 
به  جمعیت  موضوع  به  ویژه  اهتمام 
عنوان یکی از اولویت های اساسی کشور، 
توجه به کسب درآمدهای غیر نفتی با 
صنایع  و  گردشگری  حوزه  بر  تمرکز 
دستی، توجه به مسکن و اشتغال بانوان 
سرپرست خانوار و دارای فرزند معلول، 
تعامل  با  خانه دار  زنان  بیمه  اجرای 
مشترک دولت و مجلس، تعامل بیشتر 
وزرا و مسئولان دستگاه های اجرایی با 
در  مجلس  خانواده  و  زنان  فراکسیون 
استفاده  زنان،  مطالبات  تحقق  راستای 
از اعتبارات مختص کاهش آسیب های 
خانواده،  و  زنان  حوزه  به  اجتماعی 
به  کمک  برای  سفرا  نقش  بازتعریف 
پیشبرد اهداف سیاسی و اقتصادی نظام 
و دولت و اجرای قانون عفاف و حجاب 

پرداختند.

پزشکیان: از نظر سلامت اداری کارنامه 
قابل قبولی نداریم

خبر
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وزیر علوم: نیازمند ۷۵ هزار واحد 
خوابگاه متأهلی در کشور هستیم

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری گفت: به ۷۵ هزار واحد خوابگاه متأهلی در 
کشور نیاز داریم که بر اساس امضای تفاهم نامه بین وزارت علوم و ستاد 
اجرایی فرمان امام )ره( هزینه های تکمیل هزار واحد خوابگاه  متأهلی از 

سوی ستاد با اعتباری بالغ بر ۵۰۰ میلیارد تومان تأمین می شود.
هزار  تکمیل  برای  همکاری  تفاهم نامه  امضای  آئین  در   حسین سیمایی 
واحد خوابگاه متأهلی نیمه کاره، گفت: همه کشور از جمله دانشگاه ها از 
امام )ره( بهره مند هستند و این قدم  برکت ستاد اجرایی فرمان حضرت 
خیر برای ساخت خوابگاه های متأهلی نیز آغاز شده است تا کمکی جدی 

به آموزش عالی کشور برای حل این مشکل شود.
وی نرخ رشد جمعیت در کشور را بسیار خطرناک توصیف کرد و گفت: 
اعداد و ارقام خواب را از چشم آدم می رباید و یکی از عوامل مهم در سنت 
حسنه ی ازدواج و فرزندآوری، مسکن است و شروع این همکاری به ویژه 
داشته  پی  در  اخُروی  اجر  می تواند  فرهیخته  و  کرده  تحصیل  قشر  برای 

باشد.
وزیر علوم افزود: جوانی که دغدغه خاطر برای مسکن نداشته باشد، تمرکز 
این موضوع  بیشتری در تحقیق و تحصیل علم و دانش خواهد داشت و 

آسیب های اخلاقی و اجتماعی را نیز کاهش می دهد.
از مناطق محروم در موضوع خوابگاه عنوان کرد و  تهران یکی  سیمایی، 
گفت: دانشجویان تراز یک، اغلب در تهران هستند و باید از آنها حمایت 

کرد.
وزیر علوم اظهار امیدواری کرد که این خوابگاه ها بر اساس زمانبندی تعیین 
شده تکمیل شود و افزود: تلاش می کنیم ساخت آنها با کیفیت و خوب 

باشد تا دانشجویان متأهل با آرامش خاطر به تحصیل خود برسند.
سیمایی ادامه داد: با تداوم همکاری بین ستاد و وزارت علوم در آینده در 
تفاهم هایی  نیز  دانش بنیان  فعالیت های  و  دانشجویان  اشتغال  زمینه های 

منعقد خواهد شد.
حکمرانی خوب پیش از اجبار واقعیت ها سیاست هایش را بازبینی می کند

 وزیر علوم، تحقیقات و فناوری به اهمیت بازبینی در سیاست ها پرداخت 
اصلاح  ناکارآمدی،  باید در صورت  و  نیست  ابدی  و گفت: هیچ سیاستی 
شود. قانون گذاری و سیاست گذاری باید منعطف باشد و حکمرانی خوب، 
آن است که پیش از اجبار واقعیت ها، خود سیاست هایش را بازنگری کند.

حسین سیمایی صراف در همایش حکمرانی فرهنگ و علم که به مناسبت 
انقلاب فرهنگی در حال برگزاری  چهلمین سالگرد تشکیل شورای عالی 
اشاره کرد و  امام خمینی )ره(  اندیشه  به جایگاه ویژه دانشگاه در  است، 
بلکه  نیست،  پژوهش  و  آموزش  محل  امام، صرفاً  نگاه  در  دانشگاه  گفت: 
نهادی انسان ساز با مسئولیت فرهنگی است. تأسیس نهادی مانند شورای 
عالی انقلاب فرهنگی نیز برگرفته از همین دیدگاه است که علم و فرهنگ 
را به عنوان دو حوزه جدایی ناپذیر در سیاست گذاری ها در نظر گرفته است.

وی بر ویژگی های منحصربه فرد دانشگاه ایرانی تاکید و اظهار کرد: دانشگاه 
شناخته  فرهنگی  هویت  با  بلکه  دارد،  علمی  جایگاه  نه تنها  امروز  ایرانی 
می شود. برخلاف بسیاری کشورها که در نظام آموزش عالی خود معاونت 

فرهنگی ندارند، در دانشگاه های ما چنین نهادی وجود دارد.
سیمایی افزود: این امر نشان دهنده اهمیت فرهنگ در نظام علمی ایران 
و  نحوه  اما  دارند،  توجه  فرهنگ  به  نیز  سکولار  دولت های  حتی  است. 
میزان دخالت آن ها متفاوت است. برخی دولت ها دخالت حداقلی دارند، 
درحالی که برخی دیگر، سیاست هایی را مبتنی بر نظارت و حمایت اتخاذ 

می کنند.

عراقچی: بسیج کشورهای منطقه برای توقف 

تجاوز اسراییل به سوریه ضروری است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران در شبکه ایکس نوشت: 
بسیج فوری و موثر کشورهای منطقه و اتحاد آنان برای توقف تجاوز 

اسرائیل و تخریب سوریه ضروری است.
در پیام سید عباس عراقچی آمده است: رژیم اسرائیل تقریباً تمام 
نابود کرده است.  زیرساخت های دفاعی و غیرنظامی در سوریه را 
این رژیم همچنین با نقض توافقنامه سال ۱٩۷۴ و قطعنامه ٣۵۰ 
شورای امنیت، اراضی بیشتری از سوریه را به اشغال خود درآورده 

است.
که   - متحد  ملل  سازمان  امنیت  شورای  که  است  حالی  در  این 
به  بر عهده دارد -  را  مسئولیت اصلی توقف هر تجاوز غیرقانونی 
پا بسته  ایالات متحده به یک تماشاگر دست  و  دلیل مانع تراشی 

تبدیل شده است.
همسایگان سوریه، و نیز جهان عرب و اسلام، و در واقع هر کشور 
منشور  بنیادین  اصول  قانون،  حاکمیت  به  که  ملل  سازمان  عضو 
ملل متحد و حقوق بین الملل اهمیت می دهد، نمی توانند بی تفاوت 

بمانند.
بسیج فوری و موثر کشورهای منطقه و اتحاد آنان برای توقف تجاوز 

اسرائیل و تخریب سوریه ضروری است.
عراقچی: ایران همچنان برای همکاری سازنده با آژانس در چارچوب 

تعریف شده فنی آمادگی دارد
ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  امور  وزیر  عراقچی  عباس  سید   
در گفت وگو با رافائل گروسی تاکید کرد که ایران همچنان برای 
چارچوب  در  اتمی  انرژی  المللی  بین  آژانس  با  سازنده  همکاری 

تعریف شده فنی آمادگی و اراده دارد. 
به گزارش از وزارت امور خارجه، گروسی مدیرکل آژانس بین المللی 
انرژی اتمی تلفنی با سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه جمهوری 

اسلامی ایران گفت وگو کرد.
در این گفت وگو در خصوص آخرین وضعیت همکاری های ایران و 

آژانس در قالب موافقتنامه پادمان بحث و تبادل نظر شد.
اعضای  برخی  غیرسازنده  اقدامات  از  شدید  انتقاد  عراقچی ضمن 
شورای حکام که منجر به ناکام ماندن تلاش های مدیرکل در سفر 
اخیر وی به تهران برای پیشرفت در مسیر حل مسائل پادمانی شد، 
تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران همانطور که در پاسخ قاطع به 
برای  نداد همچنان  نشان  از خود  اقدامات هیچ درنگی  قبیل  این 
با آژانس در چارچوب تعریف شده فنی آمادگی  همکاری سازنده 

و اراده دارد.
گروسی نیز در این گفت وگو بر عزم آژانس برای تعامل جدی با 
ایران تاکید و اظهار کرد که در چارچوب وظایف و اختیارات خود 
با سایر طرف ها نیز برای ایجاد فضای مناسب در جهت حل مسائل 

موجود رایزنی هایی صورت داده و خواهد داد.
آبان ماه  اتمی  انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  ایرنا،  گزارش  به 
گذشته در چارچوب همکاری های فنی این نهاد بین المللی با ایران، 
راهی تهران شد و با وزیر امور خارجه، رئیس سازمان انرژی اتمی و 

رئیس جمهور ایران دیدار کرد.
آژانس  حکام  شورای  نشست  آخرین  جریان  در  سخنانی  در  وی 
بین المللی انرژی اتمی، ملاقات ها با مقام های ارشد ایران را سازنده 
توصیف و ابراز امیدواری کرد که تداوم گفت  وگوها به حل  وفصل 

مسائل پادمانی کمک کند.
جمهوری اسلامی ایران نیز که در چارچوب توافقنامه های پادمانی 
به طور کامل با آژانس بین المللی انرژی اتمی همکاری می کند، 
تاکید دارد که مسائل باقی مانده پادمانی با رویکرد حرفه ای و بدون 

جانبداری آژانس قابل حل است.
ایران،  تصمیم  به  منوط  آستانه  روند  نشست  کار  ادامه  عراقچی: 

روسیه و ترکیه است
به  منوط  آستانه  روند  نشست  کار  ادامه  گفت:  امورخارجه  وزیر   

تحولات سوریه و تصمیم ایران، روسیه و ترکیه است.
 سید عباس عراقچی  درباره نشست غیرعلنی با نمایندگان مجلس 
از مجموعه  گزارشی  این جلسه  در  تحولات سوریه، گفت:  درباره 
از  انجام شده طی این چند روز به ویژه  فعالیت های دیپلماتیک 
جلسه روز شنبه در دوحه و رایزنی ها و نتایج حاصل شده از آن، 
ارائه کردم.وی افزود: در این جلسه نمایندگان سوالاتی درباره سیر 
پاسخ  آن  به  که  کردند  مطرح  سوریه  تحولات  و سرعت  تحولات 
دادیم و نکاتی مطرح شد؛ روی هم رفته جلسه تبادل نظر خوبی 
برگزار شد. وزیر امور خارجه در پاسخ به این سؤال که آیا گروه های 
به رسمیت  آستانه  روند  اسد در دور جدید نشست  بشار  معارض 
اساسا دولت سوریه  و حضور خواهند داشت گفت:  شناخته شده 
هیچگاه در نشست روند آستانه حضور نداشته و روند آستانه بین 
ایران، ترکیه و روسیه بوده است؛ اینکه در آینده این روند به کار خود 
ادامه دهد یا خیر بستگی به تحولات و تصمیم سه کشور دارد. سایر 

کشورهای عربی نیز هیچگاه موضوع آستانه نبوده اند.
ایرنا، جلسه غیرعلنی مجلس شورای اسلامی در مورد  به گزارش 
تحولات سوریه امروز با حضور سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه 

برگزار شد.
با ۲۷  برابر  بامداد هفتم آذر ۱۴۰٣  از  معارضان مسلح در سوریه 
نوامبر ۲۰۲۴ با حمایت برخی از کشورها و ورود نیروهای تازه نفس 
خارجی، اقدام به حمله گسترده علیه مواضع ارتش سوریه در مناطق 

شمال غرب، غرب و جنوب غرب حلب کردند.
نهایتا بامداد یکشنبه ۱۸ آذرماه فرماندهی ارتش سوریه در بیانیه 
ای، سقوط حکومت »بشار اسد« رئیس جمهور سوریه را اعلام کرد.

در  بیانیه ای  انتشار  با  گذشته  روز  کشورمان  خارجه  امور  وزارت 
کوششی  هیچ  از  ایران  کرد:  اعلام  سوریه  اخیر  تحولات  خصوص 
برای کمک به استقرار امنیت و ثبات در سوریه دریغ نخواهد کرد و 
بدین منظور به رایزنی های خود با همه طرف های اثرگذار به ویژه در 

منطقه ادامه خواهد داد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۳۴۸ مورخ ۱۴۰۳/۸/۲۱ 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  هیات 
ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای 
فیروز  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک 
باب  به یک  محامی فرزند خسرو بشماره شناسنامه ۱۸۵۰۶ نسبت 
ساختمان به مساحت ۱۰۹/۷۵ متر مربع پلاک ۲۳۸۸ فرعی از ۱۳۹ 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۵۷۳ فرعی از ۱۳۹ اصلی واقع 
فرزند  دلاور  علی  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  پایین  در حصارک 
مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  محمدحسین 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  به صدور سند  نسبت 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
طبق  اعتراض  عدم وصول  و  مذکور  انقضای مدت  در صورت  است 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۰ /۰۹ /۱۴۰۳  

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۰۶
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

   
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

موضوع  اول  هیات  رای شماره ۱۴۰۳۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۳۱۵  برابر 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای رضا قیدرلو فرزند خلیل اله بشماره 
مساحت  به  باغ  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۱۰۵ شناسنامه 
و  مفروز  اصلی  از ۱۴۳  فرعی  پلاک ۲۲۴۸  مربع  متر   ۱۹۷۱۷/۶۳
مجزی شده از پلاک ۱۴۳ اصلی واقع در خیرآباد خریداری از مالک 
اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  رضایی  حاتم  آقای  رسمی 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۲۰ /۰۹ /۱۴۰۳  

تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱۴۰۳/۱۰/۰۶
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان



اقتصاد
اخبار

رئیس سازمان انرژی اتمی: برای انجام بهتر طرح های 

بهداشتی آماده ایجاد مراکز کلینیکال هستیم

وزیر  با  مشترک  خبری  نشست  در  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: برای انجام بهتر طرح های حوزه 
باید سازوکارهای مشترکی  نتیجه رسیدن آن ها  به  بهداشت و درمان و 
ایجاد  تا مراکز کلینیکال  آماده ایم  این مسیر  تعریف و دنبال شود و در 
کنیم تا با همکاری متخصصان و صاحب نظران، پروژه ها را دنبال کرده و 

به نتیجه برسانیم.
 محمد اسلامی و محمدرضا ظفرقندی وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی کشورمان پس از بازدید وی و هیات همراه از سازمان انرژی اتمی 

نشست مشترک خبری برگزار کردند.
اسلامی در این نشست گفت: خوشحالیم که امروز میزبان وزیر بهداشت و 
هیات همراه هستیم؛ دکتر ظفرقندی جزو مفاخر علمی و مدیریتی کشور 
همواره  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  در حوزه سلامت محسوب می شوند؛ 
تلاش کرده که در مرز دانش موقعیت خود را حفظ کند و با تحقیقات 
درون زا سرمایه گذاری های مورد نیاز را انجام دهد تا بتواند در خدمت مردم 

باشد و از مشکلات و مسایل گره گشایی کند.
هسته ای  صنعت  متخصصان  شبانه روزی  تلاش های  با  کرد:  تاکید  وی 
به دنبال پیشبرد امور در بخش های مختلف کشور به ویژه حوزه بهداشت، 

درمان و سلامت جامعه هستیم.
وی گفت: در جریان بازدید امروز، وزیر محترم بهداشت و هیات همراه در 
جریان آخرین دستاوردها و تولیدات صنعت هسته ای در حوزه رادیوداروها 
و سایر بخش های تخصصی قرار گرفتند. امیدواریم این بازدید برای ما و 
وزارت بهداشت فرصت مغتنمی را برای خدمت رسانی به مردم فراهم سازد.

اسلامی تصریح کرد: این صنعت با وجود پیشرفت های چشمگیر همواره و 
به شدت توسط دشمنان سرکوب شده و بر سر راه آن موانع متعدد ایجاد 
کرده اند؛ اما به لطف خداوند متعال صنعت هسته ای توانسته در عرصه های 
گوناگون نقش آفرین باشد و در مرز دانش حرکت کند. خوشبختانه با تکیه 
بر دانش بومی و تلاش متخصصان توانسته ایم جایگاه خود را در دنیا ارتقا 

دهیم.
با وجود تحریم، نیازهای کشور در بهداشت و درمان را برطرف کردیم

وی تاکید کرد: در سال های اخیر توانسته ایم امور تحقیقاتی و توسعه ای در 
سازمان انرژی اتمی ایران را شتاب دهیم و فرایند تبدیل ایده به محصول 

را کوتاه کنیم.
معاون رئیس جمهور گفت: همان طور که می دانید چرخه خلاقیت و نوآوری 
باید به بهترین شکل ممکن در بخش های مختلف کشور نهادینه شود. 
ما در مسیر تبدیل ایده به محصول و  صنعتی سازی محصولات گام های 
بزرگی برداشته ایم. خوشبختانه تحقیقات در سازمان انرژی اتمی ایران به 
سمت نتیجه گرا بودن پیشرفت داشته و توانسته ایم با وجود تحریم های 
گسترده، نیازهای کشور در حوزه های گوناگون به ویژه بخش بهداشت و 

درمان را برطرف سازیم.
با تاکید بر لزوم توسعه همکاری میان سازمان انرژی اتمی ایران و  وی 
حوزه  در  را  فراوانی  مشترک  کارهای  کرد:  خاطرنشان  بهداشت  وزارت 
بهداشت، درمان و سلامت انجام داده ایم که برای ارتقا و توسعه همکاری ها 

امروز تفاهم نامه همکاری میان این دو نهاد به امضا رسید.
انجام بهتر طرح ها و به نتیجه رسیدن آن ها  اسلامی تصریح کرد: برای 
باید سازوکارهای مشترکی تعریف و دنبال شود و در این مسیر آماده ایم 
تا مراکز کلینیکال ایجاد کنیم تا با همکاری متخصصان و صاحب نظران، 

پروژه ها را دنبال کرده و به نتیجه برسانیم.
خدمات »های  تک« به جامعه ارائه خواهیم داد

رئیس سازمان انرژی اتمی ایران با اشاره به نقش سازمان انرژی اتمی و 
فناوری هسته ای در ارتقای سلامت جامعه و امنیت غذایی گفت: سالانه 
حدود ۳۰ درصد از انواع محصولات کشاورزی که در کشور تولید می شود 
تبدیل به ضایعات شده و هدر می رود که با استفاده از فناوری هسته ای 
می توان مانع این مساله شد و نیز باقی مانده سموم و آفت های شیمیایی 
در محصولات کشاورزی را دفع کرد. این مساله موجب ارتقای معیشت 

خانواده شده و در ارتقای اقتصاد ملی موثر است.
وی با اشاره به نقش استفاده از فناوری پلاسما در رفع آفات محصولات 
می توان  سرد  پلاسمای  از  استفاده  با  داد:  توضیح  صادراتی  کشاورزی 
کیفیت محصولات کشاورزی صادراتی نظیر پسته را ارتقا داد؛ توسعه این 
کار در گروه گسترش همکاری های بیشتر میان سازمان انرژی اتمی ایران، 

سازمان های غذا و دارو و حفظ نباتات است.
اختیار  در  را  تک«  »های   می خواهیم خدمات  کرد:  اسلامی خاطرنشان 
نظیر  سلامت  حوزه  در  ایران  اتمی  انرژی  سازمان  دهیم.  قرار  جامعه 
رادیوداروها، فناوری پلاسما، فناوری کاربرد پرتوها و ... می تواند با وزارت 

بهداشت،  درمان و آموزش پزشکی همکاری های فراوانی داشته باشد.
برای حرکت در مرز دانش برنامه ریزی کرده ایم

معاون رئیس جمهور تاکید کرد: در بخش رادیوداروها باید جایگاه خود را 
در تراز برتر ملی و جهانی حفظ کنیم تا مردم از مواهب دستاوردهای حوزه 

بهداشت و درمان بهره مند شوند.
در  بیشتر  نوآوری های  و  دستاوردها  با  است  امید  کرد:  عنوان  اسلامی 
افزایش  برای  بزرگ تری  گام های  و  کنیم  خدمت  کشور  به  حوزه  این 

خدمت رسانی به مردم برداریم.
معاون رئیس جمهور خاطرنشان کرد: برای یاری رساندن به جامعه پزشکی 
به منظور حرکت در مرز دانش و ارائه خدمات بهتر و همه جانبه به مردم، 

برنامه ریزی هایی صورت گرفته است.
وی درباره سهم رادیوداروها در سبد دارویی کشور توضیح داد: ۱۰۰ درصد 
نیاز کشور به رادیوداروها توسط سازمان انرژی اتمی ایران تامین می شود 
نیز  و  معین  زمان  دارای مصرف کننده مشخص،  داروها  از  نوع  این  زیرا 
موقعیت مشخص هستند و به طور مستمر در سراسر کشور توزیع می شوند.

اسلامی گفت: به وظیفه خود در این بخش به صورت ۱۰۰ درصدی و کامل 
و متعهدانه عمل می کنیم و همه نیاز بخش سلامت را پوشش می دهیم.

رئیس سازمان انرژی اتمی ایران تصریح کرد: بخش مهمی از فعالیت های 
توسعه ای و تحقیقاتی سازمان انرژی اتمی ایران مربوط به بخش سلامت و 
امنیت غذایی است؛ فناوری هسته ای دارای دو بخش است که یکی از آن 
به تولید انرژی، نیروگاهی و تامین سوخت نیروگاه و راکتورها مربوط است.

وی ادامه داد: بخش دوم مربوط به کاربرد این فناوری در حوزه  پرتوی 
است که در حوزه سلامت و حوزه های تشخیصی، درمانی و تسکینی نقش 
آفرینی می کند؛ بر اساس اهداف و برنامه ریزی های انجام شده به دنبال 
افزایش دقت رادیوداروهای تشخیصی با حداکثر سرعت هستیم و در بخش 
درمانی نیز اثربخشی رادیوداروهای درمانی را دنبال می کنیم که واقعا اقدام 

مهمی محسوب می شود.

اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
سامانه ها  شدن  جزیره ای  به  اشاره  با 
در  گفت:  اجرایی  دستگاه های  در 
توسعه  شاهد  مختلف  دستگاه های 
صورت  به  که  هستیم  سامانه هایی 
با  امیدوارم  می کنند.  کار  جزیره ای 
دستگاه ها،  این  بین  ارتباط  برقراری 

دولت الکترونیکی محقق شود.
مراسم  حاشیه  در  هاشمی«   »ستار 
»تحول دیجیتال و افق آینده« در جمع 
خبرنگاران با تاکید بر اینکه برنامه تحول 
نهایی  هنوز  ارتباطات  وزارت  دیجیتال 
نشده است، افزود: این وزارتخانه به طور 
تا  باشد  پیشرو  مسیر  این  در  باید  قطع 
دستگاه ها  بقیه  برای  راهی  چراغ  بتواند 

شود.
وی درباره تحقق دولت هوشمند گفت: 
و  برنامه  سازمان  با  متعددی  جلسات 
تا با همکاری بین  بودجه برگزار کردیم 
دولت  و  الکترونیکی  دولت  دستگاهی، 

هوشمند با شتاب بیشتری دنبال شود.
دولت  خاطرنشان کرد:  هاشمی 
دارد  زیادی  پیچیدگی های  الکترونیک 
تکالیف  نیز  توسعه  هفتم  برنامه  در  و 
برای دستگاه ها در نظر گرفته  متعددی 
شده است. از سوی دیگر قانون مدیریت 
به  می تواند  نیز  ملی  اطلاعات  و  داده ها 

توسعه دولت الکترونیکی کمک کند.
دستگاه ها  تمایل  عدم  درباره  وی 
گفت:  داده ها،  اشتراک گذاری  برای 
خدمات  و  داده ها  اشتراک گذاری  به 
دستگاه های مختلف، یک تکلیف قانونی 
داده های  دستگاه ها  برخی  البته  است. 
موضوعاتی  از  یکی  این  و  ندارند  کاملی 

است که باید به آن توجه شود.
وزارت  کرد:  تاکید  ارتباطات  وزیر 
به روزرسانی  بحث  پیگیر  ارتباطات 
تا  اشتراک گذاری آن هاست  به  و  داده ها 
افزوده   ارزش  کشور  برای  طریق  این  از 
تولید شود. تحقق این هدف ساده نیست 
اولویت های  از  یکی  عنوان  به  آن را  اما 
جدی دولت چهاردهم و وزارتخانه دنبال 

می کنم.
کیفیت  افزایش  درباره  همچنین  وی 
در  مختلفی  عوامل  بیان داشت:  اینترنت 
هستند  دخیل  اینترنت  کیفیت  ارتقای 
انتقال  از آنها زیرساخت شبکه  که یکی 
است که در برخی از نقاط و شبکه های 
مخابراتی به مرز اشباع رسیده است. این 
آنها  رفع مشکل  و  نقاط شناسایی شده 

در دستور کار قرار گرفته است.
در  آن  بر  علاوه  تصریح کرد:  هاشمی 
برخی نقاط کشور دچار اشباع فرکانسی 
کشور  ترافیک  درصد   ۷۰ زیرا  هستیم، 
روی شبکه سیار است. توسعه زیرساخت 
شبکه فیبر نوری از یک سمت و استفاده 
از فناوری های نوین مانند اینترنت نسل 
دنبال  جدی تری  صورت  به  را  پنجم 
کیفیت  بتوانیم  امیدواریم  و  می کنیم 

ارتباطات را ارتقا دهیم.
بلکه  نیست،  پروژه  یک  دیجیتال  تحول 

یک چرخه بهبود مستمر است
ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت:  وزیر 
یک  نیست،  پروژه  یک  دیجیتال،  تحول 
یعنی  است. تحول  بهبود مستمر  چرخه 
عمل  در  و  ساده  کلام  در  که  »تغییر« 

پیچیده است. 

 »ستار هاشمی« روز دوشنبه در همایش 
»افق آینده، تحول دیجیتال« گفت: عدد 
۳ عددی است که ما در بسیاری از جاها 
می بینیم؛ مثلث جذابیت خاصی در متون 
مهندسی دارد. در بحث امنیت زمانی که 
ضلع  سه  که  می بینیم  می کنیم  نگاهی 
محرمانگی، یکپارچگی و دسترس پذیری 
است که در کنار یکدیگر موضوعیت پیدا 

می کند.
سه  نیز  دیجیتال  تحول  داد:  ادامه  وی 
مبحث  دارد.  ابزار  و  فرایند  افراد،  ضلع 
که حداقل  است  الکترونیک  دولت  دیگر 
سه ضلع مهم مردم، تعیین تکلیف کسب 

وکارها و موقعیت افراد است.
دیجیتال  تحول  بحث  در  افزود:  هاشمی 
چیست.  ضلع  سه  وضعیت  دید  باید 
است؟  چگونه  »افراد«  ضلع  وضعیت 
فناوری،  معاونت  دستگاه  چند  در 
را  آن  معادل  عناوین  یا  هوشمندسازی 
افراد در دستگاه ها  داریم؟ مهم است که 
بتوانند  که  باشند  داشته  جایگاهی 
حرف های خود درباره تحول دیجیتال به 

گوش مدیران و گوش های شنوا برسانند.
تحول  دوم  ضلع  درباره  ارتباطات  وزیر 
اگر  گفت:  »فرایندها«  یعنی  دیجیتال، 
ارزیابی  را  دستگاه ها  در  فرایندها  بلوغ 
نباشد.  آمارها خیلی مناسب  کنیم شاید 
وجود  سامانه  آنقدر  دستگاهی  هر  در 
نمی توان  را  آن ها  اسامی  حتی  که  دارد 
بخاطر سپرد. طبیعی است وقتی وضعیت 
باشد  اینگونه  ما  سامانه های  و  دستگاه ها 
دولت الکترونیک در زندگی مردم جایگاه 
خود را باز نمی کند. دستگاه ها دارای نقص 
شکل  به  باید  که  هستند  »داده ها«  در 

بخشی این داده ها را تکمیل کرد.
دولت  بخواهیم  اگر  گفت:  هاشمی 
هویت  باید  بگیرد،  شکل  الکترونیک 
قرار  مدنظر  را  افراد  به  دیجیتال  بخشی 
خوبی  اقدامات  بخش  این  در  بدهیم. 
بخش  است.  مقبول  و  گرفته  صورت 
بعدی تعیین تکلیف کسب وکارها هستند، 
این ها چندین متولی دارند. بخش بعدی 
افراد  موقعیت  متولی  است.  »موقعیت« 
جی نف؟  پروژه  کشور؟  اراضی  کجاست؟ 

اصلا مشخص نیست.
باید  را  این ها  تمام  افزود:  هاشمی 
ذیل  احکام  باید  و  کنیم  آسیب شناسی 
ماده ۱۰۷ برنامه هفتم را جدی بگیرید. 
کار سختی است اما باید به آن توجه ویژه 
انجام  زمینه ها  این  در  تلاش هایی  کرد. 
شده اما مردم آن ها را احساس نمی کنند.

خود  دوستان  از  گفت:  ارتباطات  وزیر 
خواهش می کنم که بحث تحول دیجیتال 
را در دستگاه های خود نشر دهند و درباره 
یک  این  که  کنند  تاکید  و  صحبت  آن 
تکلیف قانونی است. طرح تحول دیجیتال 
مصوب  وزیران  هیات  در  باید  دستگاه ها 

شود.
باید  آینده  به  رو  نگاه  با  گفت:  هاشمی 
این  داریم  رو  پیش  که  چالشی  بگویم 
می کنند  تلاش  دستگاه ها  که  است 
اما  کنند  غیرحضوری  را  خود  خدمات 
از  مانع  دستگاه ها  دیگر  همکاری  عدم 
بیشتر  هرقدر  و  می شود  مهم  اتفاق  این 
تفاوت  می شوند.  بدهکارتر  کنند  تلاش 
این  هوشمند  دولت  و  الکترونیک  دولت 
است که اولی سعی می کند کاغذ را حذف 
کند و دومی در صدد حذف عامل انسانی 
است؛ اما اکنون این اتفاق رخ داده است؟ 
باید به سمت فرایند محور  را  سیستم ها 

شدن ببریم نه کارتابل محور بودن.
که  اتفاقی  کرد:  تصریح  ارتباطات  وزیر 
رقم  اشتغال  حوزه  در  مصنوعی  هوش 
زمانی  یک  است.  عجیب  بسیار  می زند، 
می گفتیم رشد فناوری به ضرر هر کسی 
باشد به ضرر افراد فعال در حوزه فناوری 
نیست اما اتفاقی که رخ می دهد این است 
در این بخش به قول معروف »چاقو دارد 
خلاق  مدل های  می برد«.  را  خود  دسته 
کد  می تواند  اکنون  مصنوعی  هوش 
بنویسید و سیر فناوری به سمتی است که 
خیلی دور از ذهن نیست که به زودی این 

مشاغل را تحت تاثیر قرار دهد.
آغاز پایش کیفیت اینترنت در همه نقاط 

کشور/ باید به مطالبه مردم پاسخ دهیم
با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر   
اعلام اینکه پایش میدانی سازمان تنظیم 
مقررات برای بررسی کیفیت اینترنت در 
است،  انجام  حال  در  کشور  نقاط  همه 
گفت: اینترنت حدود ۱۰ هزار روستا که 
اغلب در مناطق صعب العبور و کوهستانی 
قرار دارند، نیازمند اتصال، ارتقاء و بهبود 

است.
مقررات  تنظیم  سازمان  ایرنا،  گزارش  به 
و ارتباطات رادیویی برنامه پایش میدانی 
برای بررسی پوشش اینترنت در کشور را 
آغاز کرده است تا ضمن سنجش میزان 
پوشش مناطق مختلف، مشکلات موجود 

را نیز کاهش دهد.
ارتباطات  وزیر  هاشمی«  ستار  »سید 
گفت وگوی  در  اطلاعات  فناوری  و 
ایرنا  اقتصادی  خبرنگار  با  اختصاصی 
از  یکی  پایش گفت:  این  درباره جزئیات 
دغدغه هایی که نمایندگان مجلس نیز به 
پوشش  عدم  مساله  کردند،  منعکس  ما 
گذشته  از  بود؛  کشور  مناطق  برخی  در 
تعدادی سامانه پایش برخط برای سنجش 
اما  است  داشته  وجود  ارتباط  کیفیت 
اتفاقی که در چند ماه اخیر رخ  داده و در 
آغاز دولت چهاردهم با آن روبه رو شدیم، 
در  برخط  سامانه های  آمار  که  است  این 
واقع با آماری که نتیجه تجربه کاربری و 

ملموس مردم است، تفاوت دارد.
وزیر  میثاق  مردم  مطالبات  به  پاسخ 

ارتباطات با مدیران
هاشمی تصریح کرد: با همکاران و مدیران  
این وزارتخانه این میثاق را گذاشتیم که 
به هیچ  عنوان آن چیزی که مردم نسبت 
به آن حس ندارند و خدماتی که دریافت 
می کنند و از نظرشان باکیفیت نیست را 
در آمار نیاورند. تلاش می کنیم این مَشی 
و روش که مورد تأکید رئیس جمهور است 
را در همه تکالیف خود دنبال کنیم؛ چون 
ما نیاز به مردم داریم و آنان سرمایه های 

کشور هستند.
رویکردی  چنین  با  اینکه  بیان  با  وی 
مقررات  تنظیم  سازمان  میدانی  پایش 
به طور مشخص در بحث روستایی دنبال 
بیش  پایش  در  توضیح داد:  است،  شده 
از ۳۹ هزار روستای بالای ۲۰ خانوار در 
کشور، ۱۰ هزار روستا پوشش با کیفیت 
است  بخش  این  در  ندارند؛  پرسرعت  و 
که مردم ما را نقد می کنند که اتفاقاً نقد 

درستی است.
وزیر ارتباطات، تجهیز روستاها به اینترنت 
باکیفیت و باسرعت را تکلیف این وزارتخانه 
در دولت چهاردهم برشمرد و گفت: نگاه 
این است که اگر مردم به خدمتی که ارائه 
می شود، حس خوبی نداشته باشند، مانند 
این است که این خدمت اصلًا وجود ندارد.

پایش  نگاه  همین  با  ادامه داد:  هاشمی 
جدیدی در وزارت ارتباطات انجام شد و 
طبق گزارشی که به تازگی دریافت کردم، 
کشور  در  روستا  هزار   ۱۰ حدود  اکنون 
نیازمند  آن ها  اینترنت  که  دارد  وجود 
این روستاها  بهبود است؛  و  ارتقا  اتصال، 
جزو روستاهای صعب العبور و کوهستانی 
توجه  قابل  هزینه  صرف  به  نیاز  و  است 
برای احداث جاده و ایجاد شبکه برق دارد.

هفتم  برنامه  طبق  اینکه  بیان  با  وی 
بالای  روستای  هزار   ۱۰ برای  پیشرفت 
مناسب  پوشش  و  کیفیت  خانوار   ۲۰
ایجاد خواهد شد، درباره پایش سطح شهر 
داریم  کوری  نقاط  نیز  شهرها  در  گفت: 
از  ندارند. پس  ارتباط خوبی  کیفیت  که 
تا  شده  منعقد  قراردادی  بررسی،  ماه   ۲
دهیم؛  انجام  درایو  تست  کشور  کل  در 
یعنی به صورت کاملًا میدانی شرکت هایی 
را  سیگنال  کیفیت  شهر،  سطح  در 
اندازه گیری و میزان کیفیت سیگنال های 
آن  از  پس  می کنند.  گزارش  را  دریافتی 
پوشش  برای  شده  شناسایی  که  نقاطی 
بازه  کار یک  این  برای  کنند.  اقدام  بهتر 
زمانی نیز برای شان در نظر خواهیم گرفت 

تا به تعهدات شان عمل کنند.
وزیر ارتباطات درباره برنامه  این وزارتخانه 
برای مقابله با تماس های صوتی و ضبط 
کرده  کلافه  را  کاربران  که  مزاحم  شده 
است، گفت: در زیر ساخت های ارتباطی 
آن  کار  که  دارد  وجود  مهم  سامانه  یک 
مدیریت تخلف است؛ واقعیت ماجرا این 
را  تخلف«  »سامانه کشف  باید  که  است 
از  مانع  تا  دهیم  ارتقا  مستمر  به صورت 
تلاش  در  که  شود  کلاهبردارانی  تخلف 
هستند  شهروندان  به حساب  نفوذ  برای 
یا برای آن ها از روش های مختلف ایجاد 
تنظیم  سازمان  به  می کنند.  مزاحمت 
نهایی  کارهای  و  شده  داده  مأموریت 
حال  در  نیز  سامانه  این  ارتقا  به  مربوط 

انجام است.
شناسایی  از  پس  داشت:  اظهار  هاشمی 
حتماً  سامانه  این  توسط  متخلف  افراد 
کرد،  خواهیم  برخورد  قاطعانه  آن ها  با 
ما خط   برای  روان مردم  آرامش  چرا که 
قرمز است و حتماً باید این را مدنظر قرار 
بدهیم. گزارش های دریافت شده از سامانه 
۱۹۵ نشان می دهد که تماس های مزاحم 
امیدواریم  و  است  کرده  فروکش  کمی 

وضعیت بهتر شود.
مردم باید افزایش کیفیت را احساس کنند

اینترنت  کیفیت  ارتقای  درباره  هاشمی 
خصوص  این   در  مردم  که  انتظاری  و 
کیفیت  به  مربوط  بحث  گفت:  دارند، 
متفاوت  و  اساسی  مولفه  چند  ارتباطات 
دارد که به بخشی از آن ها اشاره خواهم 
دادیم،  انجام  که  میدانی  پایش  در  کرد. 
بعضی از استان های کشور در لایه انتقال 
ارتباطشان  کیفیت  و  شده  اشباع  دچار 

کاهش یافته است.

این عضو کابینه دولت چهاردهم ادامه داد: 
به  گذشته  هفته  همین  که  سفری  در 
متوجه  داشتم،  رضوی  خراسان  استان 
در  انتقال  لایه  در  ما  ساخت  زیر  شدیم 
قابل  کیفیت  رضوی،  خراسان  استان 
دفاعی ندارد به همین به دوستان شرکت 
یک  طی  تا  دادیم  مأموریت  مخابرات 
هشت ماهه،  حداکثر  تا  هفت  زمانی  بازه 
رضوی  خراسان  استان  انتقال  زیرساخت 
را به میزان ۱۰۰ درصد افزایش دهند تا 

مردم افزایش کیفیت را احساس کنند.
از  دیگری  تعداد  برای  افزود:  هاشمی 
و  داریم  را  مسئله  این  ما  نیز  استان ها 
اوقات  گاهی  کنیم.  حل  را  مشکل  باید 
می توانیم  ما  که  دارد  وجود  تصور  این 
اما  کنیم؛  حل  را  موضوع  یک  بلافاصله 
واقعیت این طور نیست. توسعه زیرساخت 
نیازمند تأمین تجهیزات است. بخشی از 
این تجهیزات در کشور وجود دارد و برخی 
دیگر باید از خارج وارد شود. اگر چه تأکید 
ما بر حمایت از تولید بومی است؛ اما واقعاً 
در بخش هایی ما تولید بومی متناسب با 

نیاز نداریم و باید وارد کنیم.
وزیر ارتباطات گفت: حفاری، تولید فیبر 
مسائل  این  تمام  و  داکت  از  استفاده  و 
نیازمند زمان برای بهسازی و بهینه سازی 
ارتباطات  بخش  در  دیگر  از طرف  است. 
ویژه  سرمایه گذاری  به  نیاز  بین الملل 
داریم  بین الملل  ارتباطات  و  لینک ها  در 
شرکت  کار  دستور  مساله  الان  این  که 
ارتباطات زیر ساخت قرار دارد. مذاکرات 
انجام  مختلف  شرکت های  با  نیز  زیادی 
شده که امیدواریم این ها زودتر به نتیجه 
مناطق  در  نیاز  مورد  تجهیزات  و  برسند 

نصب شوند.
اینترنت  سایت  هزار   ۲ از  بیش  فعالیت 

نسل پنجم
هاشمی درباره وضعیت ارتباطات شهری 
شهری  نقاط  برخی  در  اینکه  بیان  با 
مسئله  این  که  کور هستیم  نقطه  دارای 
ارتقا ارتباطات را با سختی مواجه می کند 
ما  ترافیک  اینکه عمده  واسطه  به  افزود: 
بر دوش شبکه ارتباطات است در بخشی 
از مناطق شهری اشباع فرکانسی داریم و 
اساساً امکان ارائه سرویس در آن مناطق 
برای ما وجود ندارد. برای رفع مشکل این 
جدید  فناوری های  ظرفیت  از  باید  نقاط 
مثل ۵G استفاده کنیم. اکنون بیش از ۲ 
هزار سایت در کشور با فناوری نسل پنجم 
اینترنت در حال فعالیت است که طبیعتاً 

باید آن را توسعه بدهیم.
کیفیت  کاهش  دلایل  از  دیگر  یکی  وی 
تقویت کننده  از  کاربران  استفاده  را 
سیگنال دانست و افزود: در برخی مناطق 
تجهیزات  از  کیفیت  ارتقا  برای  افراد 
البته  که  می کنند  استفاده  تقویت کننده 
دنبال  به  مسئله  این  داشت  اذعان  باید 
یک مطالبه و نیاز به کیفیت بیشتر اتفاق 
برطرف  را  نیاز  این  باید  ما  است.  افتاده 
کنیم تا شاهد استفاده از تقویت کننده ها 
نباشیم. این دستگاه ها باعث ایجاد تداخل 
فرکانسی می شوند و کیفیت ارتباطات را 

در آن منطقه کاهش می دهند.

وزیر ارتباطات: با هم افزایی میان دستگاه های اجرایی، 

دولت الکترونیکی محقق می شود

گزارش

همتی: به دنبال سامان دادن حوزه 
رمزارز هستیم

 وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: امروز به دنبال سامان دادن و نه محدود 
کردن ارز دیجیتال و حوزه رمزارز هستیم.

 »عبدالناصر همتی« در رویداد ملی ارز دیجیتال در محل سالن همایش های 
رایزن با بیان اینکه می خواهیم ارز دیجیتال را سازمان یافته کنیم نه محدود، 

تصریح کرد: هر کاری برای محدودیت کردیم موفق نبودیم.
وی افزود: به سمت این می رویم که آثار منفی ارز دیجیتال را بر اقتصاد 

مدیریت کنیم و از بین ببریم و از آثار مثبت آن استفاده کنیم.
همتی با بیان اینکه ما نمی توانیم چشم مان را به روی مزایا و پیشرفت ارز 
دیجیتال ببندیم، خاطرنشان کرد: نباید برای آن محدودیت ایجاد کنیم بلکه 
باید مدیریت کنیم، همان طور که باید این کار را در فضای مجازی می کردیم، 

اما نکردیم و به سمت قطع کردن آن رفتیم.
این عضو کابینه دولت چهاردهم در ادامه تصریح کرد: فیلترینگ خسارت های 

زیادی به اقتصاد ایران زده است و امیدواریم به زودی رفع شود.
وی گفت: میزان اقتصاد بازار سیاهی که فیلترشکن ایجاد کرده است، با بخش 

رسمی درآمدهای ارتباطاتی ما برابری می کند.
همتی بیان داشت: برای توسعه اقتصاد دیجیتال این نوع حرکت ها از نظر 
دولت درست نیست و معتقدیم فیلترینگ باید رفع شود و اقتصاد دیجیتال 
گسترش یابد و درچارچوب اقتصاد دیجیتال رمزارزها و رمزپول ها توسعه 

یابند.
وزیر اقتصاد اظهار داشت: رمزپول ها در حوزه اختیارات بانک مرکزی است و 
اما در خصوص رمز ارزها امیدواریم با هدف رشد دارایی ها، اشتغال جوانان، 
کمک به بی اثر کردن تحریم ها و همسو کردن فعالیت های ایران با اقتصاد 

جهانی این حوزه توسعه یابد.
وی اضافه کرد: دولت به این اهداف معتقد است و از آنها حمایت می کند و 
امیدوارم هر چه زودتر اتحادیه رمزارزها را فعالان این حوزه ایجاد کنند تا 

بتوانند به صورت معنادار و تشکیلاتی از منافع خود دفاع کنند.
همتی خاطرنشان کرد: باید نشان دهیم دولت منعطف است و می خواهد 

براساس نظرکارشناسان و صاحبنظران عمل کند.
وزیر امور اقتصادی و دارایی اظهار داشت:  سیستم سنتی پول در آینده کنار 
گذاشته خواهد شد و روند بسیار جدی است و نمی توانیم آن را در نظر 

نگیریم.
وی گفت: باید آماده باشیم و اگر فعالان این حوزه اتحادیه درست کنند 

مشکلات کمتر می شود و زودتر می توان به اهداف رسید.
همتی ادامه داد: امروز همه منتظر دستورالعمل بانک مرکزی در این باره 
هستند حال آنکه برخی از فعالان این حوزه هم می گویند نباید این حوزه 
تحت نظارت بانک مرکزی باشد، چرا که ممکن است تحریم های بانک 

مرکزی نیز شامل حال آن شود.
برداشت های  باعث  این حوزه  و شرکتی  فردی  پیگیری  بیان داشت:  وی 
نادرست و مختلفی می شود؛ بنابراین اگر پیگیری ها به صورت صنفی مطرح 

شود نتایج قابل توجه خواهید بود.
همتی: شاهد جان گرفتن بازار سرمایه و بازگشت تدریجی اعتماد به آن 

هستیم
دولت  عمر  از  کوتاه  مدت  این  در  گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
چهاردهم هم شاهد جان گرفتن بازار سرمایه و بازگشت تدریجی اعتماد به 
آن هستیم و مطمئنیم با ثباتی که در روزهای آتی در وضعیت اقتصادی 
ارتباط  )که  بازار  این  رونق  بود،  خواهیم  شاهد  عمومی کشور  مسائل  و 

مستقیمی با مسائل ریسک دارد( به وجود می آید.
»عبدالناصر همتی« عصر سه شنبه در آیین افتتاح معاملات شمش نقره در 
بورس کالا افزود: مهمترین دغدغه من در دولت دستیابی به رشد اقتصادی 

است که پایه پیشرفت کشور است و نمی توان از آن غفلت کرد.
وی با تاکید بر اینکه باید همه ابزارهای لازم برای تحقق رشد اقتصادی را 
به کار بگیریم، ادامه داد: این ابزارها می تواند در بازار پول یا بازار سرمایه 
باشد که تکیه اصلی ما بر بازار سرمایه است و به دنبال آن هستیم که بازار 

سرمایه بتواند جایگاه خود را در تامین مالی کشور به دست بیاورد.
دارایی خاطرنشان کرد: خوشحالم در دوره ای که  و  اقتصادی  امور  وزیر 
خود تصدی وزارت امور اقتصادی و دارایی کشور را بر عهده دارم شاهد 

شکل گیری این بازارها و گسترش بازارهای مشتقه در کشور هستم.
همتی خاطرنشان کرد: بازارهای مشتقه می تواند چند صد برابر دارایی هایی 
که تحت عنوان گواهی در آن منتشر می شود، اوراق مشتقه منتشر کند که 
خود به کاهش ریسک بازار، کاهش ریسک تولید کننده و کاهش ریسک 

معامله کننده می انجامد.
وی تصریح کرد: این مهم، کار بزرگ و مقدسی در کشور است که به ویژه 

به وضعیت تولید کنندگان کمک خواهد کرد.
این عضو کابینه دولت چهاردهم یادآور شد: زمانی که در بانک مرکزی 
مسئولیت بر عهده داشتم، یکی از دغدغه ها و مشکلات معادن طلای کشور 
این بود که چطور طلایشان را بفروشند؟ زیرا موضوع قیمتگذاری آن مساله 
مهمی بود و بانک مرکزی نیز از آنجایی که طلای خود را با عیار خاصی 
تامین می کرد مقررات و ارزیابی سفت و سختی در این زمینه داشت، اما 
امروز توانسته ایم در بخش طلا این مهم را به انجام برسانیم که تامین مالی 

خوبی نیز برای این صنعت به دنبال داشته است.
وی اظهار داشت: در ادامه می توان همین کار را برای نقره، مس، سایر 

فلزات، محصولات پتروشیمی و غیره انجام داد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی، این اقدام بازار سرمایه را مطلوب ارزیابی کرد 
و اظهار داشت: وزارت اقتصاد آمادگی دارد برای افزایش عمق این بازار 
کمک های لازم را به عمل آورد و دیگر کسی نمی تواند ادعا کند در این 

معاملات پولشویی می شود یا این معاملات مشکل دارد.
وی، دو کار اخیر در ماه های گذشته را مهم دانست و افزود: هرچند ممکن 
است حجم این کارها کوچک باشد اما تازه شروع شده است، زیرا ما به 
نوع کار اهمیت می دهیم که همان تامین مالی برای رشد اقتصادی است. 
به طور مثال کارخانجات طلا، مس و نقره اگر مازاد تولید داشته باشند و 
به پول برای توسعه تولید نیاز داشته باشند، می توانند به راحتی در بازار 
سرمایه مردمی که ریسک تورم و نوسانات اقتصادی را از طریق کالاهای 

ارزشمند حفظ می کنند، به آنها کمک شود.
باید  همتی درباره اوراق و سلف ارزی گفت: این موضوع مهمی است و 
این موضوع با بانک مرکزی هماهنگ شود، زیرا بحث حساسی بوده و ارز 
پشت آن است. این موضوع را باید مورد توجه قرار بدهیم تا گشایش ها 

صورت گیرد.
ابعاد کشور  رانت در همه  را سخت دانست و گفت:  رانت  با  مبارزه  وی 
ریشه دوانده، اما تلاش ما این است که شفاف سازی در معاملات صورت 
بگیرد و اقتصاد به سمت رقابتی شدن برود و از قیمت گذاری دستوری 

جلوگیری شود.
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اجتماعی
خبر

وزیر نفت:  گاز مشترکان بد مصرف 
قطع می شود

وزیر نفت گفت: گاز آن دسته از مشترکان بخش های 
خانگی و تجاری که خارج از الگوی تعیین شده مصرف 
می کنند از سوی همکارانم در شرکت ملی گاز ایران 

قطع خواهد شد.
محسن پاک نژاد در حاشیه اجلاس ویدئو کنفرانسی 
در  من  همکاران  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  اوپک 
شرکت ملی گاز ایران به صورت جدی دمای بهینه در 
ساختمان های دولتی سراسر کشور را رصد می کنند و 
بطور قطع اگر اداره های دولتی خارج از استانداردهای 
تعریف شده گاز مصرف کنند، حتما با قطع گاز رو به 

رو می شوند.
وی ادامه داد: این موضوع فقط به دستگاه ها و اداره های 
دولتی ختم نمی شود، زیرا کنون باغ ویلاهایی در کشور 
وجود دارد که سیستم گرمایشی خود را با وجود عدم 
حضور در خانه روشن می گذارند تا شاید ماهی یک بار 
به آنجا بروند، از این رو درست نیست، در حالی که در 
مناطق شمال و شمال شرق کشور ممکن است مقداری 
با افت فشار گاز روبرو شویم، این گونه گاز در باغ ویلاها 

مصرف شود.
شبکه  پایداری  برای  اکنون  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
گاز کشور نیازمند همکاری مردم شریف مان هستیم، 
دمای  کاهش  درجه  یک  هر  کرد:  خاطرنشان 
سیستم های گرمایشی در کشور می تواند حجم وسیعی 

صرفه جویی گاز در بر داشته باشد.
پاک نژاد گفت: دولت مقید بودن خود به این موضوع 
را با کاهش مصرف در ساختمان های زیر مجموع خود 

شروع کرده است.
مشکل  با  به شدت  امسال  افزود:  ناترازی  درباره  وی 
ناترازی گاز و برق در کشور روبرو هستیم، پیش از این 
نیز گفته ام که ایجاد ناترازی انرژی در کشور به 6 ماه و 
یا یک سال گذشته مربوط نمی شود و دستاورد سال ها 
عدم سرمایه گذاری در بخش بالادست صنعت نفت و 
توجه نکردن به موضوع بهینه سازی مصرف بوده است.

وزیر نفت در پاسخ به سووال خبرنگار ایرنا در خصوص 
احتمال کاهش سوخت رسانی به نیروگاه های کشور و 
برخی مباحث مطرح شده از سوی وزیر نیرو )عباس 
علی آبادی( مبنی بر توقف فعالیت برخی نیروگاه ها به 
دلیل نبود سوخت مایع و گاز خاطرنشان کرد: بنده 
نیرو مطلع  وزیر  از سوی  از صحبت های مطرح شده 
حجم  که  بپذیریم  باید  را  واقعیت  این  اما  نیستم، 
در  که  زمانی  بنابراین  می کنیم،  تولید  گاز  مشخصی 
بخش خانگی و تجاری افزایش مصرف ایجاد می شود، 
طبیعتا برای جبران افت فشار مراجعه می کنیم به سایر 
بخش های مصرف همچون صنایع عمده و نیروگاه ها و 

باید گاز تحویلی به آنها در این شرایط کاهش یابد.
پاک نژاد با بیان اینکه نیروگاه ها سه نوع سوخت )گاز، 
انتظار  گازوئیل و نفت کوره( استفاده می کنند، گفت: 
داشتیم بر اساس مصوبات نهادهای بالادستی که قبل 
از استقرار دولت چهاردهم )۱۰ مرداد( به نیروگاه های 
کشور ابلاغ شده بود، تعدادی از آنها حجم مشخصی 
سال  گرم  ایام  در  گذشته  سنوات  مثل  نفت کوره 
استفاده کنند؛ این موضوع پدیده جدیدی نبوده و در 
سال های گذشته نیز اتفاق افتاده بود؛ اگر این اتفاق در 
فصول گرم امسال رخ می داد قطعا در شرایط موجود 

کنونی با مشکلات کمتری روبرو می بودیم.
به گزارش ایرنا، یکصدو هشتاد و نهمین نشست عادی 
وقت  به  شنبه  سه  عصر  اوپک  انرژی  و  نفت  وزیران 
مارسل  ریاست  به  کنفرانس  ویدئو  صورت  به  تهران 
آبکه، وزیر نفت گابن و رئیس دوره ای نشست اوپک 

در سال ۲۰۲۴ میلادی برگزار شد.
وزیر نفت ایران رئیس دوره ای اوپک شد

محسن پاک نژاد وزیر نفت جمهوری اسلامی ایران به 
عنوان رییس دوره ای سازمان کشورهای صادرکننده 

نفت )اوپک( در سال آتی میلادی انتخاب شد.
ایرنا، وزیر نفت شامگاه  به گزارش خبرنگار اقتصادی 
سه شنبه درباره نشست یکصدو هشتاد نهم اوپک که به 
صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، به خبرنگاران گفت: 
این نشست کنفرانس وزارتی اوپک بود که همه اعضا 

در آن به صورت ویدئو کنفرانس حضور داشتند.
این اجلاس  داد: موضوع های مختلفی در  ادامه  وی 
مطرح شد که مهمترین آن انتخاب وزیر نفت جمهوری 
اسلامی ایران به عنوان رئیس اوپک برای سال ۲۰۲۵ 

میلادی بود.
وزیر نفت خاطرنشان کرد: همچنین وزیر نفت عراق به 

عنوان نائب رئیس دوره جدید انتخاب شد.
پاک نژاد گفت: در ادامه بحث بودجه دبیرخانه اوپک 

مطرح شد و این بودجه نیز به تایید همه اعضا رسید.
پرادخت  را  خود  سهم  اعضا  از  برخی  داد:  ادامه  وی 
سریعتر  تا  گرفت  قرار  تاکید  مورد  که  بودند  نکرده 

پرداخت شود.
وزیر نفت افزود: دوره دبیرکل اوپک نیز برای یک دوره 
از  الغیص  هیثم  آقای  مجدد  و  شد  تمدید  ساله  سه 
کویت به دلیل عملکرد خوبی که داشت با اجماع اعضا 
کشور  را ۱۲  اوپک  اعضای  تعداد  نژاد  پاک  شد.  ابقا 
که  نشستی  در  مقرر شد  کرد:  و خاطرنشان  دانست 
هفت خردادماه سال آینده برگزار می شود، تاریخ دقیق 

اجلاس بعد مشخص شود.
وزیر نفت با تشکر از رئیس کنفرانس و وزرای کشورهای 
عضو اوپک به دلیل اعتماد و انتخاب وزیر نفت ایران 
به عنوان رئیس کنفرانس اوپک در سال ۲۰۲۵ گفت: 
به عنوان رئیس کنفرانس اوپک در سال ۲۰۲۵ کاملا 
متعهد هستم که از تمام ظرفیت و تلاش خود برای 
تقویت روحیه، انسجام، همبستگی و پیشرفت سازمان 

استفاده کنم.

اینکه  بر  تأکید  با  رئیس جمهور  اول  معاون   
نیاز داریم، گفت:  با فساد  به سند ملی مبارزه 
نخبگان، انجمن های علمی و سازمان های مردم 
نهاد به میدان بیایند تا در فضایی کارشناسی، 
فنی و غیرسیاسی راهکارهای عملیاتی مبارزه با 

فساد تهیه و در اختیار دولت قرار گیرد.
ارزیابی  همایش  در   ، عارف«  »محمدرضا 
اثربخشی کنوانسیون ملل متحد در مهار فساد 
که به مناسبت روز جهانی فساد در سالن ثامن 
الحجج دانشکده مدیریت دانشگاه تهران برگزار 
شد، از فساد به عنوان یک مسأله مهم و حیاتی 
و چالشی جدی و شوم برای کشور یاد کرد و 
اطلاعات  ندادن  قرار  اختیار  دلیل در  به  گفت: 
شده  بدتر  گذشته  سالیان  وضعیت  از  دقیق 
است تا جایی که چند دستگاه درخصوص یک 
موضوع، چندین شاخص ارائه می کنند که مورد 

اعتنای نهادهای بین المللی نیز قرار نمی گیرد.
وی با اشاره به وضعیت نگران کننده رتبه جهانی 
ایران در زمینه مبارزه با فساد تصریح کرد: حتی 
اگر اطلاعات دقیقی در زمینه مبارزه با فساد ارائه 
می شد رتبه ایران در آمارهای جهانی پایین بود 
و امروز یک بازنگری جدی و اساسی در عملکرد 
۲۳ ساله گذشته از زمان صدور فرمان ۸ ماده 
ای مقام معظم رهبری نیاز داریم و نباید در این 
راستا مسائل را سیاسی کنیم. چرا که در کشور 
عادت داریم در مقابله با هر چالشی در گام های 
بعدی مسائل سیاسی می شود و در نهایت زدن 

افراد و شخصیت ها هدف می شود.
معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر اینکه باید 
مبارزه با فساد یک چالش اساسی کشور دیده 
شود که حداقل سه دهه پس از پیروزی انقلاب 
دست به گریبان هستیم،افزود: انقلاب اسلامی 
یک انقلاب فرهنگی و ارزشی بود و پیش فرض 
انقلاب بر این مبنا بود که فساد و تبعیض هیچ 

جایگاهی در کشور نخواهد داشت.
عارف با تأکید بر اینکه برای مقابله با فاسد در 
کشور به یک سند ملی مبارزه با فساد نیاز داریم 
باید نخبگان جامعه، انجمن های  تصریح کرد: 
علمی و سازمان های مردم نهاد به میدان بیایند 
تا در یک فضای کارشناسی، فنی و غیرسیاسی 
با فساد تهیه و در  راهکارهای عملیاتی مبارزه 

اختیار دولت قرار گیرد.
وی گفت: با فراگیر شدن مسأله سریع تر به نتایج 
ارزشمند می رسیم اما احساس می شود با وجود 
زحمات صورت گرفته برخی از نهادهای نظارتی 
بخش  باید  اما  فساد  با  مبارزه  در  حاکمیتی  و 
و  کنند  ورود  علمی  های  انجمن  و  غیردولتی 
محور توسعه و نوآوری برای حکومت و اجرای 

برنامه ها باشند.
باید  رئیس جمهور خاطرنشان کرد:  اول  معاون 
دید سمن ها چه شرایطی نیاز دارند تا اعلام نظر 
کنند و برنامه دهند و دولت به دنبال آن است 
که به جای دستور دادن از سمن ها و انجمن 

های علمی دستور بگیرد.
عارف با اشاره به عملکرد و فعالیت ستاد مبارزه 
این ستاد  در دولت، گفت:  اقتصادی  مفاسد  با 
این  حاکمیت  که  است  فراقوه ای  و  فرابخشی 
ستاد را برای مقابله با پدیده شوم فساد تشکیل 
داده است و تعبیر از فساد همانند قماری بوده 
دامن  آن  نکبت  و  است  بازنده  همیشه  که 
اطرافیان را می گیرد و این در حالی است که ما 
در کشوری زندگی می کنیم که با یک انقلاب 
فرهنگی که رهبر آن مرجع دینی بوده است اما 
بعد از ۴ دهه مقابله با فساد به عنوان مسأله و 
چالشی مهم مطرح می شود که باید کم کاری 

ها در این زمینه جبران شود.
وی با بیان اینکه اگر ریشه های فساد خشکانده 
حکومت  یک  دودمان  سرنگونی  برای  نشود 
فضای  در یک  معمولا  افزود:  کند،  کفایت می 
سیاسی مسائل امنیتی می شود و به همه نظام 
مسأله  که  کرد  تلاش  باید  و  دهند  می  ربط 
مبارزه با فساد در جایگاه فرهنگی و اجتماعی 
خود به عنوان آفتی که سرمایه اجتماعی نظام 

آسیب وارد می کند باقی بماند.
معاون اول رئیس جمهور خاطرنشان کرد: مسأله 
فساد به قدری در سرمایه اجتماعی اثر گذاشته 
که در صحبت های مردم جامعه مطرح می شود 

که همه مسئولان نظام در مسأله فساد همانند 
یکدیگر هستند و رتبه ۱۴۹ ایران در شاخص 
مردم  که  است  این  معنی  به  جهان  در  فساد 
احساس بد و نامناسب نسبت به مسئولان نظام 
دارند که تر و خشک را با هم می سوزاند و این 
در حالی است که من به عنوان خدمتگذار دولت 
پاکدست  عموما  ما  مسئولان  می دهم  شهادت 
العاده  فوق  و  حقوق  آنان  از  بعضی  و  هستند 
شغلی خود را نمی گیرند و این ظلمی است که 
یک مسئول در مسأله فساد دستگیر می شود اما 
مردم مطرح می کنند که همه مسئولین اینگونه 

هستند.
فساد مالی، مادر تمام مشکلات کشور است

عارف با تأکید بر اینکه این فضای جامعه نسبت 
مقدس  نظام  و  خوب  مردم  شأن  در  فساد  به 
جمهوری اسلامی ایران نیست و نمی تواند ادامه 
فساد  از مسأله  بخشی  کرد:  تصریح  کند،  پیدا 
اداری  نظام  درخصوص  که  بازمی گردد  این  به 
اقدامی نکردیم و این نظام به ارث رسیده از نظام 
گذشته است و بعد از پیروزی انقلاب چند جوان 
مصونیت  که  گذاشتیم  اداره ها  در  اللهی  حزب 
نیز داشتند و زمینه برای هر کاری فراهم شد و 
اقداماتی نیز پس از پیروزی انقلاب در راستای 
نظام اداری انجام شد تنها در ظاهر بود و تحول 

اساسی در نظام اداری به وجود نیامد.
با شاخص  نیرو  وی گفت: هر دولت چند صد 
که  کرد،  اضافه  دولت  بدنه  به  ای  های سلیقه 
راندمان این نیروها برخلاف برنامه های توسعه 
چند درصد کاسته می شد و یک فضای اداری 

نظارت ناپذیر و فرمالیته به وجود آمد.
نگاه  به  همچنین  رئیس جمهور  اول  معاون 
در  توسعه  و  تحقیق  مهم  مسأله  به  تشریفاتی 
مادر  کرد:  تأکید  و  اشاره  کشور  اداری  فضای 
اقتصادی  و  مالی  فساد  مشکلات کشور همین 
است که باور دارم اگر در این حوزه در یک زمان 
کوتاه توفیق نسبی روی دهد قطعا در شاخص 

کارآمدی و بهره وری نیز موفق می شویم.
عارف با اشاره به برنامه ریزی درخصوص ارتقاء 
بهره وری در تمامی برنامه های توسعه و سهم 
آن از رشد ۸ درصدی اقتصادی به ویژه در دو 
برنامه گذشته پیشرفت و توسعه کشور، گفت: 
واحدی   ۳ گذاری  هدف  به  رسیدن  برای  باید 
بهره وری در رشد ۸ درصدی اقتصادی تحولی 
البته در  اساسی در این زمینه ایجاد کنیم که 
روی  بر  توان  نمی  اداری  کنونی  فضای  این 

شاخصه بهره وری اقدامات اساسی انجام داد.
وی تصریح کرد: دولت و رئیس جمهور بر شعار 
همین  در  اگر  که  دارند  عمیق  باور  ملی  وفاق 
مسأله مبارزه با فساد براساس وفاق حرکت کنیم 
میدان  به  را  ها  سمن  و  دانشگاهیان  مردم،  و 
حرف های  که  کنند  احساس  مردم  و  بیاوریم 

آنان عملیاتی است.
کرد:  خاطرنشان  رئیس جمهور  اول  معاون 
سازمان های مردم نهاد در مقاطعی بسیار خوب 
عمل کردند و در دولت چهاردهم انتظار داریم 
ماه   ۴ در  که  بیایند  میدان  به  تر  جدی  که 
گذشته خبری از آنها نبوده است و انتظار داریم 
به دولت کمک کنند که البته هزینه هایی دارد 
و ما سعی می کنیم این هزینه ها را به حداقل 
برسانیم تا سمن ها در کنار تشکل های علمی و 

دانشگاهی قرار گیرند.
عارف از سازمان های مردم نهاد و دانشگاهیان 
که  خواست  فساد  با  مبارزه  زمینه  در  فعال 
به  را  از وضعیت کنونی  برون رفت  راهکارهای 

دولت ارائه کنند.
به  نمی خواهیم  فساد  با  مبارزه  در  گفت:  وی 
به  تعامل  فضای  در  بلکه  کنیم  ورود  مصادیق 
بهره گیری از راهکارهای بخش غیردولتی نیاز 
با  مبارزه  با همفکری ستاد هماهنگی  و  داریم 
مفاسد اقتصادی و پشتوانه علمی دانشگاهی و 
بتوانیم  غیردولتی  بخش  و  علمی  های  انجمن 

اقدامات لازم را اتخاذ کنیم.
معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر اینکه دولت 
نکبتی  و  فساد  با  مبارزه  عدالت،  به  ملی  وفاق 
که فساد اقتصادی، سرمایه اجتماعی و اخلاق 
افزود:  دارد،  راسخ  اعتقادی  برد،  بین می  از  را 
در  فراوان  تأکیدات  وجود  با  شود  بررسی  باید 

ستاد چرا نتیجه مناسب نگرفتیم و کشورهایی 
که در زمان صدور فرمان ۸ ماده ای مقام معظم 
رهبری شاخص و رتبه جهانی مناسبی نداشتند 
اما الان رتبه تک رقمی دارند و چرا نتوانستیم 
به این مسأله به عنوان ارزش آرمانی بپردازیم و 
با  وضعیت کشور را مطلوب کنیم و امیدواریم 
همکاری ستاد و نهادهای قانونی و انجمن های 
به  آینده گام های رو  علمی و غیردولتی سال 

جلو در راستای مبارزه با فساد برداشته باشیم.
عارف در ابتدای سخنان خود با اشاره به اینکه 
دانشمندان باید به میدان بیایند و راهکار بدهند 
چرا کماکان با یک مسأله قدیمی و مزمن روبرو 
هستیم که فراگیر شده و قبح آن ریخته شده 
انقدر در  تأکید کرد: مسأله فساد گاهی  است، 
بدنه نظام اداری نفوذ کرده که برخی از مفسدان 
از آن تلقی حق و حقوق می کنند که باید با این 

پدیده برخورد کنیم.
از نمونه های موفق جهانی الگو بگیریم

وی با اشاره به راهکارهای برخی از کشورهای 
موفق جهان در زمینه مبارزه با فساد از جمله 
ایجاد نهاد مستقل مبارزه با فساد، افزایش حقوق 
فرایندها،  و  ها  سیاست  در  شفافیت  کارکنان، 
کردن  الکترونیکی  قانون،  طرفانه  بی  اجرای 
و  املاک  و  اقتصادی  شفافیت  دولتی،  خدمات 
استفاده  شفاف،  مالیاتی  سیستم  مستغلات، 
مناقصات  و شفافیت در  الکترونیکی  امضای  از 
با  مبارزه  به سابقه تشکیل کنوانسیون  دولتی، 
فساد در سازمان ملل متحد با هدف پیشگیری و 
جرم انگاری فساد و با رویکردهای مختلف اشاره 
و تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران در حالی 
به این کنوانسیون پیوست که سالیان قبل از آن 
فرمان ۸ ماده ای مقام معظم رهبری صادر شد.

معاون اول رئیس جمهور گفت:در اوایل دهه ۸۰ 
این  با  نامگذاری رفتار علوی  با  و در سالی که 
فرمان رهبر معظم انقلاب روبرو شدیم که پیام 
کلان این فرمان خشکانیدن ریشه فساد و عمل 
قاطع و گره گشا بود، که در کنار فساد به مسأله 
فقر و تبعیض نیز پرداخته شد و دولت در آن 
زمان اقدامات در مقابله با فقر و فساد و تبعیض 

را آغاز کرد.
عارف با اشاره به فرازهای ۸ ماده ای فرمان مقام 
به  قوه  سه  هر  اینکه  بیان  با  و  رهبری  معظم 
فراخور مسئولیت های خود در این راستا مسئول 
شفاف ترین  و  برجسته ترین  کرد:  بودند،اظهار 
دستگاه های  تمام  که  بود  این  پیام  این  بخش 
اما  دارند  مسئولیت  زمینه  این  در  حاکمیتی 
واقعیت اینگونه شد که پس از ۲۳ سال بعد از 
شروع این فرمان ایشان موضع گیری کردند و 
نارضایتی خود از همه دولتها را اعلام کردند و 
در نگاه گذرا در راه مبارزه با فساد به معلول ها 
پرداختیم و حس عمومی مردم این است که اگر 
اتفاقی در مقابله با فساد رخ می دهد افراد دسته 
چندمی را پیدا می کنند و همه اتفاقات را به آن 
فرد منتسب می کنند که مقام معظم رهبری 
در سخنان اخیر خود عدم رضایت از این مسأله 

بسیار مهم و حیاتی را ابراز کردند.
وی با بیان اینکه از برجستگی ها و تمایز نظام 
جمهوری اسلامی با نظام غربی مسائل معنوی 
به همراه ویژگی هایی در مقابله با فساد و مال 
در  که  است  فرهنگی  و  سنتی  نظر  از  حرام 
خانواده های ایرانی آموزش داده می شود گفت: 
امروز به جایی رسیدیم که رشوه گرفتن و زیر 
میزی امری عادی شده است و باوجود زحمات 
مسئولان امر در حوزه مبارزه با فساد چون به 
معلول پرداختیم نتیجه این شد که قبح مسأله 
فساد ریخته شده و فاسد به این نتیجه رسیده 
از  کمتر  وی  با  مالی  برخورد  هزینه  که  است 

منافعی است که از عملکرد خود دارد.
عارف: تسویه حساب سیاسی در شأن نظام ما 

نیست
معاون اول رئیس جمهور گفت: متاسفانه تسویه 
شأن  در  که  باندی  و  سیاسی  حساب های 
حکومت و نظام اسلامی نیست، باعث می شود 
گاه ارتباط وزرای سابق و جدید قطع شود و از 
تمام تجربیات وزیر سابق و وزرای اسبق استفاده 

نشود.
محمد رضا عارف در نشست وزرای ادوار انقلاب 

برگزار  بودجه  و  برنامه  اسلامی که در سازمان 
برگزاری  آرزوی  دهه  چند  اینکه  بیان  با  شد، 
دولت  در  داشتم،  گفت:  را  جلسه ای  چنین 
بارها  مجمع  این  اهمیت  درباره  گذشته  های 
با مسئولان صحبت کردم، اما هیچکدام کاری 
ملی  وفاق  دولت  در  حالا  ندادند.  انجام  جدی 
به دنبال برگزاری و کمک گرفتن از این مجمع 

هستیم.
برای  حدی  به  مجمع  این  نظرات  افزود:  وی 
دولت،  روزهای  نخستین  در  که  است  مهم  ما 
بخشنامه ای برای تمام وزراتخانه ها صادر کردم و 
از آنها خواستم با مجمع وزرای ادوار که مخزن 
وزارتخانه  هر  درباره  آگاهی  مرجع  و  اطلاعات 
دولت  در  کنند،  همکاری  هستند  سازمانی  و 
چهاردهم، راهبرد ما استفاده ازهمه نیروهاست 
تا بتوانیم از ظرفیت بالای وزرای ادوار استفاده 

کنیم.
معاون اول رئیس جمهور با تشکر از سیدحمید 
و  بودجه،  و  برنامه  سازمان  رئیس  پورمحمدی 
این  برگزاری  به  کمک  خاطر  به  همکارانش 
نشست گفت: ظرفیتی که در این مجمع وجود 
دارد را در کمتر تشکلی می توان سراغ گرفت، 
دولت  وزرای  تا  انقلاب  ابتدای  از  وزرا   تمامی 
عضویت  مجمع  این  در  می توانند  چهاردهم 

داشته و به ما کمک کنند.
درهمین  می کنیم جلسات  تلاش  افزود:  عارف 
سطحی که برگزار شد و دوستان زیادی حضور 
داشتند، ادامه یابد، نیاز امروز کشور این است 
گرفتن  نظر  در  بدون  یکبار،  ماه  هرچند  که 
تعلقات حزبی و اصلاح طلب یا اصولگرا بودن، 
برای پیشرفت ایران عزیز و گذر از مشکلات دور 
یک میز بنشینیم، نفس جمع شدن باتجربه های 
دور  به  اسلامی  جمهوری  مختلف  دولت های 
یک میز، خودش برکت است و باعث می شود 

بسیاری از پیشداوری ها رفع شود.
با  از نشست بعدی، جلسات  اینکه  بیان  با  وی 
آن  نتایج  تا  می شود  برگزار  کارعملی  دستور 
در دولت استفاده شود، گفت: به تمامی وزرای 
دولت چهاردهم هم تکلیف شده است که باید 
همکاری  مجمع  این  کمیسیون های  اعضای  با 
این  با  مستقیما  وزرا  و  باشند  داشته  نزدیک 
آنها  نظرات  از  و  باشند  درارتباط  کمیسیون ها 

استفاده کنند.
کرد:  خاطرنشان  رئیس جمهور  اول  معاون 
پیشنهاد ویژه این است که اعضای مجمع وزیران 
ادوار، در کمیسیون های دولت هم شرکت کنند 
موضوعات  مورد  در  را  خودشان  نظرات  و 
تخصصی حوزه فعالیت خود بیان کنند تا دولت 

مسیر درست و صحیح را ادامه دهد.
تسویه حساب های  متاسفانه  کرد:  اظهار  عارف 
نظام  و  حکومت  درشان  که  باندی  و  سیاسی 
اسلامی نیست، باعث می شود گاه ارتباط وزرای 
سابق و جدید قطع شود و از تمام تجربیات وزیر 

سابق و وزرای اسبق استفاده نشود.
سازوکاری  با  که  می کنم  پیشنهاد  گفت:  وی 
که در گفت وگوی مسئولان دولت و مسئولان 
مکانیسم  می شود،  مشخص  کمیسیون ها 

همکاری مشترک تعریف شود.
به گزارش ایرنا، در این نشست غلامرضا شافعی 
مختصری  تاریخچه  ادوار،  وزرای  مجمع  عضو 
گفت:  و  کرد  بیان  مجمع  این  گیری  شکل  از 
وزیر  گذشته،  دولت های  در  که  دکترپزشکیان 
عباس  سید  امیری،  صالحی  بوده اند،  بهداشت 

صالحی هم از اعضای این مجمع هستند.
و  وزرا  مجمع،  این  اعضای  اینکه  بیان  با  وی 
دولت های  تمام  در  جمهور  رئیس  معاونان 
معرفی  به  هستند،  چهاردهم  دولت  و  گذشته 
مجمع  و  پرداخت  تشکل  این  کمیسیون های 
مردمی«  مصلحت  تشخیص  »مجمع  را  وزرا، 

نامید.
در  اسلامی  جمهوری  دولت  سه  باسابقه  وزیر 
معرفی کمیسیون ها نیز، اظهار کرد: کمیسیون 
انرژی،  قضایی،  و  امنیتی،  حقوقی  و  دفاعی 
اقتصادی،  آموزشی، زیربنایی و صنعت، حفاظت 
اجتماعی«  و  فرهنگی  و  اداری  زیست،  محیط 
کمیسیون های اصلی مجمع هستند و دبیرخانه 
مجمع، هم از ستون های اصلی این تشکل است.

تاکید کرد:   این مجمع،  درباره ساختار  شافعی 
مجمع بدون هیچگونه هزینه دولتی، به عشق 
وطن فعالیت می کند و وزرا و دولتمردان عضو 
آن،  به اتکای تجربه سال ها وزارت و فعالیت های 
تخصصی درحوزه های مسئولیت خود، تحقیقات 
و پژوهش هایی را انجام می دهند که نتیجه اش 

را به دولت ها و وزرای مربوطه ارائه می دهند.
بعد از او، سید حمید پورمحمدی رئیس سازمان 
از وزرا و هماهنگی  بودجه که دعوت  و  برنامه 
گرفت،  صورت  او  حمایت  با  برنامه  برگزاری 
ملی،  وفاق  دولت  در  گفت:  کوتاه  سخنانی  در 
ظرفیت  از  گرفتن  کمک  برای  اراده ای جدی 
کار  از  گره گشایی  برای  جمع  این  کارشناسی 
وزیران  مجمع  اعضای  از  او  دارد،  وجود  مردم 
توجه  بدون  و  بیایند  کار  پای  تا  ادوار خواست 
به گرایشات سیاسی و حزبی، به مردم و دولت 

کمک کنند.
جلسه،  این  در  نیز  سازمان  معاونان  از  یکی 
گزارشی درباره وضعیت کلان کشور، مشکلات 
و چالش های اقتصادی و آمایش سرزمینی ایران 
بیان کرد و سپس به مزیت ها و امکانات ایران 
که  و شفافی  علمی  راه حل های  از  و  پرداخت 
می تواند ایران را به رفاه و آرامش بیشتر برساند 

سخن گفت.

هشدار عارف نسبت به وضعیت ایران در مبارزه با فساد؛

نیازمند سند ملی مبارزه با فساد هستیم
خبر

وزیر نیرو: ۶۰ درصد انرژی در مسیر 
انتقال و مصرف تلف می شود

 وزیر نیرو با بیان اینکه در شدت مصرف انرژی مقام 
در  انرژی  درصد  داریم، گفت: 6۰  را  نخست جهان 

مسیر انتقال و مصرف تلف می شود.
گواهی  معاملات  آغاز  آیین  در  علی آبادی«  »عباس 
صرفه جویی برق که با حضور مسئولان وزارت نیرو 
و بازار سرمایه برگزار شد، افزود: روز گذشته به دلیل 
احتمال کمبود سوخت پنج هزار مگاوات نیروگاه از 
مدار خارج شد اما با این وجود، بقیه نیروگاه ها آماده 

تولید برق هستند.
وی خاطر نشان کرد: نیروگاه ها به طور کامل آماده 
در  سوخت  تامین  لحاظ  به  اما  هستند  برق  تولید 

مضیقه هستند.
وزیر نیرو با بیان اینکه در شدت مصرف انرژی مقام 
نخست جهان را داریم ادامه داد: مردم همراهی کنند 

تا این زمستان سخت را راحت پشت سر بگذاریم.
علی آبادی یکی از برنامه های وزارت نیرو را جذاب 
کردن محیط کسب و کار در بازار تولید برق دانست 
و افزود: تمام بدهی خود را به فعالان اقتصاد انرژی 

پرداخت می کنیم.
وی یکی از اهداف راه اندازی بازار معاملات گواهی 
صرفه جویی برق را ایجاد انگیزه برای کاهش مصرف 

انرژی برشمرد.
وزیر نیرو گفت: تلاش می شود مردم در منافع صرفه 
کرد  خواهد  کمک  امر  این  و  شوند  سهیم  جویی 

ناترازی ها کاهش یابد.
ترکیبی  سیکل  های  نیروگاه  در  اینکه  بیان  با  وی 
بقیه  در  ادامه داد:  ایم،  رسیده  درصد   6۰ بازده  به 
کرد  تلاش  باید  که  است  کمتر  بازدهی  نیروگاه ها 

راندمان آنها افزایش یابد.
محیط  سازی  جذاب  راهکارهای  از  یکی  علی آبادی 
و  نو  ایده های  از طریق جذب  را  برق  کار  و  کسب 

خلاقانه برشمرد.
وزیر نیرو: حجم مبادلات تجاری ایران و قطر به یک 

میلیارد دلار افزایش می یابد
تجاری  مبادلات  حاضر  حال  در  گفت:  نیرو  وزیر   
بین ایران و قطر در حوزه های مختلف خدمات فنی، 
مهندسی و کالا و تجهیزات حدود ۲۰۰ میلیون دلار 
بوده که قصد داریم در آینده نزدیک این عدد را به 

یک میلیارد دلار در سال افزایش دهیم.
دهمین  اختتامیه  آیین  در   ، علی آبادی  عباس 
اقتصادی،  اجلاس کمیسیون مشترک همکاری های 
اجتماعی، فرهنگی و تجاری بین جمهوری اسلامی 
ایران و دولت قطر که با حضور شیخ فیصل بن ثانی 
دولت  صنعت  و  تجارت  وزیر  ثانی  آل  فیصل  بن 
اجلاس  این  دارم  اطمینان  گفت:  شد،  برگزار  قطر 
در  روابط  بیشتر  هرچه  تحکیم  و  تقویت  موجب 
و  نقل  و  انرژی، حمل  تجاری،  اقتصادی،  حوزه های 
سایر زمینه های مورد علاقه بین دو کشور را فراهم 

می آورد.
ابراز  ضمن  قطر  و  ایران  مشترک  کمیسیون  رئیس 
همه  در  همکاری  و  پیشرفت  به  نسبت  امیدواری 
حوزه های روابط دو کشور ایران و قطر افزود: امروز 
نیازمند یک  ایران و قطر  اقتصادی دو کشور  روابط 

نگاه راهبردی است.
تجاری  مبادلات  حجم  اکنون  کرد:  خاطرنشان  وی 
فنی،  خدمات  مختلف  حوزه های  در  کشور  دو  بین 
مهندسی و کالا و تجهیزات حدود ۲۰۰ میلیون دلار 
بوده که قصد داریم در آینده نزدیک این عدد را به 

یک میلیارد دلار در سال افزایش دهیم.
استقبال  برای  ایران  آمادگی  اعلام  علی آبادی ضمن 
منظور  به  قطری  اقتصادی  فعالان  و  تجار  از 
علاقه  مورد  مختلف  زمینه های  در  سرمایه گذاری 
همچون  دارم  امید  داد:  ادامه  ایران،  در  طرف  دو 
چشم انداز افزایش مبادلات مالی در آینده ای نزدیک 
میلیارد  یک  حداقل  سالانه  سرمایه گذاری  شاهد 

دلاری در ایران و توسط طرف های قطری باشیم.
وزیر نیرو با تاکید بر اهمیت عملیاتی کردن تعاملات 
تجاری بین دو طرف، گفت: آنچه امروز بر آن تاکید 
سران  سیاست های  و  ها  توافق  کردن  اجرایی  دارم 
مشارکت  و  همکاری  فاز  به  ورود  جهت  کشور  دو 
فراگیر در منطقه و درهمه حوزه های اقتصادی اعم از 
انرژی، حمل و نقل رسانه، مناطق آزاد، گردشگری و 
میراث تاریخی، فرهنگی و هنری، بهداشت و درمان، 
گمرک، استاندارد، بانک و مبادلات مالی، کشاورزی، 
آموزش و ظرفیت سازی، بیمه، محیط زیست، ورزش 

و صنعت است.
خاطرنشان  قطر  و  ایران  مشترک  کمیسیون  رئیس 
کرد: طرح مطالعه اتصال شبکه برق ایران و قطر از 
در  کیلومتر   ۲۰۰ طول  به  دریایی  زیر  کابل  طریق 
در  اکنون  هم  و  شده  آغاز   ۱۴۰۱ سال  ماه  اسفند 
مراحل نهایی فاز مطالعه است که با بررسی و تایید 

کارفرما، طرح به مرحله اجرا در خواهد آمد.
علی آبادی افزود: این طرح تحولی در انتقال برق بین 
دو کشور در دوره های پیک مصرف و امکان ترانزیت 
فراهم  ثالث  کشورهای  به  دیگر  زمان های  در  برق 
نیز  دیگر  بخش های  در  است  امید  و  آورد  خواهد 

شاهد توسعه همکاری های فی ما بین باشیم.
روابط  توسعه  در  خصوصی  بخش  نقش  به  وی 
اقتصادی ایران و قطر اشاره کرد و گفت: ایران آماده 
است با تسهیل فرایندهای تجاری، ارائه مشوق های 
اداری  و  حقوقی  بسترهای  ایجاد  و  سرمایه گذاری 
را  کشور  دو  خصوصی  بخش  همکاری  مناسب، 

تسهیل کند.
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وزیر فرهنگ: از هوش مصنوعی برای 
ارتقای کیفیت محتوا استفاده کنیم

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: هوش مصنوعی 
جمله  از  حوزه ها  همه  برای  را  زیادی  فرصت های 
برای  فناوری  این  از  باید  اما  می کند،  ایجاد  رسانه 
تولید و ارتقا محتوای کیفی و مرجعیت رسانه  بهتر 

استفاده کنیم.
انتخابات  برگزاری  در حاشیه   سیدعباس صالحی  
نماینده مدیران مسئول برای بیستمین دوره هیات 
نظارت در جمع خبرنگاران در پاسخ به سوال ایرنا 
کاربرد هوش  در  فرهنگ  وزارت  کار  دستور  درباره 
داشت:  اظهار  موجود  تدابیر  و  رسانه  در  مصنوعی 
جریان هوش مصنوعی جریان رو به رشد و پرشتاب 
است و به سرعت در حال تحول و ایجاد تحول است.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی افزود: هوش مصنوعی 
جمله  از  حوزه ها  همه  برای  را  زیادی  فرصت های 
آن  روی  باید  آنچه  اما  کند  ایجاد  می تواند  رسانه 
بیشتر فکر کنیم این است که چطور می توانیم از این 
برای حوزه های محتوای کیفی و مرجعیت  فناوری 

رسانه ای بهتر استفاده کنیم.
رسانه ای  مرجعیت  و  رسانه  کیفیت  ارتقا  روی  باید 

فکر کنیم
صالحی تصریح کرد: هوش مصنوعی در حوزه های 
اینکه  از  بیش  اما  باشد،  موثر  می تواند  هم  نظارتی 
ارتقا  روی  باید  کنیم  فکر  نظارتی  حوزه های  روی 
کیفیت رسانه و مرجعیت رسانه ای و نحوه استفاده 

از آن در این مسیر فکر کنیم.
وزیر فرهنگ گفت: وقتی فضای داده های ما فضای 
شکل  به  را  آن  پردازش  قدرت  و  شود  متکثرتری 
بهتری پیدا کنیم، امکان کیفیت بالاتر و رقابت بهتر 

هم برای رسانه ها فراهم می شود.
صالحی افزود: زمانی داده های ما جغرافیایی و محلی 
داده ها  جهانی  گسترده تر  فضای  پرتو  در  اما  بود، 
جهانی شده است، مشکل ما در فضای پردازش ها و 
مسیری که می تواند از پردازش به طرف یک سری 
با این پردازش ها  خدمات و تولیدات ویژه متناسب 

است .
ما  برای  را  فرصت  این  فناوری  اکنون  گفت:  وی 
از  می توانیم  را  جهانی  داده های  که  کرده  فراهم 
طریق هوش مصنوعی به پردازش های جدید تبدیل 
کنیم. طبیعی است اگر بتوانیم فاصله فناوری مان را 
کمتر کنیم، راه های میانبر را برای رسانه می توانیم 
پیدا کنیم تا بتواند با رسانه های جهانی رقابت کند.

وزیر فرهنگ گفت: قبلا سانه های بزرگ با امکانات 
وسیع پایه هایی داشتند که به راحتی برای ما میسر 
با  منطقه ای  و  محلی  رسانه های  رقابت  نمی شد، 
رسانه های بزرگ جهانی کار سختی بود. اگر بتوانیم 
استفاده  سرعت  به  و  خوبی  به  مصنوعی  هوش  از 
و ملی  کنیم، چشم اندازی که رسانه های منطقه ای 
بتوانند با برخی رسانه های بزرگ رقابت کنند بیشتر 

می شود و امیدواریم این اتفاق بیفتد.
رسانه ای بودن یک حرفه است نه یک تفریح

صالحی همچنین درباره مهمترین موانع پیش روی 
بحث  مختلف،  علت های  به  داشت:  اظهار  رسانه ها 
مهم  دارد  رسانه  در  رسانه   اصحاب  پایداری  زمان 
می شود. زمانی بود که عمر رسانه ای طولانی تر بود، 
اما به علل مختلف به عمرهای کوتاه تبدیل می شود 
که این عمده  عمرهای کوتاه آثار خود را در کمیت 

و کیفیت رسانه خواهد گذاشت.
کار  در سابقه  اسلامی گفت:  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
داشتیم  را  کسانی  تاکنون  انقلاب  قبل  از  رسانه ای 
که نه ۳۰ سال که تمام عمر خود رسانه ای بودند. 
زندگی  و  فعالیت  رسانه  زیست بوم  و  محیط  در 
می کردند، اما اکنون به دلیل عوامل مختلف که از 
جمله آنها می تواند بحث های مربوط به فناوری های 
عمر  نکنیم،  درستی  پیش بینی  اگر  باشد،  جدید 
در  می تواند  این  و  می شود  کمتر  رسانه  اصحاب 

کیفیت رسانه مخاطره آمیز باشد.
وی تصریح کرد: آن چیزی که ما و اصحاب رسانه 
که  است  این  کنیم،  همفکری  یکدیگر  با  باید 
رسانه ای بودن یک حرفه است نه یک تفریح و عمر 
که  فصلی  کارگر  یک  به شکل  تعبیری  به  و  کوتاه 
است که چطور  این  برود. مهمترین مساله  و  بیاید 
می شود عمر رسانه ها و رسانه ای ها را در زیست بوم 

رسانه طولانی تر کرد.
وزیر فرهنگ همچنین درباره بازگرداندن مرجعیت 
رسانه ای  مرجعیت  کرد:  خاطرنشان  رسانه ای 
زیست بوم  شدن  کوتاه  همین  از  مهمی  بخش  هم 
مرور  به  ما  داخلی   رسانه های  اینکه  رسانه هاست. 
تا  سیما  صداو  از  گرفته  ملی  و  رسمی  از  زمان 
رسانه های مکتوب و برخط، کاهش پیدا کرده عوامل 
مختلفی در آن دخیل است اما به نظرم یکی از موارد 
و دلایل مهم این است که اصحاب حرفه ای رسانه  در 

حال کاهش یافتن هستند.
بیستمین  برای  مسئول  مدیران  نماینده  انتخابات 
جلسات  سالن  در  مطبوعات  بر  نظارت  هیات  دوره 
معاونت امور رسانه و تبلیغات وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی برگزار شد.

وزیر آموزش و پرورش گفت: برنامه آموزش تولید 
دانش  برای  مصنوعی  هوش  مبنای  بر  محتوا 
آموزان و معلمان ما در دست اقدام است و بزودی 

ابلاغ خواهد شد.
به گزارش از مرکز اطلاع رسانی وروابط عمومی 
روز  کاظمی  علیرضا  پرورش؛  و  آموزش  وزارت 
هیات  نشست  چهارمین  و  هفتاد  در  چهارشنبه 
گفت:  کشور  ساز  مدرسه  خیرین  جامعه  مدیره 
بزرگانی در راه و مسیر پر خیر و برکت مدرسه 
سازی بودند و این را به ما منتقل کردند تا پای 
جان، پای کار مدرسه سازی و فرزندان آینده ساز 
ایران عزیز باشیم و برای ایران و برای مدرسه گام 

برداریم و همه در کنار هم مدرسه بسازیم.
کشور  سطح  در  بزرگی  اتفاق  امروز  افزود:  وی 
افتاده و مدرسه سازی اولویت های رئیس جمهور 
در آموزش و پرورش شده و با توجه به بحران های 
منطقه ای و تحریم ها و محدودیت ها در داخل 
اجرایی  اول  مقام  سابقه  بی  حمایت  این  کشور 
قدر  را  این  باید  که  است  ارزشمند  بسیار  کشور 

بدانیم.
بیان  با  چهاردهم  دولت  پرورش  و  آموزش  وزیر 
استان  هر  برای  پزشکیان  دکتر  به دستور  اینکه 
مدرسه  نهضت  درخصوص  ای  بسته  استاندار  و 
سازی در نظر گرفتیم، گفت: معاون رئیس جمهور 
شخصاً پیگیر اجرایی شدن نهضت توسعه عدالت 
بود،  خواهد  استانداران  از  آموزشی  فضای  در 
در  نیز  دولتی  مدارس  آموزشی  کیفیت  ارتقای 
کنار مدرسه سازی محور است و همچنین بسته 
حال  در  آموزش  بخشی  کیفیت  و  یاری  مدرسه 

آماده سازی و اجرا قرار دارد.
اینکه نقشه راه کاملًا روشن  به  با اشاره  کاظمی 
است و مهم این است که جریان مشارکت همگانی 
مردم شکل گیرد، اذعان داشت: در کنار ظرفیت 
های  ظرفیت  به  نگاه  باید  خیرین  و  ملی  های 
آحاد  و  ببینیم  تر  ویژه  را  جامعه  و کف  مردمی 
جامعه را پای کار مدرسه سازی بیاوریم چرا که 
شهرستانها  ساز  مدرسه  خیرین  اصلی  خاستگاه 
هستند و باید جریان سازی از بطن جامعه و از دل 
مردم شکل گیرد و هرچقدر این جوشش مردمی 
تر باشد، شکل و رنگ ما زیباتر بوده و جلوه خدایی 

خواهد گرفت.
عضو کابینه وفاق ملی درخصوص موضوع هوش 
مصنوعی، افزود: مسیری برای آموزش و پرورش 
ترسیم کردیم و چهارچوب و سند آن آماده شده 
باید  ریزی می شود،  برنامه  مقاطع  تمام  برای  و 
تمامی دانش آموزان و معلمان ما با این امر آشنا 

و تجهیز شوند.
به  و  دبستانی  پیش  پوشش  افزایش  ضرورت 
تربیت  و  تعلیم  سازمان  سامانه های  روزرسانی 

کودک
 وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر ضرورت افزایش 
پوشش پیش دبستانی گفت: لازم است طراحی 
از  نمایندگانی  با  استان ها  در  سازمانی  ساختار 

حوزه های مربوطه بررسی و پی گیری شود.
علیرضا کاظمی روز سه شنبه در جلسه بررسی 
تربیت  و  تعلیم  سازمان  تشکیلات  و  ساختار 
با اشاره به نحوه شکل گیری سازمان و  کودک، 
فعالیت آن در سپهر نظام تعلیم و تربیت، اظهار 
کرد: بخشی از مسایل امروز سازمان به دلیل کم 
تجربگی برخی از همکاران و بخشی دیگر به دلیل 
کم کاری وزارت در حلّ مسائل حادث شده است.

وی با بیان اینکه تغییر و تحولات مدیریتی آموزش 
و پرورش تا حدودی نیز در فعالیت سازمان اخلال 
ایجاد کرده است، افزود: باید از تمام ظرفیت های 
وزارت آموزش و پرورش برای فعالیت های سازمان 

استفاده شود.
وزیر آموزش و پرورش با اشاره به مسائل سازمان، 
تصریح کرد: مسئله اول؛ ساختار سازمان است که 
باید شکل بگیرد تا قطار تعلیم و تربیت حرکت 

بکند.
کاظمی خاطرنشان کرد: مسئله دوم؛ آئین نامه ها 
و دستورالعمل هاست که شامل سیاستگذاری های 

مسیرها  و  است  کودک  تربیت  و  تعلیم  سازمان 
رامشخص می کند.

وی ادامه داد: الگو و مدل توسعه مسئله سوم این 
سازمان است و نیازمند طراحی مدلی هستیم که 
و شهری  روستایی  مختلف  بخش های  در  بتواند 

توسعه ایجاد کند.
صدور  برای  باید  گفت:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
که  هایی  مهدکودک  تمام  بهره برداری  مجوز 
چارچوب  در  تا  دهید  فراخوان  داشتند  فعالیت 
قوانین و مقررات سازمان نوسازی، مسئولیت های 
مدیریتی و وزارت آموزش و پرورش فعالیت کنند.

فراروی  چهارم   مسئله  کرد:  اشاره  کاظمی 
باید  که  است  سامانه ها  مسئله  سازمان  این 
مهیا  کاملًا  آن ها  برای  را  فناورانه  زیرساخت های 

کنیم.
انسانی  منابع  به  اشاره  با  پرورش  و  وزیرآموزش 
از  نیرویی خارج  نباید هیچ  تأکید کرد:  سازمان، 
مجموعه نظام تعلیم و تربیت در سازمان  فعالیت 
سازمانی  مجموعه،  این  که  چرا  باشد،  داشته 
تخصصی است و نیروی علمی و اجرایی می خواهد.

دبستانی  پیش  پوشش  چرا  که  این  بیان  با  وی 
گفت:  است،  رسیده  درصد   ۴۶ به  درصد  از ۷۰ 
آن  اعضای  و  تشکیل  نامه  آئین  تدوین  کارگروه 
از حوزه های تخصصی وزارت آموزش و پرورش 
باشند تا نقشه راه تدوین آئین نامه ها ترسیم شود.

کاظمی بر ارتقاء و به روزرسانی سامانه های سازمان 
تعلیم و تربیت کودک با همکاری و نظارت مرکز 
توسعه آموزش مجازی، فناوری و امنیت اطلاعات 

تأکید کرد.
مناطق  دانش آموزان  برای  سرانه  هم تراز  توزیع 

محروم در اولویت است
 وزیر آموزش و پرورش گفت: توزیع سرانه براساس 
و  عدالت  ایجاد  بر  مبتنی  و  مختلف  معیارهای 
در  به ویژه  دانش آموزان  برای  هم تراز  دسترسی  

نقاط محروم و مرزی کشور در اولویت قرار دارد.
علیرضا کاظمی درباره توسعه عدالت آموزشی و 
کیفیت بخشی مدارس دولتی اظهار کرد: یکی از 
مهم ترین دغدغه ها و شعارهای رئیس جمهور در 
ایام انتخابات و پس از آن، تحقق عدالت آموزشی 

است.
الزامات  آموزشی  عدالت  بی شک  افزود:  وی 
مختلفی از جمله اصلاح نظام پرداخت، ساختار و 
برنامه درسی ملی دارد که همگی منجر به اصلاح 
نظام آموزشی و تحقق عدالت آموزشی و بهره وری 

بیشتر خواهد شد.
سرانه  توزیع  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
ایجاد  بر  مبتنی  و  مختلف  معیارهای  براساس 
عدالت و دسترسی های هم تراز برای دانش آموزان 
به ویژه در نقاط محروم و مرزی کشور در اولویت 

قرار دارد.
آموزشی کلیدواژه دولت  ایرنا، عدالت  به گزارش 
دانش آموزان  همه  برابر  دسترسی  برای  وفاق 
است، موضوعی  تربیت  و  تعلیم  نظام  امکانات  از 
به  را  که رئیس جمهور مسئولیت و راهبری آن 
عهده گرفته و تلاش دارد تا از همه ظرفیت دولت 

چهاردهم برای تحقق این مهم استفاده کند.
گفت وگوی  نخستین  در  پزشکیان  مسعود 
تلویزیونی خود با مردم گفت: باید بازنگری اساسی 
در کنکور بر اساس عدالت انجام شود. باید معیاری 
بگذاریم که رقابت عادلانه شود و باید امکانات برای 
در  رقابت  کنیم  کاری  باید  باشد.  عادلانه  رقابت 
شرایط برابر از نظر معلم، محیط و امکانات وجود 

داشته باشد.
از  قرار دادن عدالت آموزشی  اولویت  توجه و در 
برگزاری جلسه شورای عالی آموزش و پرورش با 
حضور مسعود پزشکیان رئیس جمهور کشورمان 
در ۱۶ مهرماه به صورت جدی آغاز شد و وی در 
این جلسه بر این موضوع تاکید و اعلام کرد که 
آبادانی کشور در گرو اصلاح و اجرای عدالت در 

نظام آموزشی است.
پرورش  و  آموزش  که  کرد  اعلام  همچنین  وی 
تاکنون آنگونه که باید مورد توجه قرار نگرفته و 
اقدامات انجام شده در زمینه تامین نیازمندی ها 
ناکافی  ارتقای کمی و کیفی آن نیز، علاوه بر  و 
و  بوده  بخش سخت افزاری  متوجه  عمدتا  بودن، 
بخش نرم افزاری، نیروی انسانی، محتوا و روش های 

آموزشی به شدت مورد غفلت قرار گرفته است.
نیروی  هزار   ۸۰ استخدامی  ردیف  مشکل  رفع 

جدید آموزش و پرورش
 وزیر آموزش و پرورش اعلام کرد که مشکل ردیف 

استخدامی ۸۰ هزار جدید آموزش و پرورش رفع و 
به زودی احکام آنها صادر می شود.

جلسه  دومین  و  سی   در  کاظمی  علیرضا   
است دغدغه های  افزود: ضروری  معاونان  شورای 
دانشجویان شهید رجایی با کمک مسئولان این 
دانشگاه بررسی و مرتفع شود، زیرا دانشگاه شهید 
رجایی و فرهنگیان؛ مهم ترین مبادی برای جذب 
به  ارزنده  خدمات  و  انسانی  نیروهای  تأمین  و 

آموزش و پرورش هستند.
اخیر شورای عالی  به مأموریت های ۲ هفته  وی 
شورای  گفت:  و  کرد  اشاره  پرورش  و  آموزش 
عالی آموزش و پرورش اخیراً با تأکید بر ۲ مسئله 
به  ورود  برای  داوطلبان  سن  افزایش  اساسی 
دانشگاه و تأثیر قطعی معدل در کنکور جلساتی 
افزایش  را برگزار کرد که در نهایت در خصوص 

»سن ورود« موافقت صورت نگرفت.
به گفته وزیر آموزش و پرورش، علاقه مندان به 
حرفه معلمی می توانند ازبستر دیگری چون ماده 

۲۸ برای ورود به آموزش و پرورش اقدام کنند.
کاظمی به دغدغه و پیگیری جدی رئیس جمهور 
در خصوص دو نهضت محرومیت زدایی از فضاهای 
آموزشی و کیفیت بخشی وعدالت آموزشی اشاره 
کرد و گفت: برای موضوع نهضت محرومیت زدایی 
مدارس طرحی آماده و قرار است در هفته جاری 

در گردهمایی استانداران مطرح شود.
وی افزود: رئیس جمهور معتقداست که محرومیت 
زدایی در کنار استفاده از ظرفیت خیرین باید با 
رویکرد مردمی سازی پیش رود. یعنی در روستا 
جدید  الگوی  با  و  مردم  مشارکت  با  منطقه  و 
اقدام شود. بنا شده است استانداران در استان و 

فرمانداران در شهرستان و منطقه پیگیر باشند .
وزیر آموزش و پرورش بیان کرد: در جلسه اخیر 
نیز که با حضور رئیس جمهور با موضوع کیفیت 
وزارتخانه  معاونین  طرف  از  شد  برگزار  بخشی 
گزارش ، راهکارها در سه بخش کوتاه مدت، میان 
مدت و طولانی مدت ناظر بر سند تحول بنیادین، 
برنامه درسی، ساختار آموزش و پرورش و ....ارائه 

شد .
افزود:  و  کرد  اشاره  بازنشستگان  پاداش  به  وی 
این مسئله را روزانه پیگیری می کنیم و به دنبال 

راهکاری برای پرداخت آنها هستیم .
اشاره  خدمات  خرید  وضعیت  تبدیل  به  کاظمی 
کرد و گفت: برای تبدیل وضعیت نیروهای خرید 
خدمات سیستان و بلوچستان مجوزها أخذ شده 
و در حال رایزنی و نهایی سازی هستیم. تلاش بر 

این است تا پایان این ماه احکام صادر شود .
وی ادامه داد: تبدیل وضعیت باقی نیروهای خرید 

خدمات را هم پیگیری و رایرنی خواهیم کرد.
نهضت  استثنایی،  های  سازمان  به  کاظمی 
سوادآموزی، مدارس غیردولتی و سازمان پژوهش 
اشاره کرد و گفت: این سازمان ها مکلفند نظام 
مسائل مجموعه خود را احصا کرده و برنامه ای 
جامع در چارچوب سیاست های آموزش و پرورش 

تدوین و ارائه دهند.
برنامه درسی ریل تحول در نظام تعلیم و تربیت 

است
 وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر لزوم پیوستگی 
در ساختار نظام تعلیم و تربیت گفت: ریل تحول 
در این نظام برنامه درسی است در حالی که اکنون 
برنامه آموزشی از نظر مکان، زمان، حجم و معلم، 

قدیمی و از هم گسیخته است.
علیرضا کاظمی روز یکشنبه در نخستین همایش 
ملی »حکمرانی در نظام تعلیم و تربیت« اظهار 
داشت: حکمرانی به معنای اجرای اسناد بالادستی، 
یکی از چالش های نظام تعلیم و تربیت است که از 
این موضوع ناراضی هستیم همچنین اگر جوهره 
به  یا  ذی نفعان  رضایتمندی  را  خوب  حکمرانی 
انجام  کارهای  قبال  در  پاسخگویی  دیگر  عبارت 
شده بدانیم، در فضای تعلیم و تربیت با خانواده ها 
در ارتباط هستیم که از محصول ما در بسیاری از 

مواقع ناراضی هستند.
وی ادامه داد: اگر قرار باشد که در نظام تعلیم و 
تربیت حکمرانی خوب رقم خورد، باید همه ذی 
نفعان در اجرا کمک کنند که در اینجا باید بگویم 

نظام تعلیم و تربیت یکه و تنهاست.
حوزه  در  که  هرچند  کرد:  تصریح  کاظمی 
دستاوردها موفقیت های علمی و تربیتی بسیاری 
برای  آموزان  دانش  عمومی  آمادگی  اما  داریم 
برخورداری از یک زندگی مطلوب مورد نظر ما در 

جامعه وجود ندارد.

تربیت  و  تعلیم  نظام  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
یک سند متعالی و همه جانبه  به نام سند تحول 
نمی شود؛  اجرا  درستی  به  که  داریم  بنیادین 
از  یکی  اما  نداریم  مشکل  قانون  نظر  از  یعنی 
نظام  گسیختگی  هم  از  نشدن  موفق  دلایل 

تعلیم و تربیت است.
افزود: هماهنگی میان  پرورش  و  آموزش  وزیر 
نظام تربیت و خانواده، دوره پیش از دبستان، 
و  ندارد  وجود  دانشگاه  آن  از  پس  و  مدرسه 
و  رفت  بنابراین  می روند؛  را  خود  راه  هرکدام 
آمدهای علمی و نظری به نظام تعلیم و تربیت 

وجود ندارد.
پرورش  و  آموزش  قوانین  از  بسیاری  برای 

اعتباری در نظر گرفته نشده است
کاظمی با بیان اینکه امروز با شکاف های عمیق 
از جمله در حوزه فناوری در نظام تعلیم و تربیت 
مواجه هستیم، گفت: نکته دیگر این است که 
وقتی یک قانون و سند را وضع می کنیم باید 
الزامات  که  زمانی  و  شود  دیده  قانون  الزامات 
نمی شود،  گرفته  نظر  در  قانون  و  سند  اجرایی 
محقق  قانون ها  و  نوشته ها  با  هم  حکمرانی 
نمی شود و برای بسیاری از قانون های نوشته شده 
نشده  گرفته  نظر  در  اعتباری  پرورش  و  آموزش 

است.
مهم ترین  از  یکی  افزود:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
راهبردهای سند تقسیم کار ملی است که تاکنون 
محقق نشده است و دچار کوچک انگاری شده ایم 

که ما را به مقصد نمی رساند.
کاظمی افزود: اگر اساسی ترین مسئله کشور تعلیم 
اتفاق  همپوشانی  تنها  نه  گاهی  باشد،  تربیت  و 
نمی افتد بلکه مداخلات هم ایجاد می شود و برای 
هم  کنار  در  مولفه ها  همه  باید  خوب  حکمرانی 
قرار گیرد زیرا بی ثباتی مدیریتی یکی از معضلات 

آموزش و پرورش است.
کاظمی افزود: اینکه چه محتوایی را در چه زمانی 
با کدام معلم و چه شرح وظایفی داشته باشیم، 
پرکردن  برای  اما  می کند  تعیین  درسی  برنامه 
خلا برنامه درسی، منابع مالی و انسانی را در نظر 

گرفته ایم و ریل تحول در برنامه درسی است.
وی خاطرنشان کرد: ساختار نظام تعلیم و تربیت 
از ابتدا تا انتها باید پیوسته شود و این اقدام باید 
توسط شورای عالی انقلاب فرهنگی صورت گیرد.

تمرکز  براینکه  تاکید  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
است،  فرهنگیان  دانشگاه  بر  پرورش  و  آموزش 
معلم  تربیت  و  تعلیم  در  مولفه  مهم ترین  گفت: 
تقویت  و  باشد  او درست  برای  باید  ریل  و  است 

دانشگاه فرهنگیان می تواند ما را موفق کند.
افزود:  و  اشاره کرد  مدارس  تکثر  و  تنوع  به  وی 
در زیست تعلیم و تربیت کشور امروز دچار تکثر 
و تنوعی هستیم که یکدیگر را قبول ندارند؛ در 
واقع انواع و اقسام مدارس ایجاد شده که موجب 

تضعیف مدارس دولتی شده است.
که  موسساتی  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر 
برنامه درسی  ایجاد شده،  در عرصه های مختلف 
قبول  هم  را  پرورش  و  آموزش  و  دارند  جداگانه 

ندارند، که باید این موارد بررسی شوند.
رجبعلی برزویی رئیس دانشگاه فرهنگیان در این 
همایش ملی گفت: تعلیم و تربیت وظیفه ماست 

و نقطه آغاز تعلیم و تربیت از معلم آغاز می شود.
وی با اشاره به چهلمین سالگرد تاسیس شورای 
عالی انقلاب فرهنگی، افزود: چهار مصوبه شورای 
به  گذشته  سال  یک  در  فرهنگی  انقلاب  عالی 
موضوع  این  و  است  مرتبط  فرهنگیان  دانشگاه 
دانشگاه  به  عالی  شورای  ویژه  نگاه  از  نشان 

فرهنگیان دارد.
پرورش  و  آموزش  سابق  وزیر  صحرایی  رضامراد 
بنیاد  پشتیبانی  و  مدیریت  توسعه  معاون  و 
مدیریت  گفت:   همایش  این  در  نیز  مستضعفان 
و حکمرانی در ساحت تعلیم و تربیت با یکدیگر 
که  ساحتی  یعنی  حکمرانی  هستند؛  متفاوت 
مدیریت  و  شود  انجام  باید  کاری  چه  می گوید 
ساحت چگونگی انجام کار است و پیمودن مسیر 
از حکمرانی به مدیریت اقدامی کاملا عقلانی است 
و برگزاری چنین همایشی به دنبال ایجاد رابطه 

بین این دو ساحت است.
صحرایی اضافه کرد: مسئله آموزش و پرورش به 
عنوان مهمترین موضوع حال و آینده کشور باید 

در دستور کار مسئولان قرار گیرد.
تربیت  و  تعلیم  نظام  امروز  وی خاطرنشان کرد: 
الکترونیکی  برابر،  دسترسی  پایه  سه  بر  جهانی 
شدن و عدالت قرار دارد و عدالت آموزشی وظیفه 
دولت و مجلس است و که البته برخی آن را فقط 

وظیفه آموزش و پرورش می دانند.
وزیر سابق آموزش و پرورش گفت:  ۲۶۰ مقاله به 
نخستین همایش ملی حکمرانی در نظام تعلیم و 
تربیت ارسال شده است که از این تعداد، بیش از 
۱۸۰ مقاله پذیرفته و ۲۱ مقاله نیز در این همایش 

ارائه خواهد شد.
صحرایی با تاکید بر حل چالش های نظام تعلیم و 
تربیت افزود: اگر نظام تعلیم و تربیت را به گونه ای 
طراحی کنیم که ذینفع آن از این طراحی سودی 

نبرد با چالش مواجه خواهیم شد.
نظر  در  را  نقطه ای  طراحی،  در  نباید  افزود:  وی 
رسیدن  توان   و  نباشد  یافتنی  که دست  بگیریم 
حمایت  به  امروز  همه  باشیم.  نداشته  را  آن  به 
کردن  باز  و  مکلف شده اند  پرورش  و  آموزش  از 
هرگونه دکان دیگری در برابر آموزش و پرورش 

فقط یک مسکن موقتی است.

برنامه آموزش تولید محتوا بر مبنای
 هوش مصنوعی به زودی ابلاغ می شود

اخبار

وزیر کشور : مردم داری مهمترین مولفه رویکرد 

وفاق ملی است

دولت  های  برنامه  و  اهداف  به  اشاره  با  کشور  وزیر 
داری  مردم  گفت:  کشور  امور  پیشبرد  برای  چهاردهم 
مهمترین مولفه رویکرد وفاق ملی در این دولت است که 

باید در همه بخش ها مورد توجه قرار گیرد .
البرز که  اداری  » اسکندر مومنی « در نشست شورای 
برگزار شده است  البرز  استاندار  معارفه  و  ابقاء  با هدف 
به  فقط  داریم  زمینه  این  در  که  ای  توصیه  افزود:   ،

استانداران نیست بلکه به همه مدیران است .
نتیجه آن مردم  باید  وفاق و همبستگی  بیان کرد:  وی 

محوری و رضایتمندی مردم باشد.
مولفه  عمران  و  معیشت  اقتصاد،  اگرچه  گفت:  مومنی 
مردم  مولفه  مهمترین  اما  هستند  مندی  رضایت  های 

داری و برخورد مناسب با مردم است.
وی تاکید کرد: این بزرگتررین مولفه ای است که هیچ 

هزینه ای ندارد نیاز به بودجه هم ندارد.
وزیر کشور در بخش دیگری از سخنانش  گفت:  استان 
استان  این  دارد؛   بزرگی  بسیار  های  ظرفیت  البرز 
سرزمین وفاق و تجسم عملی وفاق است چرا که از همه 

قومیت های کشور در این استان  زندگی می کنند.
نیروهای  استان   دیگر  ویژگی های  از  داد:   ادامه  وی  
کارآمد و منابع انسانی غنی است که در مناطق  دیگر 
کشور مشغول خدمت بوده و به خوبی خدمتگزاری دارند 

.
البرز را ظرفیت مهم  ترانزیتی استان  وزیر کشور مسیر 
آن برشمرد و افزود: از این مسیر می توان به کشورهای 
همسایه ، استان ها در غرب و شمال غرب کشور که از 

این استان می گذرند، خدمات ارایه داد .
و  بسترهای حمل  ظرفیت،  این  رغم  به  کرد:  بیان  وی 

نقلی مناسب در این استان  نیست.
وی افزود: یکی دیگر از پتانسیل های این استان ظرفیت 
بالقوه فراوان گردشگری، جاذبه های تاریخی و نزدیکی 

به پایتخت است .
مومنی گفت: تمام این ظرفیت ها بستری برای توسعه 

استان البرز است.
اداری  نشست شورای  در  مدیران حاضر  به  وی خطاب 
تاکید  ها چند  توصیه  کنار  در  کرد:  تاکید  البرز  استان 
همه  به  نیست  استاندار  به  فقط  داشت،البته  خواهم 
آن  نتیجه  همبستگی  و  وفاق  که  بدانید  است،  مدیران 

مردم محوری و رضایتمندی آنان باید باشد.
همه  عمران  و  معیشت  اقتصاد،  چه  اگر  گفت:  مومنی 
مولفه های رضایت مندی هستند، اما مهمترین ممولفه 

مردم داری برخورد مناسب با مردم است.
امروز صبح حجم  همین  در  شد:  آور  یاد  ادامه  در  وی 
بالای ترافیک را در استان البرز شاهد بودیم، که رفع آن، 

نیاز به  حمایت ملی دارد.
که  کسانی  از  بسیاری  کرد:  نشان  خاطر  همچنین  وی 
در تهران مشغول خدمتگزاری هستند در البرز سکونت 
ظرفیت  از  استفاده  با  کنیم  کمک  باید  بنابراین  دارند؛ 
نمایندگان مجلس، بستر  پیشرفت و توسعه حمل و نقل 

در البرز تسهیل و فراهم شود.
وزیر کشور در ادامه با اشاره به اهمیت تولید و سرمایه 
پیشرفت  توان  نمی  دولتی  منابع  با  کرد:  اظهار  گذاری 
و  خارجی  گذاری  سرمایه  جذب  بنابراین  کرد؛  ایجاد 

داخلی می خواهیم .
وی اضافه کرد: احیای واحدهای تولیدی راکد از اولویت 
ها باشد تا کارگرها بیکار نباشند؛  در این زمینه شورای 
رفع  کارگروه  و  خصوصی  بخش  و  دولت  گوی  و  گفت 

موانع و تسهیل تولید فعال باشند.
مومنی بیان کرد: باید مراقبت از واحدهایی تولیدی که 
راکد  تا  باشیم  داشته  هستند،  مواجه  مشکل  با  اکنون 

نشوند.
رییس جمهور بر واگذاری اختیارات به استانداران تاکید 

دارد
استانداران  اختیارات  بحث  به  ادامه  در  کشور   وزیر 
پرداخت و افزود: رییس جمهور بر واگذاری اختیارات به 
استانداران تاکید دارند تا در پیچ و خم اداری وزارتخانه 

ها و سازمان ها گیر نکنند.
مومنی گفت: در این راستا  آنچه در اختیار دولت است 
، واگذار می شود و در این زمینه باید در قالب لایحه به 

مجلس برود تا تبدیل به قانون شود.
وی اضافه کرد: رییس جمهور چندین بار در جلسه های 
در  جمهور  رییس  یک  استاندار  که  داشته  تاکید  خود 

استان خود است.
وزیر کشور با تاکید بر صرفه جویی هرچه بیشتر انرژی 
ادامه داد: دراین مقطع نیاز به صرف جویی انرژی فسیلی 
داریم چرا که نیاز ما و آیندگان است، ما اجازه نداریم در 
انرژی مصرف کنیم؛ این  این مقطع زمانی بیش از حد 
میراث و سرمایه همه آیندگان است و باید  تلاش کنیم 
تاحد امکان با اصلاح سبک زندگی در مصرف این انرژی، 

صرفه جویی شود .
مدیران  اول،  مخاطب  راستا  این  در  کرد:  تاکید  وی 
هستند که باید صرف جویی در انرژی داشته باشند بعد 

باید به مردم توصیه شود .
وزیر کشور گفت: دستگاههایی که صرفه جویی انرژی را 
ارزیابی ها مورد برخورد قانونی قرار  رعایت نکنند ، در 
خواهند گرفت، از مردم نیز  خواهش می کنیم این میراث 
آیندگان را کمتر استفاده کنند تا به آیندگان برسد ؛ این 
توصیه صرفا به استانداران نیست بلکه به تمام مدیران 
است . مومنی تاکید کرد: مردمی که مراجعه می کنند 
این سرمایه بزرگ اجتماعی است  خانواده ما هستند و 
آنان را در نظر  باید کرامت  ندارد و  که هیچ هزینه ای 
گیریم؛ مدیران بدانند صرف تحکم و دستور دادن به زیر 
مجموعه موضوع حل نمی شود با رفتارمون در برخورد با 

زیرمجموعه، رفتار درست داشته باشیم.

5استان ها سال هفتم - شماره  268 سه شنبه 20  آذر  1403



 ورزشی
خبر

نکولعل آزاد: ورزش ناشنوایان 
اتفاق بزرگی رقم زد / در المپیک 
جایگاه خودمان را ارتقا می دهیم

رئیس فدراسیون ناشنوایان با تاکید بر این که اتفاق 
مهم و بزرگی در ورزش ایران رقم خورد، گفت: برای 
المپیک  بازی های  در  ایران  ورزش  کاروان  موفقیت 

یک روز را هم از دست نخواهیم داد. 
ناشنوایان  فدراسیون  رئیس  آزاد  نکولعل  مصطفی   
در ابتدای گفت وگوی خود از همه کسانی که حامی 
کرد:  قدردانی  بودند  ایران  ناشنوایان  ورزش  کاروان 
این موفقیت تاریخی که توسط کاروان »فریاد صلح 
در سکوت« به دست آمد و برای نخستین بار قهرمان 
بازی های آسیایی شد را به مقام معظم رهبری، رئیس 
جمهور محترم، رئیس مجلس و وزیر محترم ورزش و 
جوانان تبریک می گویم که با حمایت های شان باعث 
شدند بتوانیم دل مردم ایران را شاد کنیم. امیدوارم 
با ادامه این حمایت ها در المپیک ۲۰۲۵ ژاپن بتوانیم 

موفقیت های بیشتری را برای ایران عزیز رقم بزنیم.
رئیس فدراسیون ناشنوایان با بیان اینکه برای حضور 
در دهمین دوره بازی های آسیایی کاروانی ۱۵۰ نفره 
را به مالزی بردیم، خاطرنشان کرد: کاروان ناشنوایان 
ایران در ۹ رشته ورزشی آقایان و ۶ رشته ورزشی 
بانوان در مالزی حضور پیدا کرد و برای نخستین بار 
در تاریخ با کسب ۶۱ مدال طلا، نقره و برنز عنوان 
قهرمانی را به خود اختصاص داد. قطعا این موفقیت 
بدون حمایت و همراهی اولیای ورزشکاران، مربیان و 
مسئولان انجمن ها و خود ورزشکاران رقم نمی خورد.

وی با اشاره به تأکیدی که احمد دنیامالی وزیر ورزش 
المپیک دارد، گفت: در  روی موفقیت در بازی های 
بازگشت به تهران یک روز را از دست نخواهیم داد و 
بلافاصله برنامه ریزی برای حضور در المپیک را شروع 
خواهیم کرد. این بار با انگیزه و انرژی بالاتری کار را 
دنبال خواهیم کرد، چرا که می دانیم وزیر ورزش و 
معاونانش هم حامی ما خواهند بود و این را در مالزی 
نشان دادند. حضور آقای اسبقیان به عنوان معاون و 
نماینده وزیر، روحیه ورزشکاران و اعضای کاروان را 
متحول کرد و انگیزه ها برای موفقیت در المپیک را 

بالا برد.
مصطفی نکولعل آزاد ادامه داد: ورزشکاران، مربیان و 
عوامل کاروان ورزش ناشنوایان در بازی های آسیایی 
این موفقیت و مقام قهرمانی آسیا را به ملت بزرگ 
تقدیم می کنند. حق مردم و کشور  ایران  و شریف 
و  باشند  داشته  را  خبرهای خوب  این  که  است  ما 
خوشحالیم که توانستیم با قهرمانی در آسیا ذره ای 
محبت های مردم را جبران کنیم. به همین خاطر این 
قهرمانی را به آنها تقدیم و تلاش می کنیم در المپیک 

۲۰۲۵ با اقتدار جایگاه خودمان را ارتقا دهیم.
کاروان  که  گفتم  پیش  ماه  یک  اگر  داد:  ادامه  وی 
ایران اول و یا دوم خواهد شد به دلیل سرمایه های 
خوبی بود که در اختیار داشتیم. ورزشکاران خوب، 
مسئولان پرتلاش و حمایت هایی که وزیر ورزش و 
جوانان داشتند این امیدواری را بیشتر کرد و حالا هم 
نگران موفقیت در المپیک نیستم، چرا که دنیامالی 
پیگیری ویژه ای برای ورزش ناشنوایان دارند و حتما 
حمایت های ایشان برای المپیک هم بیشتر خواهد 

شد.
وظیفه  گفت:  پایان  در  ناشنوایان  فدراسیون  رئیس 
خودم می دانم از همه کسانی که در این مدت کمک 
رسانه های  از  کنم.  قدردانی  و  تشکر  بودند  ما  حال 
ورزشی که مثل همیشه کنار ما بودند سپاس ویژه 
دارم. همینطور از دکتر قالیباف رئیس محترم مجلس 
شورای اسلامی، از عارف معاون اول رئیس جمهور، 
دکتر حسینی رئیس سازمان بهزیستی که پیام دادند 
و تبریک گفتند. همچنین آقای میدری وزیر محترم 
کار با کاروان ورزش ایران تماس گرفتند و تبریک 

گفتند که از ایشان هم تشکر و قدردانی می کنم.

حججی: توسعه زیرساخت های ورزشی 

اولویت  دولت چهاردهم است

وزیر  گفت:  )سه گانه(  ترای اتلون  فدراسیون  رئیس 
ورزش و جوانان دولت چهاردهم اقدامات موثری را 
در راستای توسعه و تجهیز زیرساخت های ورزشی و 

همچنین ورزش هنگانی در دستور کار دارد.
محمدکاظم حججی در گفت وگو با ایرنا به عملکرد 
چهاردهم  دولت  جوانان  و  ورزش  وزیر  روزه  یکصد 
اشاره کرد و اظهار داشت: وزیر ورزش و جوانان در 
این مدت نگرش خاصی به رشد و توسعه ورزش در 
تمامی ابعاد داشته است. او برنامه  مثبتی در توسعه 

ورزش از رده سنی پایه در دستور کار قرار دارد.
وی ادامه داد: در یکصد روز اخیر تغییراتی در وزارت 
ایده های  می دهد  نشان  که  گرفت  صورت  ورزش 
خوبی در رونق ورزش کشور دارند، امیدوارم با این 
تغییرات بسیاری از عقب ماندگی ها در ورزش برطرف 

شود و نتایج آن به سود مردم باشد.
توجه  با  کرد:  تصریح  ترای اتلون  فدراسیون  رئیس 
آسیا  کاپ  مسابقات  که  بود  قرار  مسائل  برخی  به 
به میزبانی کشورمان لغو شود اما با پیگیری احمد 
دنیامالی وزیر ورزش و جوانان توانستیم سومین دوره 
حضور  با  تبریز  میزبانی  به  را  ترای اتلون  مسابقات 
ورزشکارانی از کشورهای قرقیزستان، روسیه، سوریه 
و قطر برگزار کنیم. یکی از اتفاقات ارزشمندی که در 
دولت چهاردهم رخ داد این بود که توانستیم با امنیت 

کامل این مسابقات را برگزار کنیم.

وزیر ورزش و جوانان گفت: در همه جای دنیا 
بین المللی خط قرمز کشورها است  مسابقات 
و فدراسیون فوتبال باید با تعامل با باشگاه ها، 
فکری برای این موضوع داشته باشد. در نهایت 
همه ما باید به حضور قدرتمند در رقابت ها فکر 

کنیم.
 جلسه تخصصی فدراسیون فوتبال در راستای 
بازی های  در  ایران  امید  تیم  موفق  حضور 
آسیایی ناگویا با حضور وزیر ورزش و جوانان 

برگزار شد.
داشت:  اظهار  جلسه،  این  در  دنیامالی  احمد 
هدف از برگزاری این جلسه ابتدا حضور موفق 
در بازی های آسیایی ناگویا است ولی در وهله 
بعد می خواهیم بستر فراهم شود که تیم فوتبال 
امید بتواند به المپیک لس آنجلس راه پیدا کند. 
عدم حضور تیم فوتبال در ادوار المپیک که به 
حدود ۵۰ سال رسیده یک سوال برای همه ما 
و مردم ایجاد کرده و همیشه در این خصوص 
ناکامی  این  بوده که چرا  نقد  مورد  حاکمیت 

پیش آمده است.
رئیسه  هیات  و  فوتبال  فدراسیون  افزود:  وی 
این فدراسیون باید برای این موضوع چاره ای 
بیاندیشد که چرا در این همه سال تیم امید 
برای  و  کند  پیدا  راه  المپیک  به  نتوانسته  ما 
طلسم شکنی و راهیابی به المپیک برنامه ریزی 

کنیم.
دنیامالی خاطرنشان کرد: باید در یک فضای 
همدلی این کار را پیش ببریم و برای موفقیت 
تیم فوتبال امید قدم برداریم. اگر از همین الان 
برنامه ریزی داشته باشیم در ناگویا و المپیک 

نتیجه خواهیم گرفت .
وی ادامه داد: بازی های آسیایی در دنیا و برای 
IOC جایگاه بسیار بالایی دارد و موفقیت در 
بود.  خواهد  بزرگی  اتفاق  قطعا  رقابت ها  این 
 ۲۴ کسب  با  ما  ناشنوایان  کاروان  که  دیدید 
را در آسیا رقم زد و  بزرگی  اتفاق  مدال طلا 
با همه محدودیت ها توانستند نتایج درخشانی 
نخست  رتبه  در  بار  اولین  برای  و  بگیرند 

بایستند.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: کمیته 
امید  فوتبال  تیم  مباحث  تمام  المپیک  ملی 
الان  و  کرده  واگذار  فوتبال  فدراسیون  به  را 
باید  و  را دارد  آزادی عمل  فوتبال  فدراسیون 

بهترین برنامه ریزی را انجام دهد. باید بتوانیم 
تیم  برای  قدرتمند  امید  تیم  یک  تشکیل  با 

بزرگسالان نیز پشتوانه قوی را فراهم کنیم.
رنکینگ  ارتقای  کرد: درخصوص  تصریح  وی 
بانوان و حضور در بازی های آسیایی ناگویا نیز 
باید تمهیداتی توسط فدراسیون اندیشیده شود 
چراکه ورزش بانوان برای ما مهم است. برای 
از ظرفیت مربی  بانوان می توانیم  فوتبال  تیم 
خارجی استفاده کنیم هرچند که سیاست ما 
همچنان بهره بردن از ظرفیت مربیان داخلی 

است.
رییس  تاج  مهدی  نشست،  این  ادامه  در 
جام جهانی  کرد:  عنوان  فوتبال،  فدراسیون 
قله فوتبال است و حال که بازی های آسیایی 
ناگویا را در پیش داریم باید همانند جام جهانی 
تلاش کنیم تا تیم امید بهترین نتیجه را کسب 

کند.
بازی های  در  که  کشورهایی  بعضا  افزود:  وی 
آسیایی صاحب عنوان می شوند در کشورشان 
بدلیل  ایران  در  ما  و  ندارند  حرفه ای  لیگ 
بازی های لیگ و اینکه تقویم بازی های آسیایی 
در فیفادی نیست، نمی توانیم از همه بازیکنان 

به راحتی استفاده کنیم.
کرد:  خاطرنشان  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
تلاش خواهیم کرد تا از ظرفیت تیم نوجوانان 
برای جوانان، از داشته های جوانان برای برای 
تیم امید و در نهایت از تیم امید برای تیم ملی 

بزرگسالان بهره ببریم و این ارتباط تنگاتنگ 
به همراه  را  قوی  ملی  تیم  داشتن  نهایت  در 
خواهد داشت که در همین راستا سرمربی های 
داشته  دوسویه  تعامل  یکدیگر  با  باید  تیم ها 

باشند.
دنیامالی: بوکس ظرفیت مدال آوری در المپیک 

را دارد
بوکس  اینکه  بیان  با  جوانان  و  ورزش  وزیر   
ظرفیت مدال آوری در المپیک را دارد، گفت: در 
استعدادهای خوبی در رشته  نقاط کشور  اکثر 
بوکس وجود دارد و وقتی این بستر فراهم است، 

انتظار ما از این رشته بالاتر خواهد بود.
 هشتمین جلسه تخصصی فدراسیون ها با حضور 
رئیس، اعضای هیات رئیسه و کادر فنی تیم ملی 
بوکس و به ریاست احمد دنیامالی، وزیر ورزش و 

جوانان برگزار شد.
دنیامالی در این نشست، اظهار داشت: همکاران 
ما در فدراسیون باید برای توسعه رشته بوکس 
این  در  که  داریم  اعتقاد  چون  شوند  متمرکز 
ما  هدف  داریم.  خوبی  نسبی  وضعیت  رشته 
این است که بهترین شرایط را برای بازی های 
آسیایی ناگویا فراهم کنیم و قطعا این جلسات 

استمرار خواهد داشت.
وی افزود: باید توجه داشته باشیم که موفقیت 
بوکس خارج از تهران رقم خواهد خورد و اینکه 
بتوانیم از ظرفیت دیگر استان ها استفاده کنیم. 
در  قهرمانی  پایگاه های  ایجاد  دنبال  به  باید 
استان ها باشیم. بوکس این ظرفیت را دارد که 
در المپیک مدال بگیرد و این را ما باور داریم. 
در اکثر نقاط کشور استعدادهای خوبی در رشته 
بوکس وجود دارد و وقتی این بستر فراهم است 

انتظار ما از این رشته بالاتر خواهد بود.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: فدراسیون 

بوکس باید روی مباحث روانی ورزشکاران بیشتر 
باید  که  است  این  دیگر  مهم  نکته  کنند.  کار 
استفاده  از ظرفیت هوش مصنوعی  فدراسیون 
درخصوص  می تواند  بوکس  فدراسیون  کند. 

استفاده از هوش مصنوعی پیشتاز باشد.
وی گفت: موفقیت های اخیر در رده های سنی 
در  رشته  این  موفقیت  به  بیشتر  را  ما  بوکس 
وظایف  امر  همین  است.  کرده  امیدوار  آینده 
این  است.  برده  بالا  را  فدراسیون  مسئولین 
آمادگی را داریم که برای موفقیت این رشته از 
ظرفیت همه استان ها نیز استفاده کنیم. بوکس 
ظرفیت بالایی دارد و دانش فنی این رشته در 

ایران بالا است.
بوکس،  فدراسیون  تخصصی  نشست  ادامه  در 
فدراسیون،  این  رئیس  حسینی  سیدروح الله 
خوبی  نتیجه  جاری  سال  در  داشت:  اظهار 
مهم  رویداهای  در  و  کردیم  کسب  بوکس  در 
اسلامی  جمهوری  سه رنگ  پرچم  بین المللی 

ایران را به اهتزاز در آوردیم.
ملی  تیم   تاریخ سازی  به  اشاره  با  حسینی 
تیم  داشت:  اظهار  مسابقات جهانی  در  جوانان 
حاضر  رویداد  این  در  بوکسور  چهار  با  ایران 
شد و عملکردی درخشان داشت و رکوردهای 

بی نظیری را ثبت کرد.
وی ادامه داد: بوکس جزو هیچ یک از اولویت های 
فدراسیون  با  لازم  همکاری  و  نیست  استان ها 
ندارند و اگر بخواهیم اردویی در استانی برگزار 

کنیم با مشکلات زیادی مواجع هستیم.
با کمبود  کرد:  تاکید  بوکس  فدراسیون  رئیس 
ساخت  با  امیدوارم  که  هستیم  مواجه  سالن 
سالن جدید مشکل ما در این زمینه رفع شود و 

ورزشکاران با فراغ بال به ورزش بپردازند.

دنیامالی: مسابقات بین المللی
 خط قرمز کشورهاست

خبر

جلالی: وزیر ورزش تاکید کرد تیم امید در 
اولویت باشد/ نباید مشکلات گذشته تکرار شود
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احمد  گفت:  فوتبال،  فدراسیون  فنی  کمیته  رئیس   
دنیامالی وزیر ورزش و جوانان در نشست با مسئولان 
فدراسیون فوتبال تاکید کرد تیم امید در اولویت باشد.

فدراسیون   تخصصی  نشست  درباره  جلالی  مجید 
فوتبال با حضور وزیر ورزش و جوانان، اظهار داشت: 
با حضور وزیر ورزش،  از ساعت ۸ صبح  این نشست 
رئیس کمیته ملی المپیک، محمدرضا داورزنی، برخی 
دیگر از مسئولان وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک 
با حضور ریاست فدراسیون و من برگزار شد که محور 

صحبت ، وضعیت تیم امید و برنامه های آینده اش بود.
وی افزود: در درجه اول وزارت ورزش درباره عملکرد 
و  آسیایی  بازی های  گذشته  دوره های  در  امید  تیم 
مقدماتی المپیک گزارشی ارائه کرد. در ادامه، احمد 
دنیامالی، مهدی تاج، مناف هاشمی و من نقطه نظرات 
خود را ارائه کردیم. وزیر ورزش به اهمیت تیم  امید 
کاری  اولویت  در  باید  تیم  این  کرد  اعلام  و  اشاره 

فدراسیون قرار بگیرد.
رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال، خاطرنشان کرد: 
سبب  ایرادها  برخی  الان  تا  داشت  تاکید  دنیامالی 
شده تیم امید به مقصود خود نرسد و برای این مورد 
صحبت های  در  نیز  فدراسیون  رئیس  زد.  مثال هایی 
جام  به  رسیدن  کشوری  هر  در  را  فوتبال  قله  خود 
جهانی در رده سنی بزرگسالان دانسته و گفت تیم های 
امید، جوانان، نوجوانان، نیز پایه هایی هستند که ما را 
به این مقصود و حضور خوب در جام جهانی می رسانند.

جلالی ادامه داد: در ادامه نیز در این خصوص صحبت 
است،  قرار  نباشد.  گذشته  مشکلات  دیگر  که  شد 
باشد  فدراسیون  اختیار  در  کامل  امید  تیم  مدیریت 
از دستش  المپیک هر کاری  و همچنان کمیته ملی 
برمی آید، در جهت پشتیبانی انجام بدهد. موانع قبلی 
هم بررسی شد. برخی از این موانع رفع و برخی دیگر 
فدراسیون  از  ورزش  وزیر  که  پابرجاست  همچنان 

خواست برای آنها تدبیری به کار گرفته شود.
که  است  این  ما  معضلات  از  یکی  کرد:  اضافه  وی 
بازی های تیم امید در فیفادی برگزار نمی شود و باید 
برای این معضل راهی پیدا کنیم تا بازیکنان در اختیار 
و  است  ملی  موضوع  یک  این  بگیرند.  قرار  امید  تیم 

باشگاه ها موظف هستند به تیم امید ملی نگاه کنند.
رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال با اشاره به انتخاب 
سرمربی تیم امید، تصریح کرد: مقرر شد فرآیندهای 

لازم در این باره به انجام  برسد.
همه  بین  تعامل  بر  ورزش  وزیر  تاکید  درباره  جلالی 
دنیامالی  داد:  توضیح  امید،  تیم  موفقیت  برای  ارکان 
عنوان کرد وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک باید 
در کنار فدراسیون  باشند. همچنین باشگاه ها نیز تیم 
امید را ملی ببینند. ۵۰ سال است به المپیک نرفته ایم 
و جدا از شکستن این طلسم به دنبال مدال آوردن در 
بازی های آسیایی هستیم. به همین دلیل وزیر ورزش 

خواست همه پای کار بیایند.

گلایه باران چشمه از روسای فدراسیون های 
ورزشی

 رئیس فدراسیون ورزش های زورخانه ای با ابراز نارضایتی 
مراسم  در  فدراسیون ها  روسای  تمامی  حضور  عدم  از 
استقبال  متاسفانه  گفت:  رزاز  پهلوان  مستند  از  رونمایی 
خوبی از چنین برنامه هایی نمی شود و زیبنده نیست که 

در برنامه های اینچنینی حضور پیدا نکنیم.
پهلوانی  کشتی  فدراسیون  رئیس  باران چشمه  مهرعلی   
از  رونمایی  مراسم  حاشیه  در  زورخانه ای  ورزش های  و 
مستند پهلوان نامدار سید حسن رزاز اظهار داشت: جنس 
است.  ما  نیاز ضروری جامعه  و  فرهنگی  کارهای،  چنین 
فدراسیون زورخانه ای برنامه های مختلفی دارد که رونمایی 
از مستند حاج سید شجاعت و کتاب شهدای گرانقدر یکی 

از آنهاست.
روسای  تمامی  حضور  عدم  از  نارضایتی  ابراز  با  وی 
متاسفانه  کرد:  نشان  خاطر  مراسم  این  در  فدراسیون ها 
زیبنده  و  نمی شود  برنامه هایی  چنین  از  خوبی  استقبال 
نیست که در برنامه های اینچنینی حضور پیدا نکنیم. نیاز 

ورزش ترویج فرهنگ جوانمردی و پهلوانی است.
بخواهیم  اگر  کرد:  عنوان  زورخانه ای  فدراسیون  رئیس 
رزاز  سیدحسن  آنها  از  یکی  بگوییم  پهلوانی  مرام  درباره 
به همین  بود.  نامدار  پهلوانی  و  مبارز  او مجتهدی  است. 
با  را  اوج بسیار زحمت کشید و مستندی  دلیل موسسه 
که  نگاه  این  با  کرد.  تهیه  زورخانه ای  فدراسیون  کمک 
سید  بودند.  کسانی  چه  کشورمان  نامداران  و  پهلوانان 
اسطوره های  و  جوانمردان  قهرمانان،  از  یکی  رزاز  حسن 
برای  را  مراسم  این  دلیل  همین  به  بود.  ورزش  جامعه 
تشکر از دست اندرکاران این مستند برگزار کردیم. امروز 
احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان و بسیاری از پهلوانان 
و روسای فدراسیون ها هم در این مراسم حضور داشتند 
مهدی  شهید  زندگی  کتاب  از  می کنم.  تشکر  آنها  از  و 
از  کردیم.  رونمایی  زورخانه ای  ورزشکار  عنوان  به  عراقی 
اقلام و  پهلوانی و  یک کتاب دیگر هم در حوزه فرهنگ 
تجهیزات ورزش زورخانه ای را رونمایی شد. لازم می دانم از 
تهیه کنندگان برنامه تشکر کنم. باران چشمه گفت: بعید 
می دانم امسال مسابقات جهانی کشتی پهلوانی را برگزار 
کنیم. برای برگزاری چندین دوره آموزشی کلاس داوری 
در  جهانی  فدراسیون  و  ما  بین  نظراتی  اختلاف  داریم. 
نشست هایی که داشتیم بوده است و امیدوارم این رویداد 
جهانی را برگزار کنیم. ما هم درخواست دادیم تا میزبانی 
درخواست  هم  هند  و  باشیم  داشته  را  جهانی  مسابقات 

میزبانی داده است و امیدوارم قبول شود.

سال هفتم - شماره  268

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی
 و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱40۳60۳0۱20600۳298 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضی آقای محمد علی 
فرجی فرزند لطف اله بشماره شناسنامه ۱۳2۱ نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱80 متر مربع پلاک 
26262 فرعی از ۱42 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 42۳ و 424 فرعی از ۱42 اصلی واقع در سلطان آباد خریداری 
از مالک رسمی آقایان علی دهقانی مزرعه عربی ، عبدالله شهبازی، عباس ابراهیمی، ابوالقاسم ابراهیمی، اکبر ابراهیمی ، 
ابراهیم دهقانی ، عزیز یارجانلو ، جواد کاظمی ، قنبر علی بیاتی و محمد علی رجبی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت دو ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱40۳/09/0۵     تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱40۳/09/2۱

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی
 و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱40۳60۳0۱20600۳۳۵۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد خان 
محمدی نیارق فرزند صحبت بشماره شناسنامه 80۱4 نسبت به ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱20 متر مربع 
پلاک 2626۳ فرعی از ۱42 اصلی مفروز و مجزی شده  از پلاک ۱46۳ فرعی از ۱42 اصلی واقع در سلطان آباد خریداری 
از مالک رسمی آقای علی دهقانی مزرعه عربی ، عبدالله شهبازی ، عباس ابراهیمی ، ابوالقاسم ابراهیمی ، اکبر ابراهیمی 
، ابراهیم دهقانی ، عزیز یارجانلو، جواد کاظمی ، قنبرعلی بیاتی و محمدعلی رجبی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 0۵ /09 /۱40۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱40۳/09/2۱

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱20 آ.ق. ثبت(
 ۱40۳/08/2۷ تاریخ   ۱9669 شماره  وارده  بموجب   ۱2۱98۳9۳۵۳ ملی  بشماره  رحمتی  حسن  آقای  باینکه  نظر   
درخواست سند مالکیت المثنی را نموده است با توجه به اینکه پلاک ثبتی 69۵0 فرعی از ۱6۱ اصلی عبارتست از : ) 
سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت دویست و چهل و پنج متر مربع قطعه 62 تفکیکی بشماره پلاک 69۵0 
فرعی از ۱6۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳60 و ۳6۱ فرعی از اصلی مذکور ذیل ثبت 42249 در صفحه 29۷ 
دفتر جلد ۱9۱ املاک ، واقع در بازارک جزء حوزه ثبتی رباط کریم ، موضوع سند مالکیت بشماره سریال چاپی 66986۳ 
سری ب سال بنام حسن رحمتی فرزند رضا شماره شناسنامه 4 تاریخ تولد ۱۳۳۷/0۱/08 از گلپایگان دارای شماره ملی 
۱2۱98۳9۳۵۳ ثبت صادر و تسلیم گردید در ادامه به علت اسباب کشی مفقود گردید ، لذا بموجب تقاضای وارده فوق 
درخواست صدور سند مالکیت المثنی را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱20 آیین نامه اصلاحی قانون ثبت مصوب 
08/۱۱/۱۳80 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از 
تاریخ انتشار این اگهی ظرف مدت ده ۱0 روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض 
خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت 

یا سند معامله المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

اگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱20 آ.ق. ثبت(
آقای محمد علی شفیعی )مالک( طبق درخواست به شماره وارده 22۳0۷ مورخ ۱40۳/09/۱9 اعلام داشته نظر به اینکه 
پلاک ثبتی 249 فرعی از ۱۵۷ اصلی که عبارتست از سند مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین مزروعی به 
مساحت ۵000 متر مربع با سریال چاپی 2۱۷۷49 سری الف سال 8۵ ذیل ثبت ۱۱889۵ دفتر 489 و صفحه ۱۳6 به 
نام محمد علی شفیعی ثبت و صادر و تسلیم شده است. مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک 
مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱20 آیین نامه اصلاحی ق. ثبت مصوب ۱۳80/۱۱/ مراتب در یک نوبت 
آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشاراین اگهی ظرف مدت ده 
روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در 
صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله المثنی سند مالکیت 

پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱40۳60۳0۱20600۳۳4۳ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علی بیگدلی 
فرزند شیرمحمد بشماره شناسنامه 42۵ نسبت به ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۱9/92 متر مربع پلاک ۱۳۱2 
فرعی از ۱49 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۳۷ فرعی از ۱49 اصلی واقع در صالحیه خریداری از مالک رسمی 
آقای محمدرضا غلامی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 2۱ /09 /۱40۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱40۳/۱0/08

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی
 و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

 ۱40۳60۳0۱20600۳۳۱8 و   ۱40۳60۳0۱20600۳۳۱۷ و   ۱40۳60۳0۱20600۳۳۱6 شماره  آراء  برابر 
و   ۱40۳60۳0۱20600۳۳2۱ و   ۱40۳60۳0۱20600۳۳20 و   ۱40۳60۳0۱20600۳۳۱9 و 
۱40۳60۳0۱20600۳۳22 و ۱40۳60۳0۱20600۳۳2۳ و هیات اول /دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی خانمها سیده سمیه بشماره شناسنامه ۳۵29 و سیده هانیه بشماره شناسنامه 6069 و سیده خدیجه بشماره 
شناسنامه 2۱64 و ستاره سادات بشماره شناسنامه 00۱08۳۵۵6۳ و سهیلا سادات بشماره شناسنامه 9268 همگی 
متولی قوچقار همگی فرزندان سیدجعفر هرکدام نسبت به یک سهم مشاع از یازده سهم ششدانگ و آقایان سیدعلی 
حسین بشماره شناسنامه ۱۱62۵ و سیدمهدی بشماره شناسنامه 0440۱99۳۳6 و سیدعلیرضا بشماره شناسنامه 
۳۳۳6 همگی متولی قوچقار همگی فرزندان سیدجعفر هرکدام نسبت به دو سهم مشاع از یازده سهم ششدانگ به 
مساحت ۵8/۳4 متر مربع پلاک ۵۵89 فرعی از ۱4۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4۱ فرعی از ۱4۱ اصلی واقع 
در صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای حمید رضا ملایی مهرجردی و سعید ملایی مهرجردی محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 

در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 2۱ /09 /۱40۳  تاریخ انتشار دومین آگهی: ۱40۳/۱0/08

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

سه شنبه 20  آذر  1403
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022012739 
مورخ 1403/08/08 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی غلامعلی ولی زاده فرزند حسن 
به شماره شناسنامه 13 صادره از خلجستان نسبت به ششدانگ یک 
قطعه باغ به مساحت 2404/10 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی 
از اعیانی پلاک 125 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 125 اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عبدالرحیم 
اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  بیگی سابق(  )قورت  پور  هوشمند 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
اعتراضی  یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 05 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/09/20
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022012752 
مورخ 1403/08/08 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اکبر اویسی فر فرزند داداش 
به شماره شناسنامه 77 صادره از جلفا نسبت به ششدانگ یک قطعه 
باغ به مساحت 3218/11 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه 
محرز  بهارلو  اکبر  علی  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی 
گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
و  اداره تسلیم  این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  آگهی  اولین 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 05 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/09/20
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022004236 
مورخ 1403/05/22 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
احمد  فرزند  عزیزی  کلثوم  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
به شماره شناسنامه 232 صادره از - نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 63/18 متر مربع مفروز و مجزی شده 
قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 153 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی داود اصغری از 
ورثه امیرعلی اصغری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
دادگاه صالحه   به  تا  نماید  اخذ  و رسید  اداره تسلیم  این  به  را  خود 
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 05 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/09/20
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022003606 
شماره  اصلاحی  رای  و   1403/05/16 مورخ 
140360301022010451 تاریخ 1403/07/07 هیات رسیدگی 
به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب 
ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  سند رسمی 
از  به شماره شناسنامه 184 صادره  اله دویران فرزند اسداله  زید 
زنجان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
148/29 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک 1047 فرعی 
مفروز از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی عباسعلی و حسینعلی فرمانی محرز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می 
انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 

و  اداره تسلیم  این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  آگهی  اولین 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 05 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/09/20
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022016067 
مورخ 1403/08/30 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسین زرعی کار فرزند محمد 
به ششدانگ یک  از گلستان نسبت  به شماره شناسنامه 14 صادره 
قطعه زمین مزروعی به مساحت 4729/79 متر مربع مفروز و مجزی 
شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 122 اصلی 
مختار  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع 
نوری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022012893 
مورخ 1403/08/09 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی رضا محمدی نسب فرزند علی 
اکبر به شماره شناسنامه 70 صادره از زرندیه نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 122/23 متر مربع مفروز و 
مجزی شده قسمتی از پلاک 6867 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
ابوالقاسم حیدری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را  انتشار  تاریخ  از  توانند 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022011500 
مورخ 1403/07/21 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی علی گودرزی فرزند غلامرضا 
به ششدانگ  اشزینان نسبت  از  به شماره شناسنامه 5380 صادره 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 286/53 متر مربع مفروز 
و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
112 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  لطفی  مرجانه 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را  انتشار  تاریخ  از  توانند 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022011809 
مورخ 1403/07/25 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 

فرزند  مهید  قهرمانی  زلیخا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
به  نسبت  کبودرآهنگ  از  صادره   986 شناسنامه  شماره  به  قهرمان 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 100 متر مربع 
قطعه -  از  مفروز  فرعی  پلاک 809  از  مجزی شده قسمتی  و  مفروز 
از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه  از 155 اصلی  تفکیکی 
مالکیت رسمی علی احمد وفایی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اعتراضی  یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022012423 
مورخ 1403/08/20 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
منفرد  اکرمی  اسماعیل  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
فرزند حبیب به شماره شناسنامه 5355 صادره از تهران نسبت به 
بنای احداثی به مساحت 108/49 متر  با  ششدانگ یک قطعه زمین 
مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 2 
از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه  از 124 اصلی  تفکیکی 
مالکیت رسمی ولی اله احمدی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اعتراضی  یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق. ثبت(
بشماره  وارده  درخواست  بموجب  حمزوی  محمود  آقای  اینکه  نظربه 
21768 تاریخ 1403/09/13 با تسلیم دوبرگ استشهادیه مصدق 
تهران  استان  گلستان  شهر   24 شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه 
درخواست سند مالکیت المثنی را اعلام داشته ، لذا با توجه به اینکه 
سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین بمساحت یکهزار و هفتصد و 
چهل وسه / 1743 متر مربع قطعه 62 تفکیکی بشماره پلاک 15 فرعی 
از 168 اصلی مفروز و باقیمانده مزرعه قنات میل واقع در حوزه ثبتی 
 140320301022002242 الکترونیکی  دفتر  ذیل   ، کریم  رباط 
بشماره سریال چاپی 703999 سری الف 1402 بنام محمود حمزوی 
درخواست  بموجب  نامبرده  که  است  گردیده  تسلیم  صادرو   ، ثبت 
صدر  مشخصات  با  مالکیت  سند  که  است  نموده  اعلام  فوق  وارده 
الذکر بعلت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدورسند مالکیت 
المثنی را نموده است لذا بدینوسیله بی اعتباری سندیاد شده به آن 
آن  به  ارائه سند  در صورت  مقتضی است  میگردد.  اعلام  دفترخانه 
دفترخانه ضمن خودداری از تنظیم هرگونه سندعین سند مالکیت را 
اخذ وجهت ابطال به این اداره ارسال دارند . در ضمن چنانچه سندی 
قبل از صدور و ابلاغ این بخشنامه در آن دفترخانه تنظیم گردیده می 
بایست مراتب را حداکثر ظرف مدت پنج روز از تاریخ وصول بخشنامه 
حاضر با ارسال رونوشت مصدق آن به این اداره اعلام دارند عمل به 
تبصره 2 ماده 120 آ. ق . ثبت و سایر مقررات از وظایف آن دفترخانه 

می باشد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022012038 
مورخ 1403/07/29 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی قاسم مهاجر فرزند حسن به 
شماره شناسنامه 6 صادره از چهاردولی نسبت به ششدانگ یک قطعه 
مجزی  و  مفروز  مربع  متر   70/28 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین 
شده قسمتی از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 223 تفکیکی از 160 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی 
لذا  ورثه مرحوم عباس اسماعیل و خانم فاطمه رعیت محرز گردیده 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی 
اداره تسلیم و رسید  این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  آگهی 
اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و 
در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022011708 
شماره  اصلاحی  رای  و   1403/07/23 مورخ 
140360301022012421 مورخ 1403/08/02 هیات رسیدگی 
بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به 
حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد 
متقاضی سید ضیاالدین موسوی زاده فرزند سید آقا میرزا به شماره 
شناسنامه 79 صادره از زرندیه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت 111/99 متر مربع مفروز و مجزی شده  احداثی  بنای  با 
قسمتی از پلاک 974 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 155 اصلی 
مالکیت رسمی سهراب  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع 
کاظمی فرزند عبدالعلی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
دادگاه صالحه   به  تا  نماید  اخذ  و رسید  اداره تسلیم  این  به  را  خود 
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004840 
مورخ   140360301022016939  -  1403/08/17 مورخ 
مورخ   140360301022003413  -  1403/09/10
1403/05/14هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی پرویز محمودی سلیم فرزند ابراهیم 
به شماره شناسنامه 3 صادره از ساوه نسبت به ششدانگ یک قطعه 
باغ به مساحت 6713/36 متر مربع مفروز و مجزی شده قسمتی از 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عباسعلی بهارلو و محسن 
آفرین محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
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آگهی ابلاغ عملیات افراز پلاک ثبتی 2160 فرعی از 147 اصلی
مورخ   13005 و   13003 شماره  به  وارده  تقاضای  نظربه 
مشاعی  مالک  حیدری  مرتضی  و  روهی  محسن  آقای   1403/06/26
پلاک 2160 فرعی از 147 اصلی اعلام میدارد که سند مالکیت اعیان 
اصلی   147 از  فرعی   2160 شماره  به  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
حسب تقاضای مذکور و به جهت اعلام متقاضی بر عدم دسترسی به 
مالکین مشاعی لذا وقت معاینه محل و شروع عملیات افراز به تاریخ 
آگهی  این  بموجب  و  تعیین  صبح   11 ساعت   1403/10/15 شنبه 
تاریخ مقرر در محل وقع ملک حاضر و  تا در  ابلاغ  به مالکین مشاعی 
محل  در  دارند  متقاضی  متصرفات  نحوه  به  نسبت  اعتراضی  چنانچه 
ادامه  مقررات  برابر  افراز  عملیات  اینصورت  غیر  در  نمایند  اعلام 
می یابد ضمنا هرگونه اقدام اداره ثبت در رابطه با پلاک مذکور در 
راستای عملیات افراز از طریق انتشار آگهی به اطلاع مالکین مشاعی 

خواهد رسید.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140360301022014045 
مورخ 1403/08/16 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
چادرنشین  راستگو  رضا  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال 
قوچان  از  صادره   42772 شناسنامه  شماره  به  ولی  فرزند  قهرمانلو 
متر مربع  به مساحت 5043/55  باغ  به ششدانگ یک قطعه  نسبت 
 - قطعه  از  مفروز  فرعی   82 پلاک  از  قسمتی  شده  مجزی  و  مفروز 
از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه  از 120 اصلی  تفکیکی 
مالکیت رسمی صفرعلی سلیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
اعتراضی  یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی  شخص 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
گردد.  دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات  و  احاله  صالحه  
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار دومین  تاریخ    1403/ 09/ 20 : اولین آگهی   انتشار  تاریخ 

آگهی: 1403/10/05
منوچهر کاظم اصلانی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم



ریشه  گفت:  رباط کریم  فرماندار 
بیشتر آسیب پذیری های اجتماعی 
با  آشنایی  نا  در  آموزان  دانش 
در  که  است  اجتماعی  مهارت های 
این راستا ضرورت دارد آموزش این 
»نه  مهارت  به خصوص  مهارت ها 
تقویت  قشر  این  میان  در  گفتن« 

شود.
شورای  جلسه  در  احمدی   امید 
شهرستان  پرورش  و  آموزش 
آموزش  تقویت  برلزوم  رباط کریم، 
آموزان  دانش  برای  مهارتی  های 

تاکید کرد.
وی با اشاره به نقش مهم جلب نظر 
توسعه  در  مشارکت  برای  خیران 
شهرستان  در  پرورش  و  آموزش 
اظهار داشت: اعضای شورای آموزش 
و پرورش می توانند با تبیین درست 
اهمیت توجه به عرصه های آموزشی، 

زمینه مشارکت بیشتر خیرین را در 
جلب  مقدس  و  الهی  عرصه  این 
کند و زمینه ساز تسریع در توسعه 

آموزش و پرورش منطقه باشند.
کرد:  خاطرنشان  مسئول  این 
زیاد  پرورش  و  آموزش  مشکلات 
است، باید به ظرفیت اولیا و مربیان 
توجه شود چراکه بخشی از نیازها 
رفع  آموز  دانش  اولیای  توسط 

می شود.
پرورش  و  آموزش  شورای  رئیس 
اگر  افزود:  رباط کریم  شهرستان 
بخواهیم در جامعه پیشرفت داشته 
باشیم باید بیشترین اهمیت را برای 

آموزش و پرورش قائل باشیم.
جنوب  در  کریم  رباط  شهرستان 
غربی استان تهران با سه شهر رباط 
کریم، پرند و نصیرشهر با جمعیت 

نزدیک به ۵۵۰ هزار نفر قرار دارد.

ریشه آسیب پذیری دانش آموزان 
ناآشنایی با مهارت های اجتماعی است گزارش

شهریار  شهرستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست   
ضرورت  بر  شهرداری  گرمخانه  از  بازدید  در 
در  مددجویان  به  زندگی  مهارت های  آموزش 

محیط گرمخانه تاکید کرد.
فرمانداری  عمومی  روابط  اعلام  از  گزارش  به 
شهریار، سجاد برنجی به همراه معاون فرماندار 
و  گرمخانه  از  مسئولان  سایر  و  شهردار  و 
از  و  بازدید  شهریار  شهرداری  نگار  مددسرای 
نزدیک روند پذیرش، اسکان افراد و نحوه ارائه 

خدمات رسانی به آنها را بررسی کرد.
و  گرمخانه  گفت:  بازدید  این  حاشیه  در  وی 
مددسرای نگار با ظرفیت ۱۶۰ تخت که قابلیت 
خدماتی  رایگان  صورت  به  دارد  نیز  افزایش 
برای  را  استحمام  و  تغذیه  اسکان،  قبیل  از 

مددجویان فراهم می کند.
بی  افراد  حضور  اینکه  بیان  با  مسئول  این 
به  منجر  شهر  سطح  در  سرپناه  بی  و  خانمان 
آسیب های اجتماعی می شود، خاطرنشان کرد: 
در  ها  گرمخانه  سامان دهی  برای  برنامه ریزی 

دستورکار مدیریت شهری قرار دارد.
شهریار  شهرستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
در  افزود:  سرما  فصل  فرارسیدن  به  اشاره  با 
افراد بی پناه،  راستای خدمت رسانی مطلوب به 
تمهیدات لازم  و  احصاء  این مجموعه  نیازهای 

اندیشیده شد.
بی واسطه،  نیز  گرمخانه  ساکنان  است  گفتنی  
این  تدارک  برای  مسئولین  از  تشکر  ضمن 
با  را  خود  مشکلات  و  مسائل  مجموعه، 
شهریار  شهرستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست 

در میان گذاشتند.
استان  گانه   ۱۶ های  شهرستان  از  شهریار 
شهر،  هفت  جمعیت،  نفر  هزار   ۸۰۰ با  تهران 
کیلومتر   ۳۳۰ معادل  وسعتی  و  بخش  یک 
شهرستان  به  شمال  و  غرب  از  که  است  مربع 
شهرستان  به  شرق  از  و  ملارد  و  کرج  های 
های تهران ، قدس و اسلامشهر و از جنوب به 
محدود  بهارستان  و  کریم  رباط  شهرستانهای 

می شود.

بستر آموزش مهارت های زندگی به 
مددجویان در گرمخانه ها فراهم شود

نوشتار

وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی گفت: گام های اولیه وفاق را می توان با 
موضوعاتی اجتماعی مانند »حل مسأله کودکان بازمانده از تحصیل« 

و یا »اصلاح کتب درسی« برداشت.
 احمد میدری در بیستمین همایش سالانه انجمن مطالعات برنامه 
درسی ایران با عنوان »برنامه درسی و عدالت« با اشاره به شعار وفاق 
ملی دولت چهاردهم درباره نسبت این شعار با وفاق ملی سخنرانی 

کرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: پیشنهاد و درخواست من این 
است که بتوانیم بر اساس شعار وفاق، یک توافق اجتماعی برای حل 
ارائه دهیم و شاید بهترین مصداق و ممکن ترین آن،  مساله عدالت 

عدالت آموزشی باشد.
تدوین  و  تحصیل  از  بازمانده  کودکان  مسأله  حل  وی،  گفته  به 
ماهر،  نیروی  به  کشور  نیاز  با  متناسب  حرفه ای  و  فنی  کتاب های 
می تواند موضوعات خوبی برای ایجاد وفاق باشد. ما در وزارت تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی می توانیم در آن مشارکت داشته باشیم و از آنها 
استقبال می کنیم.

تغییرات  انتخابات های ریاست جمهوری در شکل گیری  اهمیت  به  میدری 
انتخابات  در  ملی  وفاق  دولت  افزود:  و  کرد  اشاره  جامعه  در  اصلاحات  و 
چهاردهم ریاست جمهوری صحنه قدرت مجریه را به دست گرفته است و 
این اتفاق در بدو امر یک حرکت سیاسی بوده است. معمولا انتخابات های 
که  این  برای  اما  هستند  سیاسی  نظام  در  عطفی  نقطه  جمهوری  ریاست 
به قدرت  تبدیل شوند، گروهی که  پایدار  تغییرات  به  این حرکت سیاسی 
را  و منش اصلاحی خود  تغییرات  و مصداق  معنا  بتواند  باید  است  رسیده 
در حوزه فرهنگ و اقتصاد و اجتماع تبیین کند وگرنه حرکت دولت پایدار 

نخواهد بود.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درباره راهکارهای رسیدن به وفاق اظهار 
داشت: دولت دکتر پزشکیان که در حال حاضر شعار وفاق ملی می دهد باید 
بتواند وفاق ملی و مصادیق آن را در حوزه اقتصاد یا اجتماع یا فرهنگ تبیین 
و روشن کند و این که چطور می توان مشکلات را با وفاق ملی حل کرد. 
دانشگاهیان و نیروهای سیاسی برآورنده دولت وفاق ملی می توانند تبیین گر 

این مفهوم باشند.
وی به الزامات تحقق وفاق ملی پرداخت و خاطرنشان کرد: به نظر من وفاق 
باشد.  نظریه وفاق سیاسی  برنده  اصلی پیش  تواند خاستگاه  اجتماعی می 
یعنی این که نیروهای اجتماعی حول مساله خود می توانند وفاق ایجاد کنند 
و امری که تمامی نیروهای فعال در جامعه ایران می تواند بر سر آن توافق 
عبارتی  به  است.  کودکان  درباره  خصوص  به  آموزشی  عدالت  بحث  کند، 
افراد با گرایش های مختلف فرهنگی اقتصادی سیاسی وجود مسأله ای به نام 
عدالت آموزشی در ابعاد مختلف خودش را به رسمیت می شناسند و قبول 
دارند که برای بهبود سیستم آموزشی و برابری فرصت ها در حوزه آموزش ها 
می تواند  آموزشی  عدالت  مساله  حل  بنابراین  گیرد.  صورت  اقداماتی  باید 

مبنای یک توافق در چارچوب وفاق ملی باشد.
شویم  آرمانگرایی  دچار  نباید  وفاق  به  رسیدن  برای  کرد:  تصریح  میدری 
بلکه باید به دنبال مواردی بود که ساده تر می توان بر سر آن به وفاق رسید.

توافق اجتماعی  برای  قابل طرح  از موضوعات  را یکی  وی عدالت آموزشی 
عنوان کرده و گفت: اگر ما بر سر مصادیق عدالت آموزشی توافق کنیم، این 
این  اگر می خواهیم  بزرگتر.  مسائل  بر سر  توافق  برای  پله ای می شود  امر، 
وفاق گره گشا باشد باید روی پیوندهای بین گروه ها تکیه کنیم و ببینیم که 

چه مساله ای را می توانیم با تفاهم حل کنیم.
میدری در ادامه افزود: مثلا بر سر این است که چرا ۷۰ درصد قبول شدگان 

از سه دهک  پایگاه های اطلاعاتی معتبر  دانشگاه های تهران طبق آمارهای 
بالای اقتصادی هستند و یا این که چرا مدارس در کشور ما طبقاتی شده اند، 

می توان به تفاهم رسید و بر سر حل آن وفاق ایجاد کرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان این که »به نظر من آنچه که می تواند 
بر سر آن وفاق کرد توافقی برای حل موضوع کودکان بازمانده از تحصیل 
است.« در ادامه گفت: مساله بودن این پدیده، برای همه ملموس است. بر 
اساس آمارهای وزارت آموزش و پرورش حدود کمتر از ۲۰۰ هزار کودک 
بازمانده از تحصیل در مقطع ابتدایی و ۸۰۰ هزار کودک هم در دوره متوسط 
از تحصیل بازمانده اند. این پدیده و معضل بزرگی است ولی می توان برای 

حل آن توافق کرد.
و  یازدهم  دولت  در  رفاه  معاونت  در  خود  فعالیت های  سوابق  به  میدری 
دوازدهم اشاره کرده و گفت: در آن زمان ما در معاونت رفاه با کمک آموزش 
و پرورش به دنبال بررسی معضل کودکان بازمانده از تحصیل بودیم و اگر 
هم  را  وفاق  برای  بعدی  گام های  می توان  کنیم  توافق  آن  روی حل  امروز 

برداشت.
وی افزود: علاوه بر پاره ای موارد خاص اجتماعی، مسائلی مانند فقر و یا دور 

بودن مدارس از علل محرومیت کودکان از تحصیل است.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در ادامه توضیح نتایج تحقیقات معاونت رفاه 
در دولت روحانی درباره کودکان بازمانده از تحصیل، خاطرنشان کرد: در آن 
از  به دلیل معلولیت  برخورد کردیم که مثلا کودکی  به مواردی  تحقیق ها 
تحصیل بازمانده بود. در حالی که معلولیتش جایی ثبت نشده بود. کودکی 
بود که بیمارستان در بدو تولد معلولیتش را ثبت کرده بود ولی بهزیستی 
خبر نداشت و این به دلیل عدم یکپارچگی در بانک اطلاعاتی نفوس است. 
یکی از موارد بازماندن کودکان از تحصیل این است که برخی کودکان به 
دلیل دو زبانه بودن و یا انزوای رفتاری، کندذهن توصیف شده اما خانواده 

این را قبول نکرده و به مدارس مربوط به کند ذهن ها معرفی نکرده است.
میدری با بیان این که »کودکانی در جامعه ما هستند که به دلیل زندانی 
بودن همزمان پدر و مادرشان و نبود سیستم حمایتی بهزیستی از تحصیل 
بازمانده اند.« توضیح داد: مواردی این چنین در گزارش تحقیقاتی معاونت 
رفاه وزارتخانه زیاد است که می توانید با مراجعه به آن، بیشتر بدانید. در نتیجه 
معتقدم حل مشکل کودکان بازمانده از تحصیل با وجود پیچیدگی هایی که 
دولت  در  رفاهی  معاونت  در  ما  باشد.  وفاق  مبنای  می تواند  هم  باز  دارد 
دوازدهم توانستیم به توافقی بین گروه ها و نهادهای ذیربط برای حل مشکل 
و ایجاد تحول در این زمینه برسیم؛ هر چند که این توافق در دولت سیزدهم 

مورد کم توجهی بود اما می توان دوباره آن را فعال کرد.

وزیر تعاون: حل مسأله کودکان بازمانده از تحصیل 
مصداق وفاق برای حل مسایل اجتماعی است گزارش

وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه با راه اندازی سامانه ها جلوی امضاهای طلایی و افراد موثر در 
تخصیص ارز یارانه ای گرفته شده است، گفت: سهم شرکت های دولتی از واردات کالاهای اساسی 

کمتر از ۲۰ درصد است.
غلامرضا نوری قزلجه  در گفت وگوی تلویزیونی، درباره برنامه وضعیت لایحه آبخیزداری و زمان ارسال 
آن به مجلس شورای اسلامی افزود: لایحه آبخیزداری می تواند به یک قانون مهم در کشور تبدیل شود 

و به زودی مهم رخ خواهد داد و آثار آن را می توانیم بعد از اجرا در کشور مشاهده کنیم.
وزیر جهاد کشاورزی اظهارداشت: اختلاف نظرهای کارشناسی موجب تاخیر تحویل لایحه آبخیزداری 

به مجلس و دولت چهاردهم شد.
وی تصریح کرد: طی چند هفته گذشته بررسی های کارشناسی را انجام دادیم و سعی کردیم به یک 
وفاقی در دستگاه های فنی زیربط برسیم که شاید در یک هفته تا ۱۰ روز آینده این لایحه به دولت 

ارائه شود که بستگی به نوبت کاری در دولت دارد.
وی گفت: پس از آن بین ۲۰ روز تا یک ماه آینده نیز این لایحه تحویل مجلس شورای اسلامی می شود 

که امیدواریم با اولویت بررسی و به قانون تبدیل شود.
وی افزود: البته بخش هایی از آن در قانون برنامه هفتم به عنوان تکلیف داریم و به طور جدی سعی 

داریم این تکالیف را دنبال کنیم.
به گفته نوری قزلجه، این لایحه بر اساس منابعی در اختیار وزارت جهاد کشاورزی و بخشی هم که از 

سوی مشارکت مردمی عملیاتی خواهد شد.
وی با بیان اینکه به طور قطع نمی توانیم بگوییم این لایحه در چه زمانی به مجلس شورای اسلامی 
ارائه می شود گفت: اکنون در ریز ردیف ها و اولویت هایی که دولت در دست بررسی دارد که به صحن 
مجلس وارد شود اطلاعی ندارم اما به احتمال زیاد ۲۰ روز تا یک ماه زمان می برد تا به مجلس شورای 

اسلامی تحویل داده شود.
وزیر جهاد کشاورزی درباره اینکه ۵۰ درصد مساحت کشور تحت مدیریت وزارت جهاد کشاورزی قرار 
دارد برای استفاده بهینه از این ظرفیت افزود در این ۵۰ درصد مساحت هاییست که اکنون فعالیت های 
کشاورزی دامداری، مرتعداری و جنگلداری اتفاق می افتد. بنا نداریم از بیابان ها نیز صرف نظر کنیم 

و تلاشمان را مدیریت کنیم.
وی خاطر نشان کرد: چالش هایی از جمله خشکسالی ممتد بارندگی ها تغییرات اقلیمی و افزایش دما و 
بیابانزایی هایی که اتفاق می افتد که سبب شده  مساحت  قابل کشت تهدید شده و محدودتر می شود.

وزیر جهادکشاورزی ادامه داد: بنای ما این است که از همان ظرفیت موجود اجازه ندهیم کاسته شود 
و راهکارهای مقابله با بیابان زایی را به طور جدی دنبال می کنیم با استفاده از تجارب خودمان و 

کنوانسیون بین المللی و توانمندی های داخلی سعی داریم این مساحت موجود را حفظ کنیم.
وی اضافه کرد: بر اساس تکالیف قانونی تعداد دام را در آن تنظیم می کنیم و برنامه های مرتعداری آن 
را می نویسیم و به صورت علمی و دانش بنیان سعی  می کنیم در کنار احیای این مساحت ها بتوانیم 

استفاده درست و صحیح از آنها داشته باشیم.
نوری قزلجه درباره تراز تجاری بخش کشاورزی گفت: آخرین آمارها نشان می دهد که حدود منفی ۱۱ 
میلیارد دلار تراز تجاری بخش کشاورزی است و بنا داریم بر اساس تکالیف برنامه هفتم توسعه آنها 

را عملیاتی کنیم و افزایش تولید داشته باشیم و این تراز را به سمت صفر یعنی مثبت هدایت کنیم
وزیر جهاد کشاورزی افزود: محدودیت های زیادی در بحث استفاده از خاک آب داریم خصوصاً آب 
که در قوانین بالادستی به آن تاکید شده است تا در بخش کشاورزی کاهش پیدا کند.وی افزود: ما 
یک ظرفیت خوب در علم و فناوری و افزایش بهره وری در بخش کشاورزی داریم تا به کمک این ها 
عملکرد در واحد سطح را افزایش دهیم و از این محل به سمت اصلاح تراز تجاری و تامین امنیت 

غذایی کشور برویم.
وی اضافه کرد: این موضوع را می توانیم در برنامه هفتم توسعه پیش ببریم که البته این مهم نیز نیازمند 
به تامین منابع است. در صورتی که منابع لازم تامین نشود به طور هم حرکت به سمت ارتقای بهره 

وری کند خواهد بود.
نوری قزلجه ادامه داد: البته تمامی این ها برمی گردد به وضعیت اقتصادی کشور که در چه شرایطی قرار 
بگیرد و چه میزان بتواند در بودجه های سالانه بخش کشاورزی سرمایه گذاری های لازم صورت بگیرد.

وی در عین حال افزود: البته ما منتظر این منابع نیستیم هرچند در برخی از موارد بدون منابع مالی 
نمی توان حرکت کرد اما در جاهایی که با منابع موجود و کم خصوصاً اولویت دولت در برنامه هفتم 
توسعه بر اساس همین منابع است اولویت هایی که با کمترین منابع بهره وری بیشتری را برای ما 

ایجاد کند.به گفته وی، در بخش کشاورزی سازمان تحقیقات آموزش و ترویج کشاورزی دانشگاه ها و 
شرکت های دانش بنیان که در حوزه اصلاح بذر، اصلاح نباتات و اصلاح نژاد دام کار می کنند تلاش 

داریم به این فعالیت ها سرعت ببخشیم تا از این منظر عملکرد در واحد سطح را افزایش بدهیم.
وزیر جهاد کشاورزی درباره خودکفایی ۹۰ درصدی هفت محصول اساسی کشاورزی در برنامه هفتم 
توسعه گفت: ما برای اینکه به این  اهداف برسیم  و امنیت غذایی کشور را تامین کنیم مشکلات را 
شناسایی کردیم به طوری که طی دو سه ماه گذشته کارگروه هایی را تشکیل دادیم ا موانع و مشکلات 

را شناسایی کرده و راه حل های آن را آورده ایم.
وی افزود: برخی از راه حل ها نیاز به تامین منابع مالی دارد که با این وضعیت بودجه نمی توانیم به 
آنها برسی؛ به طور قطع منوط به تامین منابع مالی خوشبختانه بخشی از این ها  را با ظرفیت های 
موجود کشور عملیاتی خواهیم کرد که یکی از این ها دانش  بنیان کردن بخش کشاورزی و سامانه 
تشکل ها مصرف بهینه منابع تولید و تامین سرمایه برای بخش کشاورزی است.وزیر دولت چهاردهم 
افزود: در کنار همه این ها می توانیم با استفاده از توان و ظرفیت تولید کنندگان داخلی زنجیره هایی 
که شکل گرفته است و باعث بهره وری بخش شدند از قبل آن می خواهیم به بخشی از اهداف برنامه 

سالانه خود برسیم.
وزیر جهاد کشاورزی درباره اینکه چه بخشی از مشکلات و گرفتاری های بخش کشاورزی برنامه ریزی ها 
گرفتار رانت هایی است که در این حوزه است گفت: در سال های اخیر یک وظایف دیگری به جهاد 
کشاورزی در بخش بازرگانی و تنظیم بازار محصولات کشاورزی به این حوزه محول شد و بخش 
قابل توجهی از ارز ترجیحی و یارانه دار کشور در اختیار وزارت جهاد کشاورزی قرار گرفت تا برای 
آن برنامه ریزی کند نهاده ها  کالاهای اساسی را وارد کند این نهاده ها را به دست مصرف کنندگان 
برساند.وی یادآوری کرد که وظیفه وزارت جهاد کشاورزی نقش انتقال یارانه به مصرف کنندگان را 
دارد و خیلی در داخل بخش یارانه به مصرف نمی رسد اما مسئولیت سنگینی است در عین حال 
مبالغ قابل توجهی از ارز به شکل ترجیحی در اختیار وزارت جهاد بود که آن را مدیریت کند اگر 
اینجا دقت های لازم صورت نگیرد سامانه های درستی به کار گرفته نشود و اثر امضاهای طلایی و اثر 
اشخاص اینجا کم نشود، می تواند جای مفسده و مشکل سازی برای کشور باشد خود توزیع این ها 
برای شرکت های متقاضی واردات به چقدر و چه میزان با حد کمینه و بیشینه  توانستند منشأ یک 

سری مفسده ها باشند.
نوری قزلجه افزوده: اکنون این موضوعات را سیستمی کردیم به طور مثال چای دپش یکی از مواردی 

بود که در این بی انضباطی ها رخ داد
نوری قزلجه گفت: سامانه ای که اکنون طراحی شده و مدیریتی که اعمال می شود باعث حذف  

امضاهای طلایی و نظر اشخاص در این حوزه شد.
وی اضافه کرد:  اکنون سامانه  کار می کند و این سامانه به تمامی سامانه های هوشمند کشور وصل 
است به طور مثال به سامانه اعتبارسنجی تجاری در وزارت صمت وصل است که متقاضی را مشخص 

می کند که طی ۵ سال گذشته چه معدلی داشته و چه میزان می تواند واردات داشته باشد.

حذف امضاهای طلایی در تخصیص ارز/سهم دولت 
در واردات کالاهای اساسی زیر ۲۰ درصد است نوشتار

اسلامشهر  ساختمانی  نخاله های  انباشت 
متری   ۵۰۰ و  سالور  رودخانه  حریم  در 
منطقه مسکونی در نسیم شهر نه تنها باعث 
رودخانه خواری و تخریب محیط زیست شده 
بلکه آلودگی آن آزار و اذیت مردم شهرستان 

بهارستان را به همراه دارد.
غربی  جنوب  های  شهر  در  که  آنجایی  از   
و  اسلامشهر  شهرستانهای  تهران  استان 
بهارستان با جمعیتی نزدیک به یک میلیون 
به  متاسفانه  نفر ساکن هستد،  و ۶۰۰ هزار 
ساز،  و  ساخت  فرسوده،  بافت  وجود  دلیل 
ها  ساختمان  تعمیرات  و  بازسازی  تخریب، 

بیشتر انجام می گیرد.
حجم نخاله ساختمانی تولید شده مخصوصا 
در منطقه اسلامشهر انقدر زیاد بوده که این 
شهرستان  حریم  در  گذشته  در  ها  نخاله 
بهارستان )نسیم شهر( رها شده است و سهل 
در  ها  آن  ریختن  و  نخاله  در حمل  انگاری 
سطح شهر های بزرگ می تواند اثرات جبران 

ناپذیر بیشتری بر جای بگذارد.
در حریم  های ساختمانی  نخاله  این  تخلیه 
های  نخاله  از  کوهی  به  منجر  شهرکه 
ساختمانی توسط شهرداری اسلامشهر تبدیل 
شده و همچنین سرریز شدن ضایعات و لوازم 
و مشکلات  مهمترین دغدغه  به  دوم  دست 
مردم  همواره  و  شده  تبدیل  شهروندان 

خواستار حل این مشکل و رفع آن هستند.
این مشکل باعث شده تا دیگر رانندگان حمل 
غیراصولی  صورت  به  شبانه  نخاله  تخلیه  و 
نخاله ها را به وسیله خودروهای حمل بار در 
این منطقه و یا گوشه و کنار شهر و حتی ها 
تهران  اتوبان  ارتباطی، مخصوصا  راه های  در 
علاوه بر  امر  این  که  کنند  تخلیه  هم  ساوه 
برای  نیز  را  خطراتی  محیطی،  آلودگی های 

رانندگان به وجود آورداست.
تخلیه نخاله های ساختمانی به صورت غیر 
اوقات  گاهی  ممنوعه  های  مکان  در  مجاز 
حتی  ناپذیری  جبران  خطرات  تواند  می 
های  نخاله  بیارد.  وجود  به  خودروها  برای 

ساختمانی گاهی شامل لوازم خطرناک مانند 
شیشه سنگ و میله های آهنی می باشند؛ 
ریختن نخاله های ساختمانی بدون توجه به 
نکات ایمنی در حاشیه خیابان ها و جاده ها 
می تواند منجر به منحرف شدن خودرو ها 

هنگام عبور از مسیر شود.
به طور کلی، نخاله های ساختمانی، مشتقاتی 
از خاک و مخلوط های حاصل از خاکبرداری، 
و  گچ  قبیل  از  ساختمانی  مصالح  شیشه، 
و  ماسه  سرامیک،  و  کاشی  بتن،  خاک، 
سیمان، سنگ، آجر، قیر و گونی، موزاییک، 
فلزات، چوب،  تکه های  و  فلزات  براده های 

تیرچه سقفی است.
ضایعات ساختمانی اسلامشهر در ۵۰۰ متری 
نسیم شهر تخلیه می شود که این امرمنجر به 
رودخانه خواری و کوهی از نخاله ساختمانی 
مستقر  تولیدی  واحدهای  همچنین  شود 
در  را  پوشاک  و  مبلمان  ضایعات  اطراف  در 
پسماندهای  آتش زدن  به  و  تخلیه  رودخانه 
خود اقدام می کنند که این موضوع موجب 
مردم  همواره  و  شده  شهروندان  نارضایتی 

خواستار حل این مشکل و رفع آن هستند.
باعث  ساختمانی  های  نخاله  و  زباله  دپو 
نخاله  تخلیه  و  رانندگان حمل  گردید دیگر 
و فاضلاب شبانه به صورت غیراصولی نخاله ها 
این  در  بار  حمل  خودروهای  وسیله  به  را 
حتی ها  و  شهر  کنار  و  گوشه  یا  و  منطقه 
تهران  اتوبان  ارتباطی، مخصوصا  راه های  در 
آلودگی های  علاوه بر  که  کنند  تخلیه  ساوه 
به  رانندگان  برای  نیز  را  خطراتی  محیطی، 
وجود آورداست. حداقل مشکلی که ریختن 
نخاله در سطح خیابان ها و معابر می تواند 
ایجاد کند، تردد رفت و آمد شهروندان است. 
متاسفانه مسئله به همین جا ختم نمی شود 
و سالانه تعداد بسیار زیادی از خودرو ها در 
داخل یا خارج شهر به دلیل وجود نخاله های 
دچار  مجاز  غیر  های  مکان  در  ساختمانی 
خسارت  متحمل  و  شده  تصادف  و  سانحه 

های جانی و مالی زیادی می شوند.

نیشتر بر محیط زیست بهارستان با تخلیه 
نخاله های ساختمانی خبر
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